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Navn: Johan Fagerholm 

Fødselsår: 1973 

Partilag: Internasjonalt Forum 

Bydel: St.Hanshaugen 

Formell utdannelse: 

Bachelor i offentlig forvaltning 2002 (Åbo Akademi, Finland), 
Saksbehandlerutdanning, 12studiepoeng (Høyskolen i Akershus, 
2003, Lillestrøm, nåv. OsloMet) 
 
Relevante tillitsverv: 

Tillitsvalgt i Finlands forsvarsmakt (Nylands brigad, 1992-1993, styremedlem Frogner 
Frivilligsentral 2005-07, 2010-2012 (tett samarbeid med bydelspolitikere i bydel Frogner) 
 
Min motivasjon:  

Som delvis ufør i dag etter et langt arbeidsliv innenfor alt fra oljeindustrien på gulvet til 
kontorene på Helsedirektoratet som saksbehandler, samt siste 15 år, omsorgsarbeider og 
tillitsvalgt i Frivillig-Norge har jeg foruten min adekvate høyere utdanning (Bachelor i 
offentlig forvaltning + saksbehandlerutdanning/erfaring) god bakgrunn til å jobbe teoretisk 
og praktisk for fellesskapets beste, et fellesskap og samfunn jeg fortsatt har tro på, ALLE KAN 
OG MÅ BIDRA ETTER EVNE... 
 
Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Stillasmontør i oljeindustrien/saksbehandler i offentlig forvaltning på direktoratnivå, jmf. 
Helsedirektoratet i 2003, tillitsvalgt og frivilligarbeider i bydel Frogner 2004-2015, 
etc...Foruten dette har jeg vært i sommerjobber som ung, i militæret som menig soldat, 
student på alle nivåer fra grunnskole til universitet etc...Har gode referanser og karakterer 
fra alle plasser, jmf. mitt LinkedIn-konto.... 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har mange hobbies og interesser, bl.a. sykling, litteratur, språk, religion og musikk samt 
de siste år delvis sosiale medier, jeg er en profilert samfunnsdebattant/influencer... 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Arne Storøy 

Fødselsår: 1960 

Partilag: Lindeberg Arbeiderpartilag 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

9 årig grunnskole 
 

Relevante tillitsverv: 

Tidligere leder av Lindeberg Arbeiderpartilag. leder av flere friv.org. 
 

Min motivasjon:  

Ønsker at Oslo skal fortsatt være en veldig bra by å bo i. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Tidligere leder av Lindeberg Arbeiderpartilag. leder av flere friv.org. Har også sittet i Helse og 
sosialkomiteen i bydel Alna i to perioder. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Tidligere leder av Lindeberg Arbeiderpartilag. leder av flere friv.org. Har også sittet i Helse og 
sosialkomiteen i bydel Alna i to perioder. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Roger Storslett 

Fødselsår: 1957 

Partilag: Østensjø Arbeiderlag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

Fagbrev i Kontor- og administrasjon. 
 

Relevante tillitsverv: 

Kasserer i Østensjø Arbeiderlag, Leder Østensjø Arbeiderlag 
(nå), styremedlem Østensjø Arbeiderparti, Vara til styret i 
Golia velhus, Hovedtillitsvalgt i ForSe, Fagforbundet Grünerløkka, Leder av Rådet for 
personer med nedsatt funksjonsevne og vara til omsorgskomiteen i bydel Østensjø. 
 

Min motivasjon:  

Ønsker med min bakgrunn å gjøre en forskjell i Oslopolitikken. Har erfaring fra mange 
arbeidsplasser i Oslo kommune. Har vært yrkesaktiv i mer enn 40 år. Mener jeg har mye å 
bidra med inn i Oslopolitikken. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har jobbet en rekke steder i Oslo kommune. Kommunen har vært min 
hovedarbeidsplass. Jeg har jobbet i barnehage, skolefritidsordning, vikar i barneskolen, i 
Innvandrer og flyktningeretten, i park og idrett, i hjemmetjenesten(merkantil), i 
gravferdsetaten, i jobbsenter, i bydelsrusken Grünerløkka, på hjelpemiddellageret og nå i 
bydelsadministrasjonen i bydel Grünerløkka. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Har alltid vært interessert i politikk. Har vært organisert i Kommuneforbundet og 
Fagforbundet i hele min tid som arbeidsaktiv. Snakker Spansk. Hatt stor interesse for 
flyktninger og deres situasjon. Har flere venner fra Latin-Amerika.. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Usman Asif 

Fødselsår: 1984 

Partilag: Årvoll Arbeiderpartilag 

Bydel: Bjerke 

Formell utdannelse: 

Master i Regnskap og Revisjon 
 

Relevante tillitsverv: 

Styreleder Årvoll Ap, Styreleder Bjerke Ap, Vara styremedlem NTL Riksrevisjonen, Fast BU 
representant, Oslo Ap Programkomite, Oslo Ap nominasjonskomite for Stortinget 
 

Min motivasjon:  

Jobbe for et mer rettferdig og solidarisk samfunn 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Solide kunnskaper om systemer og prosesser og dermed også på hvordan politiske løsninger 
kan realiseres 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Opptatt av at sosialdemokratiske løsninger blir realisert og er med på å skape et samfunn 
hvor fellesskap og likhet er en solid bærebjelke. Er engasjert gjennom diverse debatter og 
skriverier på internasjonale tema, herunder bloggen Baghi, driver også podcasten 
Minareten. Engasjert med enkelte menneskerettighetsorganisasjoner, herunder Kawaakibi 
Center. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Astrid Borgen 

Fødselsår: 1966 

Partilag: Bøler Arbeiderpartilag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

3-årig høyskole, førskolelærer 
 

Relevante tillitsverv: 

Styremedlem i Bøler og Nøklevann Musikkorps i ca. 2 år 
og mangeårig leder av Østensjø Barne- og 
Ungdomsteater. 
 

Min motivasjon:  

Ønske om og tro på å kunne bidra med erfaring, ståpåvilje og kreativitet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Har drevet eget firma siden 1999 - som er landsdekkende og har 8 ansatte. Før det var jeg 
med å starte SFO og 6-årstilbud i Furuset Bydel, og jeg har jobbet både der og i Bøler Bydel 
med godkjenning av og tilsyn med barnehager, barnehageopptak, faglig innhold i 
barnehager og fremstilling av saker for BU. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er spesielt opptatt av trivsel for vgs-elever - særlig yrkesfagelever, lærlinger og veien 
frem til fagbrev. Det å finne gode løsninger for de som ikke klarer å følge et vanlig skoleløp er 
også viktig for meg. Jeg mener at god næringspolitikk betyr å legge forholdene for 
næringsdrivende samtidig som gode og trygge arbeidsforhold for de ansatte skal sikres. I det 
siste har jeg også blitt interessert i boligbygging og hva som kan gjøres for å sikre kvalitativt 
gode nærmiljøer. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Ole Jacob Kjendlie 

Fødselsår: 1950 

Partilag: Bygdøy-Frogner Arbeiderpartilag 

Bydel: Frogner 

Formell utdannelse: 

Høyskolen i Molde 
 

Relevante tillitsverv: 

Styret i Idrettslag. Styret i Studenterforeninga, ledet Ekko utvalget og fikk statsminister 
Trygve Bratteli til foreninga. 
 

Min motivasjon:  

Fellesskapet har de beste løsningene 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobbet hele mitt yrkesaktive liv i det private næringsliv. Begynte etter studiene som 
produktsekretær i Norsk As Philips på Majorstuen, steg i gradene. Etter 5 år begynte jeg som 
markedssjef i Dow Chemical (nest største amerikanske kjemiske firma). Etter noen år 
markedsdirektør, etter 7 år utnevnt til Administrerende direktør for Dow Danmark i 
København, etter 4 år tilbake i den Nordiske ledelsen. Etter 13 år headhuntet til Adm.dir i 
Thors Kemiske fabrikker på Lørenskog, som var eiet av AkzoNobel. I alle jobbene 
personalansvar, ansettelser og forhandlinger med fagforeninger. Har drevet eget firma innen 
olje og kjemisk opprensing. Mitt siste oppstartsfirma var innen import av vin fra Italia og 
Frankrike. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Lyttende, inkluderende, åpen, kunnskapsrik og effektiv samt er både debatt og replikk sterk 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Tor Andreas Bremnes 

Fødselsår: 1985 

Partilag: Homonettverket 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

3års høyere utdanning 
 

Relevante tillitsverv: 

Tidl. nestleder i fagbevegelsens partilag i Bergen, leder av sentrale ungdomsutvalget i Handel 
og Kontor / Forbundsstyremedlem, nestleder i HK region vest, nestleder borettslagsstyret, 
leder studentparlament HVL, delegasjonsleder HK landsmøte 2021, Leder Skeiv Ungdom 
Bergen++ 
 

Min motivasjon:  

Jeg stiller til valg fordi jeg mener at Arbeiderpartiet er det som trengs for å få hele folket i 
arbeid, men for å få dette til trenger vi sterkere representasjon i folkevalgte organ med 
funksjonsnedsettelser og minoriteter. Jeg stiller fordi jeg mener politikk og næringsliv må gå 
hånd i hånd med fagbevegelsen for de beste løsningene. Hodet og hjerte må samarbeide for 
å finne løsninger som holder i lengden. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Daglig leder i Norges Handikapforbunds rekrutterings- og Kompetansehus InClue As, Erfaren 
problemløser som trives i komplekse utfordringer og spille hverandre gode. Økonomisk 
utdannelse med et stort samfunnsengasjement for inkludering og mot utenforskap. tidligere 
arbeidet mange år i dagligvarehandelen som butikksjef og regionstillitsvalgt (Ica), jobbet 5 år 
i Manpower hvor jeg jobbet spesifikt med å få personer fra utenforskap til jobb, 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Bor med samboer Thomas og hunden vår Rambo. Født med Cerebral Parese og jobber aktiv 
for å inkludere flere i arbeid, samfunns og politisk aktivitet for et mer mangfoldig samfunn. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Thuy-Linda Luu 

Fødselsår: 1985 

Partilag: Nordstrand Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Lege 
 

Relevante tillitsverv: 

Tillitsvalgt for turnusleger i Helse-Midt i Legeforeningen og grunnlegger og leder av non-
profitt organisasjonen KulturKlovnene 
 

Min motivasjon:  

Et sterkere offentlig helsevesen for alle og et bærekraftig samfunn for kommende 
generasjoner 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Fastlege. Tidligere styremedlem i Trondheim Arbeiderparti og folkevalgt i Trondheim 
bystyre. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Hei, jeg heter Linda Luu, kommer fra Moss og bor på Nordstrand i Oslo. Jeg er gift med 
Phuong og har to barn Henning og Mille. Jeg har tidligere vært folkevalgt og var medlem i 
finans- og næringskomiteen i Trondheim bystyre. Nå jobber jeg som fastlege og er daglig 
leder ved Sæter Legegruppe. Med over 10 års erfaring som lege, tenker jeg på alle 
utfordringene vi har med fastlegekrisen. Det er et politisk ansvar å sørge for at alle har 
tilgang på en fastlege. Og fastlegene har samtidig rett på et anstendig arbeidsliv. Det fins 
ingen enkel løsning på et komplisert problem, men dette er vår viktigste oppgave for 
folkehelsa og krever at vi prioriterer en sterk primærhelsetjeneste.  Jeg bodde og gikk de 
første skoleårene i Oslo og flyttet hit etter studiene i Trondheim. Jeg elsker Oslo, nærheten 
til skog og mark og det pulserende bylivet. Jeg kan gå på Maggio-konsert på Oslo Spektrum 
fredagskveld, deretter ta med barna på skogstur i Østmarka på lørdagen og ta en søndagstur 
med t-banen til Tokerud for en buldreøkt. Jeg verdsetter alle øyeblikkene hvor det kjennes 
som tiden stopper opp. På sommeren henter vi barna på sykkel i barnehagen og setter 
kursen mot Bekkelagsbadet for å ta en deilig ettermiddag dukkert og spise middagen 
sammen der. Før barn, kunne mannen min som er fotograf og jeg sitte timevis på Ekeberg og 
nyte utsikten over Oslo mens han prøvde å fange øyeblikket gjennom kameraet. Operaen er 
en perle, reiser seg opp av fjorden som et vakkert isfjell, og har en spesiell plass i mitt hjerte. 
Jeg har nemlig vært så heldig at jeg har skrevet manus og regissert to musikaler på Den 
Norske Operaen & Ballett. Det var her jeg på alvor kunne sette mangfold i kulturfeltet på 
dagsorden ved å ha fargeblinde castinger med KulturKlovnene, en non-profitt organisasjon 
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jeg grunnla og ledet. Jeg husker fortsatt følelsen da jeg satt på Operataket og kjente verden 
for mine føtter. Det var som alt var mulig og Oslo hadde gitt meg så mye.   Et av mine 
favorittsteder i hele verden er biblioteket, et sted jeg tilbrakte mye av min barndom. For et 
magisk sted! Familien vår drar ofte til flotte Deichmanske på Bjørvika hvor mitt håp er at de 
også kan få like mye glede av å lese som meg. Jeg tror på at kunnskap er makt. Jeg har et 
sterkt globalt engasjement og fremmer grunnleggende menneskerettigheter. Etter 
turnustjenesten jobbet jeg frivillig med kvinner utsatt for menneskehandel i Kambodsja for 
Senhoa. For jeg er vet at jenter som leser og skriver har en motvirkende effekt mot 
kjønnsdiskriminering, fattigdom og sosiale ujevnheter. I likhet med hjerte for medisin og 
kultur, har fagforenings- og organisasjonsarbeid betydd mye for meg. Jeg var tillitsvalgt for 
alle turnusleger i Helse-Midt i Legeforeningen. Før dette var jeg allerede engasjert i Norsk 
medisinstudentforening og jobbet for å bedre vilkårene for medisinstudentene. Jeg startet 
Trondheim akuttmedisinske studentforening, og vi holdt førstehjelps- og avansert hjerte-
lunge-redning-kurs. Gjennom frivillig arbeid, ble jeg en del av et svært inspirerende miljø og 
det skapte mange muligheter for meg. Jeg tok initiativ og ledet en nasjonal kampanje 
Klima=Helse for å øke fokus på helsekonsekvensene ved klimaendringene. Etterhvert skjønte 
jeg at det var gjennom politiske prosesser at jeg kunne få gjennomslag for miljøsaken, og det 
ble dermed min inngang til politikken.   Jeg er eldst i søskenflokk på fire og foreldrene mine 
hadde lite i min oppvekst. Lik tilgang til skole og støttende lærere ga meg trygghet, 
selvsikkerhet og en solid utdannelse. Jeg tar ingenting av dette for gitt - jeg er et resultat av 
et velfungerende velferdssystem. Jeg har kjent på det kan være vanskelig å være 
flerkulturell, men istedenfor å falle mellom to stoler har jeg heller sett på det som en styrke. 
Uansett hvor veien fører hen, vil jeg alltid være et flyktningbarn, og historien til mamma og 
pappa vil jeg alltid bære stolt med meg.   Jeg er opptatt av arbeid for alle og rettferdig 
fordeling av goder og byrder. Som selvstendig næringsdrivende, setter jeg enorm pris på at 
det er trygt å eie bedrift i Norge. Det gagner bedriftene i det lange løp å ha ryddige 
arbeidsforhold og fornøyde ansatte. Da jeg startet mitt eget selskap Helsekontor forvaltning 
for å hjelpe fastlegene å drifte legekontorer, var det ingen selvfølge at jeg skulle klare det 
som ung kvinne med minoritetsbakgrunn og småbarnsforelder. Det er beintøft å være 
gründer. Men Norge er sannsynlighet et av verdens beste land å drive egen business i. 
Sosialdemokratiet omfavner velferdsstaten og er sikkerhetsnettet vårt. Vi har enorm tillit til 
hverandre og systemet, dette kom veldig tydelig frem under pandemien i motsetning til 
mange andre land. Dette er et resultat av politisk verk. Jeg har troa på at vi løser ting best 
sammen i fellesskap. Først da vil vi bygge et samfunn som gagner hele befolkningen og ikke 
bare noen få. Og det er slikt samfunn jeg ønsker å bli gammel med mannen min og se mine 
barn og barnebarn vokse opp i. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Emil Kverneland Mogstad 

Fødselsår: 1988 

Partilag: Lambertseter Arbeidersamfunn 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Mastergrad i statistikk, UiO 
 

Relevante tillitsverv: 

Hovedtillitsvalgt (HTV) under verneplikten i hæren, flere sentrale verv i Realistforeningen, 
Kasserer i Den Norske Aktuarforening 
 

Min motivasjon:  

Jeg har to gutter på 0 og 4 år, og ønsker at de skal få en trygg oppvekst. Jeg har og noen 
erfaringer, både egne og som pårørende, som gjør at jeg brenner sterkt for psykisk helse. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Aktuar i Gjensidige, HELP Forsikring og Skuld. Jobber i dag i EY som teamleder for en gjeng 
spesialister innen risikostyring i forsikring. Jeg var i to år gruppeleder og komite-leder i 
Nordre Aker Bydelsutvalg. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har ADHD, og kan bringe noen perspektiver inn som få andre har. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Roar Gravdahl 

Fødselsår: 1968 

Partilag: Høybråten Arbeidersamfunn 

Bydel: Stovner 

Formell utdannelse: 

Senioringeniør Signal Bane NOR 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder Bøler Arbeiderlag, Styremedlem Østensjø 
Arbeiderparti, Opplysningssekretær Elektropersonalets 
Landsforening Norsk Jernbaneforbund, Nestleder 
Elektropersonalets Forening avd. Hamar Norsk Jernbaneforbund, Nestleder Ungdomsgruppa 
Vestre Toten Jeger og Fiskeforening, 
 

Min motivasjon:  

Jeg har lenge vært engasjert i det politiske arbeidet for Oslo Arbeiderparti. Har tidligere i år 
flyttet fra Østensjø bydel til Stovner bydel. Dette har gitt meg et litt ufrivillig opphold i 
politisk arbeide, men er meget motivert for å bidra til at Oslo Arbeiderparti fortsatt skal få 
styre Oslo. Jeg mener det fortsatt er mye å gjøre for å utjevne sosiale forskjeller i byen vår, 
og skal vi i tillegg nå vårt klimamål må det skje på premissene til Arbeiderpartiet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har fagbrev som signalmontør fra NSB (nå Bane NOR) har siden 1995 arbeidet som 
signalingeniør i både offentlig og privat virksomhet. Jeg har fire år der jeg arbeidet med 
prosesstyring for Olje og Gass, der jeg blant annet bodde to år i Den Haag Nederland hvor 
jeg ledet ingeniørteamet til ABB i forbindelse med bygging av plattformen Aasta Hansteen. 
Har siden 2015 arbeidet i Bane NOR hvor mine hovedoppgaver nå er å teste, validere og 
godkjenne signalanlegg på jernbanen. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er meget kulturinteressert, spesielt innen musikk. Spiller selv gitar og har stor glede av 
Oslo som kulturhovedstaden 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Athithan Kumarasamy 

Fødselsår: 1967 

Partilag: Stovner og Vestli Arbeiderpartilag 

Bydel: Stovner 

Formell utdannelse: 

Universitet 
 

Relevante tillitsverv: 

Fotball trener (barnefotball Vestli IL), TV for NSF på tidligere arbeidsted, TV i Tamilsk 
organisasjon, Leder i Tamilsk musikk gruppe, BU medlem Stovner. 
 

Min motivasjon:  

Jeg har vært lokalpolitiker på Stovner bydelsutvalg siden 2007 og ønsker å komme på neste 
nivå med denne erfaringen, Ønsker å gjøre en innsats for Oslos befolkningen. Jeg har god 
bakgrunn og erfaring fra flere felt. Mange folk i nabolaget og i mitt eget miljø støtter meg og 
ønsker at jeg stiller opp til bystyre denne gangen. Har vært i Stovner BU siden 2007. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobbet som hjelpepleier i sykehjemmet og hjemmesykepleien i slutten av 80 tallet og 90 
tallet, ble sykepleier i voksen alder og jobbet bla. på trygghetssentralen og rykket ut til 
mange eldre i Oslo og Romerike. Jobbet som sykepleierkonsulent/ saksbehandler i ca. 3,5 år 
og fattet vedtak om helsetjenester til folk over 18 år (2011- 2014). Jobbet som 
avdelingssykepleier i hjemmetjenesten 2009- 2011, Avdelingssykepleier på sykehjem 2014- 
2017 og nå på legevakten i Oslo 2017- d.d 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er ydmyk, rik på kunnskap på flere felt, har vært BU politiker i Stovner siden 2007. Har 3 
voksne barn. Eldste datter er 29 år og  er farmasøyt fra UIO og jobber nå som leder på et 
apotek i Bekkestua. Eldste sønnen på 23 år studerer Psykologisk helse arbeid og jobber ved 
siden av studie på A- hus psykiatrisk seksjon på Skedsmokorset samt vekterjobb og assistent 
lærer på Vestli skole, Yngste sønn på 17 år går på videregående skole og ønsker å bli barne- 
og ungdomsarbeider. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

 



13 
 

Navn: Stine Feie Haram 

Fødselsår: 1989 

Partilag: Vestre Arbeidersamfunn 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Msc Globalization, Global Politics and Culture, Flerkulturell kompetanse, Prosjektledelse, 
Realkompetansevurdering, BSc International Politics 
 

Relevante tillitsverv: 

I dag: Lagleder Vestre Arbeidersamfunn (4.året) og NTL Ung representant/styremedlem NTL 
NAV Direktoratet. Tidligere: NTL styremedlem i NTL Kompetanse Norge, frivillig i Røde Kors, 
2. tillitsvalgt NTL NAV NGO, sekretær Vestre Arbeidersamfunn, Styremedlem, Vestre 
Arbeidersamfunn, Styremedlem Frogner AP, tilredende medlem Frogner AP 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å bidra i den positive utviklingen av Oslo! Jeg ønsker at Oslo skal være en by som 
passer for folk i alle aldre og livssituasjoner. Jeg brenner spesielt for den gruppen som har 
havnet utenfor arbeidslivet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobbet flere år i NAV med noen av våre mest sårbare grupper, samt jobbet som 
pleieassistent ved kommunale sykehj0000000em. Jeg har vært lagleder i noen år og har 
dermed god kontakt med organisasjonen vår. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har et stort engasjement for inkludering, helsetjenester, miljø og kultur. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Henrik Dahl Jacobsen 

Fødselsår: 1997 

Partilag: Vestre Arbeidersamfunn 

Bydel: Frogner 

Formell utdannelse: 

2021–: Sykepleie, bachelor 2019-2022: Helseledelse og 
helseøkonomi, bachelor 2017-2020: Samfunnsøkonomi, 
bachelor 
 
Relevante tillitsverv: 

2022–: Studentstyret, Norsk Sykepleierforbund 2019-2023: Bystyrerepresentant, Oslo 
Arbeiderparti 2019–: Styremedlem, Frogner Arbeiderparti og Vestre Arbeidersamfunn 2016-
2019: Nestleder, AUF i Oslo 
 

Min motivasjon:  

Det rødgrønne byrådsprosjektet har på 7 år virkelig forandret folks hverdag. Men jobben er 
ikke ferdig.   18 år med tidligere borgerlig flertall har skapt systemer vi fortsatt må ta oppgjør 
med.  Et eksempel er inntakssystemet på vgs, som skaper A- og B-skoler, og bryter med 
idealet om likeverdig opplæring. Et annet eksempel er det store innslaget 
stykkprisfinansiering i grunnskolen, som er inspirert av idealet om å drive skoler etter 
markedsprinsipper – der skolen konkurrerer om elevene. Det har i kombinasjon med feilslått 
inntakssystem skapt også landets mest segregerte grunnskole. Dette skaper forskjeller i folks 
muligheter allerede fra starten av livet. Et rødgrønt flertall kan ikke bare styre byen med å 
innføre nye velferdsreformer. Vi må også ta et systemoppgjør med høyresidens politikk både 
i skolen, eldreomsorgen og barnevernet. Jeg har jobbet med dette i fire år som deres 
bystyrerepresentant. Nå ber jeg ydmykt om deres tillit til gjenvalg for en ny periode. Ta 
gjerne kontakt dersom du har spørsmål. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

2022–: Pleieassistent, Ullevål Universitetssykehus 2019-2021: Politisk rådgiver, 
bystyregruppa 2018-2022: Pleieassistent, Hjemmetjenesten bydel Grünerløkka 2016-2017: 
Fylkessekretær, AUF i Oslo 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Nei 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Navn: Carina Kjellum 

Fødselsår: 1961 

Partilag: Bøler Arbeiderpartilag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

Lektor i yrkespedagogikk og master i skoleledelse. Faglærerutdanning innen restaurant og 
matfag og spesialpedagog innen skolefagmestring. 
 

Relevante tillitsverv: 

Styreleder i Skullerudhøgda boligsameie 1 i 14 år. FAU leder på Rusta skole. Som ung 
elevrådsleder på Nordlandet ungdomsskole og nest leder i Unge Høyre på gymnaset. Tingvoll 
vgs 1977-80. 
 

Min motivasjon:  

Har lyst å jobbe for at Oslo skal være trygg by å vokse opp i. Skape gode treffsteder for unge 
og gamle. Er sterkt interessert i skolepolitikk. Hvordan Oslo bruker midler og hvordan vi løser 
de problem vi har. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Har jobbet i skoleverket siden 1992. De siste 16 år som avdelingsleder. Har også lang erfaring 
innenfor Hotel og restaurantbransjen. Jobbet som leder der i ca. 8 år før jeg begynte i 
skoleverket. Der arbeidet jeg bla. med lærlinger. Jeg var 6 år hovmester på Blom restaurant, 
2 år på SAS Hotel Fornebu og Restaurantsjef på Bjerke Travbane i ca. 1,5 år. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Liker de Gro Harlem Brundtland sa en gang.. Vær nabokjerringa som bryr seg! Da skaper vi 
trygge bosteder. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Tina Espejord 

Fødselsår: 1977 

Partilag: Veitvet/Linderud/Økern Arbeiderpartilag 

Bydel: Bjerke 

Formell utdannelse: 

Master grad 
 

Relevante tillitsverv: 

Kvinnekontakt og sekretær i Løren Arbeiderpartilag. Forbundsstyremedlem i Creo i en 
årrekke. Creo er i LO og er Norges store kulturforbund. Styremedlem i NTIF. Tillitsvalgt på 
Oslo Nye Teater. Stipendkomiteleder i Kulturrådet. Nestleder i Den Norske Homofonien av 
1990 (skeivt blandakor). 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å jobbe for at Oslo skal bli en enda bedre by å bo og leve i. Det mener jeg at jeg 
får gjort best gjennom å forbedre og forvalte den gode politikken vi sammen skaper i Oslo 
Arbeiderparti. Jeg vil jobbe for bedre vilkår for kulturfeltet. Med det mener jeg særlig fokus 
på arbeidsvilkår, å ta vare på frivilligheten, jobbe for mer kultur uti bydelene, større fokus på 
kultur i utbygging av nye bydeler og legge grunnlag for et kulturliv med mangfold i vekst. I 
tillegg brenner jeg for arbeidslivspolitikk og bymiljøutvikling. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Kulturpolitikk, byutvikling og arbeidslivspolitikk er de feltene som jeg har mest erfaring 
innenfor. Jeg har jobbet profesjonelt i over 20 år innen kulturfeltet.  Startet min karriere på 
Trøndelag teater og er nå fast ansatt på Det Norske Teatret. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg vil jobbe for hele Oslo. Jeg har mye erfaring med arbeidslivspolitikk (både som tillitsvalgt 
og på overordnet fagforeningsnivå). Kulturpolitikk i samspill med bymiljøutvikling er en av 
mine kjerne interessefelt og et av de områdene jeg har mest erfaring å dele av. Jeg er 
feminist og skeiv i et samfunn som er i kontinuerlig utvikling så fokus på skeiv politikk og 
kvinne perspektiv inn i politikken er viktig for meg og er områder jeg håper å få arbeide mer 
med. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Jon Reidar Øyan 

Fødselsår: 1981 

Partilag: Homonettverket 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Generell studiekompetanse – Idrettslinja, fotball fordypning. 
 

Relevante tillitsverv: 

Sentralstyremedlem, Elevorganisasjonen i Norge. Styremedlem, Statens lånekasse for 
utdanning. Styreleder, Skeive Dager i Oslo. Styremedlem i Homonettverket i Arbeiderpartiet. 
Leder i Homonettverket i Arbeiderpartiet. 
 

Min motivasjon:  

Oslo har den høyest antall befolkning som definerer seg som LHBT+ i Norge. Jeg er singel og 
bor alene. I Oslo består nesten halvparten av husholdningene av en person. Jeg ønsker å 
være en god representant for alle, men særlig for disse.  Det er likestilling, mangfold og 
psykisk helse som gjør at det dunker litt ekstra i hjertepumpa. Vi har fått til mye på de syv 
årene vi har styrt Oslo, men enda gjenstår mye. Oslo kan enda bedre! 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg er hardtarbeidende og løsningsorientert. Jeg er glad i mennesker og har gode 
samarbeids- og kommunikasjonsferdigheter. Jeg har ti års erfaring fra Arbeiderpartiets 
stortingsgruppe som kommunikasjonsrådgiver og rådgiver for nestleder Helga Pedersen. Jeg 
var politisk rådgiver for statsrådene Hanne Bjurstrøm og Rigmor Aasrud fra 2009 - 2013. Jeg 
har jobbet som SFO assistent og lærervikar og var i 4 år leder av Landsforeningen for lesbisk 
og homofil frigjøring i Norge. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er en 41 år gammel homofil bondesønn fra Snillfjord i Trøndelag, som har bodd 
mesteparten av livet mitt i byen min, i Oslo. Jeg har stått på barrikadene for likestilling, 
inkludering og mangfold i 20 år!  Som leder av Landsforeningen for lesbisk og homofil 
frigjøring i Norge var jeg en av frontkjemperne for å få på plass en felles ekteskapslov, 
adopsjonsprøvingsrett og assistert befruktning. Dette ble vedtatt i Stortinget i 2008. Jeg har 
selv fått erfare at kampen for likeverd og mangfold krever mot, på det mest intense måtte 
jeg gå med voldsalarm og flytte hjemmefra. Hatet mot folk som ikke er som flertallet, er ofte 
intenst. I dag er jeg bystyrerepresentant og helse- og sosialpolitisk talsperson for Oslo 
Arbeiderparti. Jeg er også leder av Homonettverket i Arbeiderpartiet. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Navn: Abdullah Alsabeehg 

Fødselsår: 1986 

Partilag: Holmlia Arbeiderpartilag 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Formell utdannelse: 

• 2017: Bachelorgrad i historie, Universitetet i Oslo 

• 2005-2008: Bachelorgrad i offentlig styring, 
Høgskolen i Oslo 

• 2002-2005: Ulsrud videregående skole, allmenn-administrative og økonomiske fag 
 

Relevante tillitsverv: 

• Oktober 2022 – Leder Søndre Nordstrand Arbeiderparti 

• Januar 2022 – Varamedlem til Kringkastingsrådet, NRK 

• Oktober 2021 – Varaordfører i Oslo, Oslo kommune 

• August 2020-: Fraksjonsleder for Arbeiderpartiet, Byutviklingsutvalget, Oslo bystyre 

• Juli 2020: Byrådssekretær for byråd for arbeid, integrering og sosiale tjenester 
(overgangsfase) 

• 2019-2020: Byrådssekretær for byråd for kultur, idrett og frivillighet 

• 2018: Styreleder, Jobbsøkerhjelpen 

• 2019: Styremedlem, Jobbsøkerhjelpen 

• 2015-2019: Fraksjonsleder for Arbeiderpartiet, Kultur- og utdanningskomiteen, Oslo 
bystyre 

• 2015-2016: Styremedlem, Holmlia Ap-lag 

• 2012-2013: Landsstyremedlem, Arbeiderpartiet 

• 2012-2016: Partistyremedlem og studieleder, Oslo Arbeiderparti 

• 2011-2015: Varamedlem, Politiutvalget (samarbeidsutvalget mellom politiet og Oslo 
kommune) 

• 2011-2015: Fraksjonsleder for Arbeiderpartiet, Samferdsels- og miljøkomiteen, Oslo 
bystyre 

• 2010-2012: Vara til partistyret, Oslo Arbeiderparti 

• 2010-2011: Leder for kultur- og oppvekstkomiteen i bydel Søndre Nordstrand, 
bydelsutvalget 

• 2009-2011: Nestleder i AUF i Oslo 

• 2009-2011: Landsstyremedlem i AUF 

• 2007-2011: BU-medlem i Søndre Nordstrand bydelsutvalg 

• 2007-2008: Økonomiansvarlig i AUF i Oslo, medlem av arbeidsutvalget 

• 2006-2007: Leder, Høgskolen i Oslo AUF 

• 2007: Medlem i Studentparlamentet, Høgskolen i Oslo 

• 2006: Styremedlem i Studentparlamentet, Høgskolen i Oslo  

• 2001-2002: Nestleder i Ungdom for fritt Palestina 
 

Min motivasjon:  

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Jeg er stolt av byen vår, full av energi og motivert for videre innsats! Gjennom 7 år i posisjon 
i Oslo har Arbeiderpartiet fått til enormt mye for hele byen sammen med våre venner i 
bystyret. Oslo har blitt en bedre by. Politikken vi fører skal svare på utfordringene i hvert 
enkelt nærmiljø, og skape entusiasme. Det som motiverer meg ekstra til å fortsette med en 
fjerde periode i bystyret er det jeg særlig ser av resultater i bydelen jeg selv er vokst opp i, i 
ytre by. Bare de siste månedene har Søndre Nordstrand opplevd at OsloMet annonserer 
flytting til Holmlia, byggestart for karbonfangstprosjektet på Klemetsrud, og at Mortensrud 
får en ny bibliotekfilial. Jobbsenteret for ungdom på Mortensrud har vært en suksess. Alt er 
resultat av aktiv politikk fra vår side. Samtidig er ikke jobben ferdig. Rasisme, hat og 
diskriminering er fortsatt et problem. Økte forskjeller i samfunnet bør bekymre oss alle. Det 
blir tøffere og tøffere å komme inn i boligmarkedet, og prisene på mat og strøm øker. Jeg er 
motivert for en ny bystyreperiode for å ta tak i nye utfordringer og uløste oppgaver. Det var 
den største æren i mitt liv da jeg fikk tilliten til å bli varaordfører i Norges hovedstad. Hver 
dag møter jeg bredden av mennesker i Oslo. Fra ungdom i Groruddalen til kongefamilien. Jeg 
gjør alt jeg kan for å være en god og samlende representant for bredden av byen vår. Denne 
jobben har vært en sann glede under ledelsen til vår fantastiske byrådsleder Raymond 
Johansen. Han leder et lag hvor alle har bidratt til en mer rausere og inkluderende by. Et lag 
hvor alle utfyller hverandre og stiller opp for hverandre. Men jobben er ikke ferdig. 
Meningsmålingene viser at vi ikke kan ta gjenvalg for gitt. Vi må mobilisere våre 
kjernevelgere. Marerittet er at høyresiden vinner flertall og får viske ut alt det bra vi har fått 
til. Jeg er heldig som har hatt et aktivt sosialt liv i møte med mennesker. Samtidig har jeg 
erfaring fra å vokse opp i en familie med en lillesøster som er multifunksjonshemmet. Vokse 
opp i en kommunal bolig. Erfaringer gjennom min oppvekst på Holmlia og mitt nærmiljø i 
ytre by. Min flerkulturelle bakgrunn. Som småbarnsfar. Erfaringene fra mennesker jeg har 
truffet, og personlige erfaringer, som vil hver dag minne meg om alle som trenger vår hjelp 
og støtte. Oslo kan bedre, og jeg vil være en stemme for alle de som ikke har en stemme i 
politikken. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

• 2002-2004: Salgskonsulent, i 4 forskjellige selskaper 

• 2006: Seminarleder i politikk og styring, Høgskolen i Oslo 

• Våren 2007: Praktikant i Fagforbundet 

• Juli 2007 – november 2008: Politisk rådgiver, AUF sentralt. 

• Språk: Arabisk (morsmål), norsk og engelsk. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Nei 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Mansoor Hussain 

Fødselsår: 1999 

Partilag: Hellerud Arbeiderpartilag 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

Bachelorgrad i Offentlig administrasjon og ledelse, forventet 
mastergrad i Strategisk HR i vår 2023. 
 

Relevante tillitsverv: 

Studentobservatør i landsstyret til NTL, Styremedlem i NTL Ung, Delegat i 
representantskapet i LO i Oslo, Leder i AUF i Oslo, Kasserer i Alna Arbeiderparti, Nestleder i 
Hellerud Ap-lag, Studentsekretær i Natur og Ungdom, Kommunikasjonsrådgiver i Europeisk 
ungdom 
 

Min motivasjon:  

Da Arbeiderpartiet tok over makta i Oslo i 2015, var det for første gang i mitt liv at jeg bodde 
i en by styrt av Arbeiderpartiet. Den valgkampen hadde jeg jobbet dag og natt som en ivrig 
AUFer for å endre kursen i byen vår, og jeg husker enda hvordan vi klemte hverandre og 
hoppa rundt på valgvaka det året. Jeg er født og oppvokst i Oslo, med den bakgrunnen jeg 
har i en muslimsk innvandrerfamilie, med de utfordringene det bringer. Noen kan kanskje 
drive med politikk som en hobby eller av en interesse, men for noen av oss er (flere enn man 
tror) er politikken selve rammen for om man har et godt liv eller ikke. 
 
I 2015 startet vi et politisk prosjekt der vi radikalt dro Oslo i en annen, grønnere og varmere 
retning. Det handler om velferdspolitikken, der vi gjennom vårt byråd har gjort hverdagen 
enklere for så mange Oslofolk. Det handler om miljøpolitikken, der vi leverer klimaløsninger 
som faktisk vil gjøre det enklere å møte framtida. Det handler om nærings- og 
byutviklingspolitikken, der vi har satset for å sette Oslo på kartet internasjonalt og jobbet for 
en storstilt utvikling av områder i Oslo til flere boliger, arbeidsplasser og gode møteplasser. 
 
Jeg var heldig og privilegert nok til at mine foreldre tok noen valg som ga meg rom og 
mulighet til å få en god skolegang, og utfordre meg selv i alle arenaer som jeg ønsket. De 
privilegiene jeg opplever at jeg har, er noe jeg aldri kan glemme på vei inn i 
representantskap i Oslo Arbeiderparti, landsstyremøte i NTL eller bystyresalen i Oslo. Min 
motivasjon for å ta gjenvalg for perioden 2023-2027 handler om at vi må fortsette å kjempe 
for det politiske prosjektet vi starta i 2015, og jobbe for at enda flere små gutter og jenter i 
familier der det virker usannsynlig kan få rom og mulighet til å bli den de selv ønsker. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har i løpet av min tid i bevegelsen opparbeidet meg egenskaper og kontakter som jeg 
opplever at bystyregruppa nyter godt av gjennom arbeidet jeg gjør både daglig og strategisk. 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Denne perioden har jeg jobbet med helse- og sosialfeltet, og siden mars 2021 har jeg vært 
frikjøpt i en stilling der jeg først har jobbet med kultur- og utdanningspolitikk og etterhvert 
byutviklingspolitikk. I løpet av perioden har jeg bygget meg et bredt nettverk innen alle 
utvalg jeg har sittet i, og vil spesielt trekke frem god kjennskap til aktører i 
byutviklingsbransjen. Videre har jeg sittet i flere utvalg, og kjenner dermed mange partier og 
enkeltpolitikere godt og vet hvordan jobbe mot å få flertall for den posisjonen 
Arbeiderpartiet og byrådet er opptatt av. Dette kommer svært godt med i 
byutviklingspolitikken, der vi ikke har et åpenbart samarbeidsparti i bystyret 
 
Jeg har erfaring fra bydelspolitikken i bydel Alna, og partiorganisasjonen på lokallags- og 
bydelslagsnivå. I tillegg har jeg vært medlem av representantskapet i Oslo Arbeiderparti 
siden 2014, og gjennom mitt verv som leder av AUF i Oslo vært medlem av partistyret og 
arbeidsutvalget i Oslo Arbeiderparti. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Gleder meg enormt til valgkamp, og historisk valgseier i 2023. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Daniel Tran Huynh 

Fødselsår: 1979 

Partilag: Abildsø Arbeiderpartilag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

Master i økonomi og administrasjon 
 

Relevante tillitsverv: 

Nest leder for Norsk Vietnamesisk Senter (2005-2012) - 
Nestleder for det vietnamesiske Flyktningforbundet i Norge 
(2007-2008) 
 

Min motivasjon:  

Oslo skal være en av verdens beste og mest miljøvennlig by å bo i. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Daniel har 17 års arbeidserfaring, hvorav 15 år med offentlige anskaffelser, blant annet 
innenfor anskaffelses- og kontraktsledelse fra samfunnskritiske prosjekter. Han har ledet 
diverse komplekse anskaffelsesprosesser og særlig innenfor bygg og anlegg, infrastruktur, 
varer og tjenester, teknologi og digitalisering. Han har ledererfaring innenfor kompliserte 
strategiske prosesser i et tverrfaglig miljø og endringshåndtering. Han har gjennomført tunge 
internasjonale anskaffelser. Han har en mastergrad i økonomi og administrasjon fra NMBU. I 
de siste tre årene har han vært prosjektleder og anskaffelsesleder for offentlige 
virksomheter som Asker kommune, Oslo kommune, Politiet og Innovasjon Norge. Han har 
samordnet på tvers av organisasjonen, samarbeidet både med advokater/jurister og tekniske 
ressurser. Han deltar i prosjektgruppe strategiarbeid. Han har ledet kontraktsforhandlingene 
og spart betydelige summer for kunden. Han har lang erfaring med kontraktsoppfølging, som 
endringshåndtering, opsjoner og utarbeider tilleggsavtaler. Han gir råd og veiledning til 
prosjektledelse og andre prosjektsressurser. Daniel har tidligere jobbet for Arbeids- og 
velferdsetaten, Integrerings- og mangfoldsdirektoratet, Bane NOR, konsulent selskap PWC, 
Dovre Group og Trifid. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Daniel kom til Norge som et båtflyktningsbarn, da han var 10 år. Mesteparten av hans 
barndom er i en lukket flyktningleir med piggtråder uten mulighet til å komme seg ut. Han 
kom til Norge i en vinter natt midt i februar 1989. Han vokste opp med trange kår som gikk 
med brukte klær. Tok alt mulig sommerjobber fra han var 13 år for å hjelpe til i felleskapet 
med familien. Første sommerjobb var på en vakker jordbæråker på Vestfold. Han har plantet 
over 1000 trær i skogen, ryddet åker for stein og plukket potet som ungdom. Men han vet at 
han må komme ut av denne fattigdommen og det var gjennom skole, utdanning og en god 
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jobb. Han fikk nok karakter til å komme odontologi, men det var organisasjon, økonomi og 
ledelse som han var mest interessert i. Under studiet, begynte å engasjere seg i kultur og 
integreringsarbeidet. Daniel jobbet for å motivere unge norsk vietnamesere til å være mer 
aktiv i det norske samfunnet. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Thuva Livsdatter Øverås 

Fødselsår: 1996 

Partilag: Oslo Arbeidersamfunn 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Bachelor Samfunnsøkonomi holder på med 
master i samfunnsøkonomi 
 

Relevante tillitsverv: 

Jeg har vært leder i AUF i Oslo, vara medlem i Østensjø bydelsutvalg og i Oslo bystyre. 
Styremedlem i Oslo Arbeidersamfunn 
 

Min motivasjon:  

Jeg er motivert fordi jeg tror jeg kan tilføre en styrke til laget. Et stort personlig engasjement 
for miljøsaken og gjennomgående detaljkunnskap om feltet. En stor evne til å sette meg inn i 
kompliserte saker, samt et ønske om å lære mer om politisk håndverk av noen av de som 
kan det best ønsker jeg å bidra med. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har hatt flere jobber med valgkamp de senere årene både i AUF og i Arbeiderpartiet  
hvor jeg har lært mye om organisasjonen og fått en interesse for valgkamp. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg mener det er et for stort press i samfunnet om at alle skal ha interessante hobbyer. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Line Oma 

Fødselsår: 1987 

Partilag: Grønland Tøyen Gamlebyen Arbeiderpartilag 

Bydel: Bydel Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Master i samfunnsgeografi, fordypning i likestilling, 
kjønnsforskning og byutvikling. To bachelorgrader: samfunnsgeografi og samfunns- og 
utviklingsstudier. Har gått Gründerskolen på UC Berkeley, San Fransisco. 
 

Relevante tillitsverv: 

Bystyremedlem fra 2019 og nestleder i bystyregruppa fra 2021. BU-leder Bydel Gamle Oslo 
(2015-2019), styremedlem og tidligere nestleder i Grønland Tøyen Gamlebyen AP-lag, 
medlem i styringsgruppen for Kvinnenettverket, tillitsvalgt i studentdemokratiet ved 
Høgskolen Stord/Haugesund, styremedlem i Tøyen torgforening, sittet i lokal 
referansegruppe for Områdeløft Tøyen. 
 

Min motivasjon:  

Om vi lykkes med å lage en by som er bra for barna, lager vi en by som er bra for alle. 
Gjennom min erfaring fra bydel, byutvikling, miljø- og samferdsel, og kultur- og utdanning, 
ser jeg tusen ting vi kan forbedre. Jeg ønsker å bidra til synlig mindre ulikhet i Oslo, innrette 
kommunen slik at alle barn i Osloskolen har like muligheter, jeg vil bidra til at det er lettere 
for alle i Oslo å leve klimavennlige liv og til innovative løsninger som endrer måten vi lever 
livene våre. I barnehagen må de ansatte ha tid til å lese bøker med barna, AKS må være 
aktivitet, lek og læring, ikke bare et oppholdssted, i skolen må barn få utfolde- og utvikle seg 
- med lærere som har tid til å være lærere. Halvparten av verden er kvinner. Da må også 
halvparten av makta besittes av kvinner - også de med små barn. Arbeiderpartiet må 
fortsette å gå foran og bygge videre på kvinnelige profiler. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har vært BU-leder i Bydel Gamle Oslo (2015-2019) ved siden av full jobb og barn, 
bystyrerepresentant siden 2019 (men med to mammapermisjoner) og har vært innom både 
byutviklingsutvalget, kultur- og utdanningsutvalget, miljø- og samferdselsutvalget og 
finansutvalget. Jeg har vært politiker på ulike nivåer og på mange felt. På kort tid har jeg satt 
meg inn i komplekse saksfelt og fått et stort kontaktnettverk. Jeg har blitt flink til å jobbe 
strategisk for å få gjennomslag for APs politikk. Har arbeidserfaring bla. fra Helsedirektoratet 
og Kommunal- og moderniseringsdepartementet (bla. lokalisering av statlige arbeidsplasser 
og oppgaver/finansiering til kommunene). Har også jobbet som journalist i mange år. 
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Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har noe appell utenfor partiets indre krets og gode følere på hva folk er opptatt av. Ved 
valget i 2019 klatra jeg fra 10. plass på APs liste til 7. plass på grunn av mange 
personstemmer og mange slengere fra folk som stemmer andre partier. Mitt leserinnlegg 
om kvinners fruktbarhet og fødetilbud gikk viralt og ble et av Dagbladets mest leste innlegg i 
2021. Mitt oppgjør med dårlig fødetilbud i Oslo ble en av de mest sette videoene til Avisa 
Oslo i 2021. Et år lå jeg også på toppen av mest lest på NRK. Jeg vil gjerne være en profil for 
Arbeiderpartiet som setter søkelyset på saker som er viktige for Arbeiderpartiet og hvordan 
vi i Oslo endrer samfunnet hver eneste dag. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Said Aamin 

Fødselsår: 1972 

Partilag: Østensjø Arbeiderlag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

Bachelor i Økonomi og administrasjon 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder i Amnesty Internasjonal grp.280 Halden. Leder i Somalisk Velferdsforening i Norge, 
Leder i Bydelsfedre i Østensjø bydel. Lagleder for Vålerenga 2015 Grønn. Jobber i Nav Alna i 
Bydel Alna Har sittet fire år for Sv i Bydel alna (omsorgskomiteen) jeg sitter i dag i BU for Ap 
Oslo for bydel Østensjø. Har vært medlem i arbeiderpartier siden 2015. Jeg er også 
hovedtillitsvalgt for fagforeningen for Nav Alna, som da har 52 medlemmer. 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon er at jeg har sittet i bydelsutvalget og ulike komiteer for bydel Østensjø. 
Dette har gitt meg motivasjonen til å ville være en del av bystyret 2023. Jeg er en aktiv 
person som er opptatt av både ungdommer og kriminalitet. I tillegg engasjerer det meg når 
det gjelder fattigdom, integrering og boligpolitikken 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Mine kvalifikasjoner er at jeg er hardtarbeidende, samarbeidsvillig, engasjert i arbeidet mitt, 
og målrettet. Jeg har erfaring i både oslo kommune (siden 2016), der jeg har jobbet for ulike 
private bedrifter og offentlige etater. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er oppvokst i Oslo, og kjenner byen godt. Her har jeg både gått på ungdomsskole, 
videregående skole og universitet. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Amiran Amarasingham Akilan 

Fødselsår: 1966 

Partilag: Tåsen Ullevål Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordre Aker 

Formell utdannelse: 

Psykiatrisk sykepleier, Bedriftsøkonom og lederutvikling program i Oslo universitetssykehus 
HF 
 

Relevante tillitsverv: 

Styreleder i Sangam idrettslag, styreleder i Tåsen Ullevål Ap, styremedlem i Nordre Aker Ap, 
medlem i Miljø, plan og samferdsel komite i bydel Nordre Aker, nestleder i Norway Tamil 
Sangam, tillitsvalgt for Norsk sykepleier forbund, valgkampleder for Nordre  Aker Ap i 
kommunevalg i 2015. 
 

Min motivasjon:  

Jeg er norsk tamiler, gift og har to voksne sønner. I 1987 flyttet jeg fra Sri Lanka grunnet 
borgerkrigen og bosatte meg i Trondheim, arbeidet på tidligere Arbeideravisa i Trondheim. 
Jeg har bodd i Oslo siden 2004 og er bosatt i bydel Nordre Aker.  Som utdannet psykiatrisk 
sykepleier, bedriftsøkonom og lederutvikling, jobber jeg som enhetsleder i voksenpsykiatrisk 
seksjonen i Oslo universitetssykehus. Jeg har også lang erfaring fra eldreomsorg og 
postoperativ sykepleie.  Lokalt er jeg en ildsjel i partilagsarbeidet. Jeg er styreleder i Tåsen 
Ullevål Arbeiderpartilag og styremedlem i Nordre Aker Arbeiderparti siden 2015. Har også 
vært valgkampleder i kommunevalg 2015 i bydelen og systematisk arbeid med politisk 
utvikling over tid. I løpet av denne tiden har jeg fått muligheten til å bli kjent med utrolig 
mange fine folk. I tillegg har jeg fått mange forskjellige nettverk i de ulike miljøene.   Jeg har 
brukt 8 år av mitt liv i lederoppgaver i offentlig helsevern, lagleder i Ap, frivillig 
organisasjoner som Norway Tamil Sangam og Sangam idrettslag.  Som leder forholder meg 
til rollen, respektere rammer, men lar meg ikke begrense av dem. For meg ledelse handler 
ofte om å utvide rammene, om å finne nye veier eller muligheter til å oppnå «mer av det 
gode» eller «det beste».  Bruk tiden på det jeg har tro på.   Bruk tiden på det jeg kan gå gjort 
noe med. Bruk tiden på mennesker som lar meg begeistre og finn en vei sammen med! Det 
er givende når små og store prosjekter lykkes, og ikke fullt så givende når de mislykkes. De 
mislykkede er likevel ikke fånyttes. Jeg tar dem med meg i min erfaringsbase i møte med nye 
utfordringer.   Jeg fikk være en del av mentorprogram som mentor for sykepleieledere i et 
pilotprosjekt i regi av Norsk sykepleier forbund i 10 måneder.  Jeg har fått mulighet til å dele 
ut av min viten og gode råd ut fra min egen erfaring.  Ellers er jeg interessert i natur, yoga, 
meditasjon og friidrett.  Jeg brenner for at innbyggerne i Oslo skal ha like muligheter til å 
leve ulike liv, i en varmere by med plass til alle. 
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Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Enhetsleder siste 8 år i Oslo universitetssykehus, fagutviklingssykepleier i Oslo 
universitetssykehus, sykepleier Aker universitetssykehus, sykepleier på Lindeberg sykehjem 
og Solvang sykehjem. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

medlem i redaksjonskomité uttalelse om levekår og ulikheter 2022, medlem i arbeidsgruppa 
for valg- og nominasjonsprosesser i 2021. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Bente M. Larsen 

Fødselsår: 1964 

Partilag: Grefsen Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordre Aker 

Formell utdannelse: 

Hovedfag i statsvitenskap fra Universitet i Oslo med 
spesialisering innen offentlig administrasjon og politikk. I tillegg 
coaching-utdannelse i endringsledelse. 
 

Relevante tillitsverv: 

Små og store verv i Grefsen Arbeiderpartilag siden 2007, herunder fire år som lokallagsleder. 
To år som leder av Nordre Aker Ap. Mangeårig medlem i bydelspartistyret. Fire år i styret for 
kvinnenettverket i Oslo Ap. To år som medlem av studieutvalget i Oslo Ap. Mangeårig 
medlem av representantskapet i Oslo Ap. 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å bruke min kunnskap, arbeidserfaring og mangeårige politiske erfaring fra 
bydelspolitikk på en bredere plattform, ved å gjøre en innsats som folkevalgt for hele Oslo. 
Oslo er en by med ulikheter i bl a helse, livskvalitet og forventet levealder. Jeg ønsker å jobbe 
for at alle i Oslo, uansett alder, hvem de er og hvor i byen de bor, skal kunne leve gode liv.  
Jeg har er sterkt engasjement for: Folkehelse, som f.eks.: Redusere levekårsutfordringer og 
utenforskap. Styrke rettighetene for personer med fysisk funksjonsnedsettelse. Sikre 
lavterskeltilbud innen psykisk helse. Miljø, som f.eks.: Byplanlegging som gir gode 
boområder og ivaretar de grønne lungene. Satsing på kollektivtransport og sykkelveier for en 
grønnere hverdag.  Barn og unge, som f.eks.: Legge til rette for gode kultur- og idrettstilbud. 
Skape inkluderende møteplasser. Jeg ønsker å være en del av «team Raymond» for å 
videreføre den rødgrønne politikken i Oslo de neste fire årene. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har 33 års yrkeserfaring fra offentlig sektor. Fra 2009 har jeg jobbet som seniorrådgiver i 
Skattedirektoratet med virksomhetsstyring/ styringsdialog mot finansdepartementet.  I 
tillegg til full jobb har jeg vært politisk aktiv de siste 16 årene.  Jeg har vært folkevalgt i Bydel 
Nordre Aker fra 2007, herunder: Åtte års erfaring fra driftsstyret ved Disen skole. Åtte års 
erfaring som gruppeleder, og leder av to fagkomiteer. (Kultur- og oppvekst og Helse- og 
sosial). Åtte års erfaring som fast medlem av bydelsutvalget og arbeidsutvalget og leder av 
bydelsutvalget og arbeidsutvalget fra 2019.  Fra 2011 til 2019 satt jeg i styret for De sosiale 
sammenslåtte legater, de siste fire årene som styreleder. Styret deler ut legatmidler til 
økonomisk vanskeligstilte i Oslo. Styret er oppnevnt av Oslo Bystyre, og er tverrpolitisk 
sammensatt.  Høsten 2015 ble jeg valgt inn som varamedlem i Oslo Bystyre, og satt forrige 
periode som vara i Kultur- og utdanningskomiteen, nåværende periode som vara i Helse- og 
sosialutvalget.   I 2019 ble jeg valgt til Nordre Akers første kvinnelige bydelsutvalgsleder. 
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Forhandlinger i politikkutformingen med den rødgrønne koalisjonen (Ap, MDG og SV) er en 
sentral del av min politiske hverdag. For meg er samarbeid og lagspill viktig for å komme 
frem til gode løsninger. Jeg jobber strukturert med forberedelser, møteledelse, og 
gjennomføring av politiske saker. Som BU-leder representerer jeg bydelen utad, trives i 
dialog med våre innbyggere, og jeg er vant til å jobbe med media. Jeg har god rolleforståelse, 
stor arbeidskapasitet, og minimalt med fravær. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg vokste opp i en liten bygd i Lofoten, uten veiforbindelse og tilbud som mange i dag tar 
for gitt. Jeg har kjent på kraften i fellesskapet, når vi går sammen om å skape resultater. 
Dette er også en av grunnene til at jeg valgte å bli medlem i Arbeiderpartiet – med tro på 
fellesskapsløsninger og det "å dra lasset sammen".  Og jeg har godt humør! 
 
Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Anne Nyeggen 

Fødselsår: 1964 

Partilag: Forum for grønn vekst 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Cand.ling.merc - hovedfagsnivå. Nå lektor med opprykk. 
 

Relevante tillitsverv: 

Vara til bystyret i flere perioder, leder av Forum for grønn vekst, tidligere leder av 
Nordstrand Arbeiderparti. Flere styreverv i og utenfor partiet. Nå vara til forliksrådet og til 
styret i Fagskolen i Oslo (ansatterepresentant) 
 

Min motivasjon:  

Jeg prøver meg på gjenvalg til bystyret for Arbeiderpartiet i Oslo – hvis valgkomiteen vil ha 
meg da.  Jeg klarer jo ikke la være å bry meg, så jeg lover å stå på for å sikre valgseier slik at 
vi kan fortsette med det fantastiske arbeidet for byen!    Det siste året har jeg vært 
vararepresentant til bystyret - fast møtende i kultur- og utdanningsutvalget og jeg har fått 
være med og beslutte mange viktige saker i Stor gruppe, Arbeiderpartigruppas høyeste 
organ i bystyret: Hva skal til for at flere velger yrkesfag og hva kan vi gjøre for å forebygge 
vold og mobbing i skolen? Og skulle vi fortsette med Fornebubanen selv om 
kostnadsoverskridelsene skremte fanden på flatmark? Gudskjelov sa vi ja til det og til en 
drøss med andre gode saker som gjør at vi – hurra – er landets grønneste by – og 
konkurrerer om toppen i verdensklassen på akkurat det. Klart jeg vil være med videre på 
dette prosjektet!    Jeg vil jobbe for de store løftene og for 34-bussen til Ekeberg - det er jo 
det som er så utrolig gøy med å være folkevalgt i Oslo – og det er særlig tre hjertesaker jeg 
tar med meg: 
1: Grønn omstilling har vært min hovedsak siden jeg engasjerte meg i Arbeiderpartiet på 90-
tallet. Jeg tok også initiativ til å bygge opp partilaget Forum for grønn vekst for tre år siden, 
som siden har bidratt med mye god politikk nasjonalt og lokalt. For Oslo gjelder det å få 
formidlet ut hvor vanvittig mye som er gjort de siste syv årene – og så må vi ta det flere skritt 
videre i neste periode. Jeg vil jobbe for at vi for alvor går inn i sirkulærøkonomiens tidsalder 
(du vet, bruke om igjen i stedet for å kaste som vi pleier) og at vi øker vårt biologiske 
mangfold, ikke reduserer det – raskt oppsummert. Rent konkret bør vi flytte 
oppmerksomheten fra sentrum og ut til de ytre bydelene. Vi må fortsette byggingen av 
sykkelveier og bedre kollektivdekningen, og sikre at vi skaper gode miljøer for å bo og leve.   
Hvordan skal vi klare den grønne omstillingen hvis vi ikke har fagfolk på plass til å gjøre 
jobben? Norsk byggenæring og industri skriker etter flere fagarbeidere. Nå må vi for alvor få 
flere ungdommer til å velge yrkesfag, og de må få mulighet til å studere videre hvis de har 
lyst til det senere – vi må få en yrkesvei hele veien i utdanningssystemet. Resten av landet og 
også utlandet ser til Oslo og hva vi har fått til. La oss fortsette med å være utstillingsvindu for 
bærekraftige samfunn! 
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2. Integrering og mangfold Arbeiderpartiet vil alltid jobbe mot alle former for diskriminering. 
Vi bør heve fanen like høyt når det gjelder å gi barn og unge like gode betingelser for 
oppvekst og fri utfoldelse.  I dag opplever mange barn og unge dårlige sosiale kår og streng 
sosial kontroll. Det er tegn på at stadig flere småjenter bruker hijab, gjerne helt ned i 
barnehagealder. Arbeiderpartiet må samle kunnskap på feltet, og så få på plass tiltak, i god 
dialog med representanter fra minoritetsmiljøene. Og vi må kvitte oss med berøringsangsten 
og tørre å ta beslutninger som ivaretar barnas muligheter for en god oppvekst, fri for negativ 
sosial kontroll. 
3. Arbeidslivspolitikk: Vi trenger alle som vil og kan - bort med aldersdiskrimineringen   Det 
har tilsynelatende aldri vært mer aktuelt å være arbeidssøker i 50-60-årene enn nå. Vi er 
friske, mange er velutdannede og alle har lang erfaring, vi er ferdige med barn og kan vie 
energi og hode til jobb. Vi skal jo leve til vi blir ca. 100, da bør vi helst jobbe til vi blir 70. 
Hvorfor er da så vanskelig for voksne folk å skaffe seg jobb hvis de trenger det? Hvorfor er 
det så få voksne kvinner i politikken og i media? Dette skal jeg målbære og jobbe for. Arbeid 
til alle er fortsatt jobb nr. 1. Jeg trengs i bystyret fordi jeg brenner for byen vår og alle folka 
her. Fordi jeg tør å stille spørsmål og si det mange tenker på. Og jeg trengs fordi jeg er en 
voksen kvinne – en art som bør synes litt bedre i landskapet. Nobody puts Mom in a corner. 

😊 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har jobbet som kommunikasjonssjef og -rådgiver i 24 år, men tok en ny karrierevei for 
fem år siden. Da tok jeg praktisk pedagogisk utdanning, og gikk inn på en litt usikker 
lærervei. Etter tre år som vikar og løsarbeider, er jeg nå fast ansatt i full stilling på Fagskolen 
Oslo, byens eneste kommunale fagskole. Den må vi passe godt på, for den går rett inn i våre 
ambisjoner om å få utdannet flere dyktige fagarbeidere. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg bor på Ekeberg, er gift med Ulf og har en datter på 29 år. Jeg elsker å sykle og fryder meg 
over alle de nye sykkelveiene, og synger i Oslo Oratoriekor (zen, mindfullness - og beruselse 
når 100 sangere dundrer løs med orkesteret), og liker ellers å ta for meg av alle de fine 
tingene som vår fantastiske by har å tilby. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Monica Haugen 

Fødselsår: 1970 

Partilag: Grønland/Tøyen/Gamlebyen Arbeiderpartilag 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Psykolog 
 

Relevante tillitsverv: 

De siste tre årene har jeg vært medlem i Ressursgruppen for politikken for 
funksjonshemmede, nedsatt av sentralstyret i Arbeiderpartiet (fra 2020- d.d.). I tillegg til 
dette har jeg hatt en rekke verv innen handikapbevegelsen; nå for tiden er jeg blant annet 
leder av en landsforening knyttet til diagnose (fra 2017-d.d.) samt leder for Rådet for 
funksjonshemmede (fra 2020 – d.d.) i bydelen her jeg bor samt at jeg sitter i styret i 
Foreningen sjøen for alle (2019-d.d.). Jeg satt også i styret i borettslaget jeg bodde i (2014-
2017) og har hatt ulike verv knyttet til mine barn – helt fra foreldrekontakt i barnehagen 
(2003-2004), flere runder med foreldrekontakt på skolene barna mine gikk (i perioden 2004-
2016) - til verv innenfor idrett, sist i styret Norges bordtennisforbund, Region Øst (2020-
2022) Da jeg var ung, var jeg aktiv i Røde Kors (1992-1996). 
 

Min motivasjon:  

Vi skal alle være en del av samfunnet. Jeg har alltid vært opptatt av at marginaliserte 
grupper skal ha de samme muligheter, plikter og tilganger som majoriteten. Jeg ønsker svært 
gjerne å være en synlig representant for mangfoldet. Engasjementet mitt er brett, alt fra 
levekår generelt, og barns levekår spesielt - til mobilitet og samfunnsøkonomi. Er også særlig 
opptatt av psykisk helse – og, hvordan vi kan være i forkant for å forebygge, nettopp for å 
redusere belastninger for både den enkelte og for samfunnet. Jeg ønsker å være med å 
jobbe med å finne gode systemer for hvordan vi kan bygge samfunnet slik at alle opplever 
meningsfulle liv. Det være seg helt fra spebarn til alderdommen, uavhengig av personlige 
kjennetegn (for eksempel kjønn, seksuell orientering, kjønnsidentitet, etnisitet, 
funksjonsevne, religion osv.). Jeg ønsker å være med å bidra til at vi får redusert ulikhetene i 
Oslo. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

2002-2013: psykolog på BUP Sør-Troms # 2013-2018: rådgiver i ULOBA SA – Independent 
Living Norge # 2018-2021: politisk rådgiver i Norges Handikapforbund # 2022-d.d - psykolog i 
Mio BPA 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg bruker rullestol både innendørs og utendørs. Har alltid vært funksjonshemmet, men har 
aldri latt det stoppe meg i å leve livet slik jeg ønsker. Jeg brenner skikkelig for at mangfoldet 
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skal være mer representert og synlige på alle nivåer i samfunnet – spesielt i politikken. Har 
veldig lyst til å bidra. Ønsker å bruke min kompetanse til å gjøre en forskjell – særlig for de 
som kjenner på utenforskap. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



36 
 

Navn: Ali Ajmi  

Fødselsår: 1958 

Partilag: Grønland/Tøyen/Gamlebyen Arbeiderpartilag 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

VGS og 3 Fagbrev 
 

Relevante tillitsverv: 

FELLESRÅDET FOR AFRIKA, AUF, KAMPEN SKOLE, STYRET I JORDAL TERRASSE, MEDDOMMER 
I TINGRETT, STYRET I BARNEVERNET I OSLO, BYDELSUTVALGET. 
 

Min motivasjon:  

Min drivkraft er og fremme helse og miljø i bydelen vår 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Har vært medlem i Ap i 17 år og har vært aktiv politiker siden 2017. Jeg har tilegnet meg mye 
erfaring som aktiv politiker i Ap i tillegg til verv som meddommer i Oslo tingrett. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Målet mitt er kjempe for rettighetene til de som kommer til Norge og få de intrigert i landet 
vårt. Dette vil øke trivsel og felleskap, istedenfor ekskludering og potensielt økt kriminalitet 
for de mest sårbare. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Tamina Sheriffdeen Rauf 

Fødselsår: 1998 

Partilag: Furuset Arbeiderlag 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

Master i adferds- og nevrobiologi 
 

Relevante tillitsverv: 

Medansvarlig for minoritets/mangfolds valgkamp (2022 - 
d.d), lagleder for Furuset Arbeiderlag (2020 - d.d ), medlem av medlems- og studieutvalget i 
OAP (2021 - d.d ), medlem av valgevalueringsutvalget i OAP (2021), medansvarlig for 
minoritetsvalgkamp OAP (2021), medlem av nasjonalt minoritetsutvalg for Arbeiderpartiet 
(2020), vara til BU og miljø- og byutviklingskomité i bydel Alna (2019 - d.d.), medlem av 
kvinnenettverket i OAP (2018 - 2020), vara til helse- og sosialkomité i bydel Alna (2017-
2019). 
 

Min motivasjon:  

Jeg har naboer som kjører Tesla og de som så vidt har råd til månedskort. Jeg har venner 
som tar prestisjeutdanninger på rekordfart og noen som droppet ut av videregående skole.  
Jeg har foreldre som jobbet som renholdmedsarbeider, og som nå har lederstillinger. Min 
motivasjon for å bidra i bystyret, er først og fremst å jobbe for en samlet by med rom til alle 
kontrastene i Oslo. En by hvor du uavhengig av livssituasjon - alltid skal få hjelp, støtte og bli 
heia frem til dit du vil være i livet.   Oslo er en mangfoldig by som stadig er i utvikling, både 
teknologisk og kulturelt. I tillegg vokser vi raskt. Derfor må vi bygge boliger smartere og legge 
til rette for studie- og arbeidsplasser som møter markedet på en effektiv måte.   Jeg ønsker å 
bidra politisk og være med på å utjevne sosiale forskjeller ved å jobbe for lokale tiltak som 
treffer den mangfoldige befolkningen vår og øke medvirkningsgraden i byen. Et godt 
demokrati er bygget på tillit mellom politikere og velgere, her mener jeg Arbeiderpartiet har 
en vei å gå.   Arbeiderpartiet er også det eneste partiet som klarer å både tenke på å skape 
verdier, samtidig som man deler rettferdig. Jeg vil være med og stå i bresjen for å sikre at vi 
alltid er bevisste på bærekraft - være det av miljømessige-, sosiale- eller økonomiske hensyn.   
Jeg trengs i bystyret fordi jeg er en kvinne fylt av kontraster. Jeg er en som har opplevd 
negativ sosial ulikhet og urettferdighet på kroppen, men samtidig er en del av en 
solskinnshistorie. Jeg trengs i bystyret fordi jeg hver dag vil jobbe for det Oslo jeg elsker - 
byen hvor alle skal ha muligheter, uansett hvilken bakgrunn du eller foreldrene dine har. I 
min by skal absolutt alle få være en del av- og eie en solskinnshistorie. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Valgkampsekretær for AUF i Oslo (2021), vitenskapelig skrivementor ved UiO (2020-d.d), 
blomsterbutikkmedarbeider (2020-d.d), lærervikar i matematikk, naturfag, fransk, engelsk og 
norsk (2020-2021), kafémedarbeider (2018-2020), prosjektutviklingsleder for Big Enough 
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Global (2018-2019), faddersjef ved Institutt for Biovitenskap UiO (2017-2018), driftsleder I 
Future Leaders (2016-2017). 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Har vært aktivt medlem i AUF og Arbeiderpartiet siden 2013, var på mitt første Ap-møte 
med farfar da jeg var 3 år gammel og foretrekker kaffe eller Pepsi Max fremfor de fleste 
andre drikker. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Kasper Syvertsen 

Fødselsår: 2000 

Partilag: Oslo Arbeidersamfunn 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Bachelor i statsvitenskap (vår 2023) 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder av Oslo Arbeidersamfunn, tidligere lokallagsleder og fylkesstyremedlem i AUF, 
tidligere fylkesleder i Elevorganisasjonen og Grønn Ungdom, tidligere barn- og unges 
ordfører i Elverum 
 

Min motivasjon:  

Jeg motiveres av det sosialdemokratiske prosjektet som gjennomsyrer hele Arbeiderpartiet, 
der man sørger for at de som har minst får mer, og at de som har mye ikke får trekke stigen 
opp etter seg. Så enkelt er det. Men jeg motiveres ekstra av Arbeiderpartiet i Oslo sin 
suksess ved å være et utstillingsvindu for hva det vil si å være sosialdemokrat i vår tid. Byer 
som er utformet for at folk skal trives i dem, velferdstilbud som er tilgjengelige for alle, et 
skolesystem som utjevner forskjeller i stedet for å skape dem, osv. Så mener jeg at vi fortsatt 
har forbedringspotensialet, for eksempel når det kommer til å skape landets beste 
studentby, livredding av Oslofjorden, og å sørge for at det bygges nok boliger til alle. Det vil 
jeg være en del av løsningen for, og derfor er jeg motivert for å sitte i bystyret. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har bred bakgrunn fra organisasjonsliv og frivillighet, i tillegg til å ha vært student. Men 
jeg har også jobbet sju år i butikk, ett år som vikarlærer, og ett år som 
kommunikasjonsrådgiver. Jeg har også jobbet halvannen dag som dørselger, men det er en 
historie for en annen dag! 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Min hjertesak er klimakampen, og den må gjennomsyre alt. Men grunnen til at jeg meldte 
meg inn i Arbeiderpartiet, er viktigheten av å samle et bredt lag for å løse de største 
utfordringene. Jeg tror det er den eneste måten å løse klimakrisen på, og jeg håper du er 
enig! 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Sarah Gaulin  

Fødselsår: 1995 

Partilag: Klemetsrud Arbeiderpartilag 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Fagbrev og bachelor 
 

Relevante tillitsverv: 

Tidligere sekretær i NTL klubb, kompetanse tillitsvalgt i HK klubb for ung.sek. Tidligere leder 
og nestleder i bydelspartiet. 
 

Min motivasjon:  

Jobbe for en mer inkluderende by 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har mye organisasjonserfaring og arbeidserfaring. I tillegg har jeg fagbrev og kjenner til 
hvordan yrkesfag er for unge. Jeg jobber med sårbare familier i det daglige og ser hva som 
fungerer og ikke fungerer i samfunnet. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg sittet to perioder i bydelsutvalget. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Mohamed Mohamud 

Fødselsår: 1994 

Partilag: Grønland/Tøyen/Gamlebyen Arbeiderpartilag 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Fagbrev ikt service fag. Først år data ingeniør 
 

Relevante tillitsverv: 

Vara bydelsutvalget, vara på oppvekst komite 
 

Min motivasjon:  

Det som engasjerer meg i politikken er å jobbe for et mer flerkulturell samfunn hvor alle kan 
delta og benytte seg av de samme mulighetene. Mitt størst drivkraft er arbeid innenfor 
ungdom og integrering. Jeg syns ungdommer er fremtiden og må derfor satses deretter. Alle 
skal ha det godt nytte av et lokalsamfunn med små forskjeller og mer harmoni som bygger 
på noe felles verdier og felles forståelse av problemstillinger. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har jobbe Unicef Oslo taxi Unibuss 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Mitt navn er Mohamed Abdirisaq Mohamud, er en 28 år gammel mann og er utdannet 
Fagbrev ikt servicefag   Jeg har vært involvert i politikken siden 2011 både som medlem og 
senere holdt verv Det som engasjerer meg i politikken er å jobbe for et mer flerkulturell 
samfunn hvor alle kan delta og benytte seg av de samme mulighetene. Mitt størst drivkraft 
er arbeid innenfor ungdom og integrering. Jeg syns ungdommer er fremtiden og må derfor 
satses deretter. Alle skal ha det godt nytte av et lokalsamfunn med små forskjeller og mer 
harmoni som bygger på noe felles verdier og felles forståelse av problemstillinger.  
Arbeiderpartiet ønske et samfunn hvor alle kan delta og benytte seg av de samme 
mulighetene 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Laial Janet Ayoub 

Fødselsår: 1985 

Partilag: Lindeberg Arbeiderpartilag 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

Anvendt datateknologi 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder Lindeberg AP-lag (nåværende), vært nestleder Ellingsrud AP-lag, sitter i 
nominasjonskomiteen i bydel Alna (nåværende), styremedlem Alna AP (nåværende), ledet 
organisasjonen NOK, Var nestleder i Groruddalstinget, fast plass i helse, fast plass i Helse og 
sosialkomiteen i bydel Alna, varaplass i oppvekst og kulturkomiteen i bydel Alna. 
 

Min motivasjon:  

Jeg brenner for likestillingspolitikk, kvinnehelse, ungdom og arbeid og rettferdig fordeling. 
De siste årene har jeg fått bidratt mye politisk i min bydel og nå er jeg klar for å gjøre en jobb 
for Oslo. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Nasjonal prosjektleder for Kvinnehelsesatsingen i N.K.S. Tidligere erfaring med 
ungdomsarbeid i Groruddalen via Forandringshuset.  Drevet en frivillig organisasjon (Nok) 
som jobbet med kvinner utsatt for negativ sosial kontroll og vold i nære relasjoner. debattert 
mye offentlig og skrevet bok om negativ sosial kontroll og vold i nære relasjoner. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Anita Støstad 

Fødselsår: 1977 

Partilag: Forum for grønn vekst 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Adjunkt med videreutdanning i matematikk. 
 

Relevante tillitsverv: 

Sittet i driftsstyret på Holmlia skole, vært fagrettleder i matematikk, nettverksleder i bydel 
Søndre Nordstrand i matematikk 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon: Oslo trenger Arbeiderpartiets løsninger for å gi trygghet og muligheter i alle 
livets faser. Selv er jeg oppvokst på Holmlia og har jobbet i over 20 år som lærer på Holmlia 
ungdomsskole. Her ser jeg behovet for å ha solid støtte og bydeler med muskler til å stille 
opp for de som trenger det aller mest, men også hvilken styrke som ligger i å ha unge fra 
ulike kulturer og samfunnslag sammen. Oslo Ap ønsker ny inntaksmodell til videregående 
skole. Vi må få gjennomslag for å gi valgfrihet også for de med lavere karakterer, motvirke 
segregering og utjevne forskjeller. Konkurranseutsetting og privatisering av skolen fører til 
negative spiraler for enkeltskoler, det har vi sett i Sverige. Oslo trenger Arbeiderpartiets 
politikk for å sørge for en god fellesskole for alle.  Som del av et sterkt Ap i Oslo ønsker jeg å 
bidra til en fortsatt rettferdig og grønn omstilling. Bevare naturen med sitt mangfold som gir 
oss glede og kutt i utslipp som kan inspirere og vise vei for storbyer i Norge og verden. Som 
en av de som startet opp Forum for grønn vekst i Ap, har det vært spennende og givende å 
komme med forslag til løsninger på vår felles største oppgave. Oslo trenger nye løsninger fra 
Arbeiderpartiet, partiprogrammet her er ambisiøst. Det rødgrønne samarbeidet med 
Arbeiderpartiet i spissen er den beste garantisten for å nå målene. Alt henger sammen med 
alt, som Gro Harlem Brundtland sa.  Det er ikke én eller to saker som gjør meg motivert. Det 
er den helhetlige politikken til Arbeiderpartiet. Som ser områder i sammenheng, lytter og tar 
gode valg som påvirker folks liv. Økte utgifter merkes betraktelig mer når man bor alene, står 
utenfor arbeidslivet, eller har eneansvar for barn. For de i jobb er trygge arbeidsforhold og 
krav til bransjer helt vesentlig for å unngå sosial dumping. Det er hele politikken til 
Arbeiderpartiet og prioriteringene som gjør forskjellen.  Forebyggende tiltak virker dyre, 
men når vi ser hvor mye det koster samfunnet i fremtiden med kriminalitet, rusproblematikk 
og psykiske utfordringer, må vi ha flere tanker i hodet samtidig og la det langsiktige 
perspektivet veie tungt.   Jeg bryr meg om folk i Oslo, ser alle ressursene vi har og hvordan 
mangfold er en styrke. Jeg har et ønske om å bidra til at Arbeiderpartiets politikk får 
gjennomslag. Den gir de beste mulighetene til en rettferdig utvikling. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 
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Jobbet som kontaktlærer og faglærer i matematikk, naturfag, kunst og håndverk og film, 
medier og kommunikasjon på Holmlia skole. Holdt kurs for lærere gjennom Udir om faglig 
digitalt samarbeid på tvers av landegrensene. Jobbet i AKS, posten og kafé under 
utdanningen. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er mor til ei jente på ti år og har familie som betyr veldig mye for meg. Omsorgen jeg har 
for henne gjør meg til en bedre lærer og bidrar til at jeg også ser andre og samfunnet med 
nye øyne, selv om jeg alltid har vært opptatt av andre mennesker. Jeg har en sterk 
rettferdighetssans og stor arbeidskapasitet. For å koble av liker jeg å være kreativ, jeg lager 
gjerne klær, eller reparerer og endrer, enten ved å sy på symaskin, hekle, eller strikke. Deilig 
å dyrke og plante i hagen og være naturen også, tror det er her mye av gleden og ønsket om 
å verne om innsekter, planter og dyr kommer fra. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Bente Christensen 

Fødselsår: 1946 

Partilag: Ullern Arbeiderpartilag 

Bydel: Ullern 

Formell utdannelse: 

Dr. philos. i allmenn litteraturvitenskap, Universitetet i Oslo 
 

Relevante tillitsverv: 

Representant for Møre og Romsdal Distriktshøgskole i det regionale høgskolestyret, Medlem 
av Fakultetsrådet ved Historisk-Filosofisk fakultet ved Universitetet i Oslo, Medlem av styret 
for Ibsensenteret, Medlem av styret og arbeidsutvalget i KOPINOR, Leder for Norsk 
Oversetterforening, Nestleder i Norsk PEN,  Visepresident i den internasjonale 
oversetterføderasjonen (FIT), Styremedlem i Norsk Barnebokinstitutt. 
 

Min motivasjon:  

Jeg synes selv jeg er i eldste laget, men jeg er blitt oppfordret til å stille, for å representere 
gruppen eldre kvinner, som det er ganske mange av i Oslo. Jeg har meninger om hvordan 
byen bør være for at folk i alle aldre og på alle funksjonsnivåer skal ha et bra liv her, og vil 
gjerne stå opp for det. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har stort sett arbeidet på Historisk-Filosofisk Fakultet ved Universitetet i Oslo, både i 
administrasjonen og som fagperson, og avsluttet yrkeskarrieren som instituttleder ved 
Institutt for lingvistiske og nordiske studier. I tillegg har jeg arbeidet som oversetter fra 
fransk til norsk, stort sett innenfor skjønnlitteratur. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er glad i mennesker, og liker en god diskusjon. Og så er jeg glad i naturen og opptatt av å 
bevare den for våre etterkommere. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Helge Flø Kvamsås 

Fødselsår: 1988 

Partilag: Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Master i rettsvitenskap 
 

Relevante tillitsverv: 

Leiar i Grünerløkka Arbeiderparti sidan 2020, tidlegare studieleiar og styremedlem i 
Grünerløkka Arbeiderparti.  Medlem i studieutvalet i Oslo AP 2018-2020. Styremed-lem i 
Sinsen og Carl Berner AP-lag 2017-2021. Medlem av programkomiteen til Oslo AP og leiar av 
Grünerløkka AP sin programkomité før valet i 2023. Medlem av Helse- og sosialkomiteen i 
Grünerløkka bydel, og vara til bydelsutvalet. 
 

Min motivasjon:  

Eg har snart budd halve mitt liv i Oslo, og er blitt innmari glad i byen vår.  Arbeider-partiet 
har dei beste svara på utfordringane Oslo står overfor i åra som kjem. Eg vil jobbe hardt for å 
få gjennom så mykje som mogleg av denne politikken. Eg er oppte-ken av sosial mobilitet og 
levekår, og er takksam for at den norske velferdsstaten har gjeve meg alle dei moglegheiter 
eg har fått. I Indre Aust er det store forskjellar, og vi må fortsette det gode arbeidet vi har 
gjort dei siste åtte åra. Vi må ha gode barnehagar og skular, vi må ha fritidstilbod og 
ungdomsjobbar, og vi må ha bustadar folk kan leve godt i. Eg vil kjempe for at alle får like 
moglegheiter til å leve gode liv. I tillegg er eg oppteken av at vi bygger ein by som er klar for 
å møte framtida. Vi må ha ein grønare by, med mindre forskjellar, som tek i bruk nye 
moglegheiter og skapar vekst og utvikling. 
 

Mine kvalifikasjonar og erfaring: 

I dag er eg tilsett som politisk rådgivar i Arbeiderpartiet si stortingsgruppe. Tidlegare har eg 
vore byråkrat i ulike departement, og i løpet av ungdoms- og studietida har eg  hatt ei rekke 
varierte deltidsjobbar både i butikk, som helsesekretær og mykje anna. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Jørgen Foss 

Fødselsår: 1989 

Partilag: Sagene Arbeiderpartilag 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Videregående utdanning Musikk - Dans - Drama 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder av landsforeningen for overvektige, Styremedlem i Norges Musikkorps forbund, 
Styremedlem i Sagene IF, Leder av Sagene Arbeiderparti, Styremedlem i Åpen Folkekirke, 
Bispedømmerådsmedlem i Oslo, Oslo bystyre, Hovedtillitsvalgt i NTL avd. 
Handikapforbundet 
 

Min motivasjon:  

Jeg elsker Oslo, og folka som bor her!  Jeg ønsker meg en rausere by, hvor ulike folk er 
likeverdige borgere av byen. Igjennom mine 15 år som folkevalgt på Sagene har jeg sett hvor 
viktig politikken er som verktøy for å skape den rause og mangfoldige byen. 
Sosialdemokratiet er til, for å utjevne forskjellene og gi alle en mulighet til å delta i 
samfunnet. Først når vi kommer dit at alle har denne muligheten, er vi den byen med det 
store varme hjertet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Min hverdag går til å jobbe for likestilling og menneskerettigheter i rollen som daglig leder i 
Handikapforbundet i Oslo. Utover dette er jeg folkevalgt og fungerende BU-leder på Sagene. 
På fritiden bidrar jeg i en rekke frivillige organisasjoner, som bidrar til å skape et bedre 
samfunn.  Uten frivilligheten ville samfunnet vært fattig! 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg elsker korps, frivilligheten og mangfoldet. Det er rausheten som gjør oss sterke! 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Johanne Thunes 

Fødselsår: 1996 

Partilag: Grefsen Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordre Aker 

Formell utdannelse: 

Master i informatikk (doktorgradsstipendiat i informatikk, UiO) 
 

Relevante tillitsverv: 

Tidligere leder i Grefsen Arbeiderpartilag, styremedlem i Nordre Aker Arbeiderparti, 
representant i Velferdstinget i Oslo og Akershus, representant i Studentparlamentet ved UiO 
og fylkesstyremedlem i AUF i Oslo 
 

Min motivasjon:  

At Oslo skal være en god by å bo i - hele livet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Medlem i Nordre Aker bydelsutvalg, nestleder i Miljø, plan- og samferdselskomiteen i bydel 
Nordre Aker, doktorgradsstipendiat i informatikk (UiO), tidligere gruppelærer ved Institutt 
for informatikk, skiftleder og butikkmedarbeider 
 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Jonas Løvdal 

Fødselsår: 1973 

Partilag: Nordstrand Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Jurist og økonom 
 

Relevante tillitsverv: 

Jeg sitter i styret i Nordstrand Arbeiderpartilag og jeg møter som fast medlem i Oslo 
Arbeiderpartis representantskap. Gjennom forskjellige jobber har jeg sittet i flere 
forhandlingsutvalg, og jeg var i 4 år fast medlem i AFP-fondenes investeringsutvalg. Jeg har 
vært frivillig fotballtrener for 2 forskjellige lag i til sammen 8 år. Jeg har vært medlem av FAU 
ved vår lokale barneskole, og jeg har nettopp vært med å starte en ny idrettsklubb for unge i 
hele Oslo som driver med den nye sporten "scoot", som kort fortalt er triksing med 
sparkesykkel på skateramper, fordi disse ikke hadde en egen klubb som ville representere 
disse. 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon for å stille til valg er kort sagt Rettferdighet, Like muligheter for alle og En 
trygg by. Jeg vil bidra til at vi sammen gjør en forskjell for vanlige folk. Å sikre at alle de gode 
tingene Arbeiderpartiet har gjort de siste årene, bevares og videreutvikles ytterligere. De 
unge trenger å føle at byen er der for de. De eldre må vite at de blir tatt skikkelig vare på og 
at fellestilbud kan nås selv om de er dårlig til beins. At alle får den oppfølging gjennom 
helsevesen eller skole som de trenger for å få de beste livene de kan få. Alle skal kunne 
ferdes i byen vår, uten å se seg over skulderen, og at alle skal kunne bruke tilbud uansett 
interesse eller lommebok. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Av relevant arbeidserfaring har jeg siden 2018 hatt fast stilling som Politisk rådgiver for 
Arbeiderpartiet på Stortinget (Justisfraksjonen). Før det jobbet jeg 8 år som spesialrådgiver i 
LO (4 år i Samfunnspolitisk avd., og 4 år i Næringspolitisk avdeling). Jeg har i tillegg arbeidet 
flere år med studentpolitikk, og noen år i finanssektoren. Som student hadde jeg flere jobber 
som jeg mener har gitt meg viktig innblikk i arbeidslivet. Jeg har jobbet som vikar på 
barneskoler, vært bartender, helgejobb som renholdsassistent på eldrehjem og vaktmester 
på hotell, samt hatt sommerjobb som søppeltømmer. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er gift, og har to sønner på 13 og 16 år. Jeg er født og oppvokst i Oslo, og har bodd på 
Kampen, Sagene, Kjelsås, Bislett, Ila og Enerhaugen.  De siste 10 årene har jeg bodd på 
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Nordstrand. Jeg elsker byen vår, og mener den skal ha rom for alle forskjellige typer 
mennesker. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Bjarne Lagesen 

Fødselsår: 1990 

Partilag: Fagbevegelsens Arbeiderpartilag 

Bydel: Frogner 

Formell utdannelse: 

Generell Studiekompetanse 
 

Relevante tillitsverv: 

Gruppeleder Bydelsutvalgsgruppen for Frogner Arbeiderparti, Styremedlem Frogner 
Arbeiderparti, Leder av NNNs sentrale ungdomsutvalg, Medlem av LOs sentrale 
ungdomsutvalg. Styremedlem Beitstad fotballklubb. +En del lokale verv i LO og NNN lokalt i 
Trøndelag 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å stille til valg fordi jeg er grunnleggende opptatt av rettferdighet. Jeg ønsker å 
bidra til å bekjempe ulikhet og gjennom det, bidra til et bedre samfunn som utvikler seg til 
det bedre for alle som trenger det. Jeg synes også at Arbeiderpartiet i Oslo også trenger flere 
som har jobbet i industrien på listene. Gjennom vervet i bydelsutvalget i Frogner bydel har 
jeg også tilhørt stor gruppe som gjør at jeg kjenner dynamikken i Oslopolitikken godt. Dette 
gjør at jeg tror jeg ville fungert godt i Oslo Bystyre og gjør at jeg har lyst til å bidra til at Oslo 
skal bli en enda bedre by å bo i for oss alle. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobbet 9 år som kjøttskjærer før jeg begynte å jobbe som ungdomsrådgiver i LO. Jobber i dag 
som organisasjonsrådgiver i LO. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er en utadvendt, blid og positiv person som er veldig glad i mennesker. Min bakgrunn fra 
oppvekst i trange kår og senere jobb i industrien har nok formet meg som sosialdemokrat. 
Noe som gjør at å bekjempe fattigdom og utenforskap står sterkt hos meg. Håper dere 
vurderer meg og ikke nøl med å ta kontakt om dere har spørsmål. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Shanzeh Humair 

Fødselsår: 1995 

Partilag: Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Sykepleier 
 

Relevante tillitsverv: 

Kvinne politisk ansvarlig og faglig politisk utvalg i mitt lag 
 

Min motivasjon:  

Jeg brenner for at de aller mest sårbare blant oss skal ha det bra, slik at det blir et mer 
rettferdig samfunn 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har en lang erfaring som sykepleier, i eldreomsorg. I tillegg har jeg satt i bydelstyre og er 
veldig aktivt som lokal politiker 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er også en samfunnsdebattant og skriver om temaer som bla. antiekstremisme og 
klimakrisen 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Naeem Rashid 

Fødselsår: 1984 

Partilag: Lindeberg Arbeiderpartilag 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

Master i statsvitenskap 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder i Lindeberg Ap, styremedlem i Alna Ap, Styremedlem i Lindeberg Ap, styremedlem i 
fylkesstyre i Oslo Samfunnsviterne og Frivillig i Røde kors. 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon er at jeg ønsker å bidra til at Oslo er godt sted å bo for Oslos befolkning. En 
kommune med småforskjeller mellom folk, en kommune som er bærekraftig og 
fremtidsrettet. For å få til det, har Ap det beste partiprogrammet. Jeg ønsker å bidra med 
min kompetanse for å gjøre Oslo til et trygt sted for hele befolkning. Jeg er spesielt opptatt 
av helsepolitikk herunder psykisk helse og eldreomsorg. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg er utdannet statsviter og har spesialisering i offentlig politikk og administrasjon. Dette 
betyr at jeg har god kunnskap om forholdene mellom stat og kommune og hvordan Oslo 
kommune fungerer politisk og administrativt. Jeg vil også kunne nyttiggjøre av mine 
erfaringer fra min jobb som rådgiver i kommunal- og distriktsdepartementet hvor jeg blant 
annet jobber med kommuneøkonomi og inntektssystemet til kommuner. Videre har jeg vært 
2 mnd. i Oslo kommunerevisjon hvor jeg fikk godkjennskap til kommunens virkeområde. Til 
slutt vil jeg nevne at jeg er samfunnsengasjert person som er meget opptatt av hvordan 
mine medborgere har det i samfunnet og hvordan vi kan løfte de svakere gruppene. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Vi trenger folk med allsidig kunnskap, kandidater som både har politisk engasjement og har 
faglig kunnskap. Jeg mener at jeg har en god kombinasjon av begge. Jeg er ikke broiler i 
politikken, noe som jeg anser for å være en god ting. Oslo Ap bør ha folk med ulik bakgrunn 
og jeg mener at jeg kan være et godt tillegg til partiets liste. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Nei 
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Navn: Jakob Schram 

Fødselsår: 1996 

Partilag: Internasjonalt Forum 

Bydel: St. Hanshaugen 

Formell utdannelse: 

Mastergrad i Internasjonal politikk, University of Oxford; 
Bachelorgrad i Internasjonale studier, Universitetet i Oslo 
 

Relevante tillitsverv: 

Sekretær, Internasjonalt Forum, Oslo Ap (2022-); Medlem av valgkampgruppa, Frogner Ap 
(2021); Vara til representantskapet for Internasjonalt Forum, Oslo Ap (2021-2022); SoMe-
ansvarlig, Vestre Arbeidersamfunn (2018-2019); Internasjonal leder, Europeisk Ungdom 
(2017-2019); Nestleder, Europeiske Studenter Oslo (2016-2017); Styremedlem, YATA Oslo 
(2015-2016); Ungdomsrådsrepresentant, Bydel St. Hanshaugen (2008-2010). 
 

Min motivasjon:  

Jeg brenner for en sosialt utjevnende boligpolitikk i byen vår, for at Oslo-modellen skal vokse 
seg større og sterkere i folks arbeidsdag, og for at Oslo-skolen skal ta i bruk nye, vågale 
virkemidler slik at barna i byen vår får en pangstart på livet – uavhengig av bakgrunn. Mest 
av alt har Norges plass i verden alltid opptatt meg, og med Raymond bak roret har Oslo 
begynt å hevde seg i samspillet mellom Europas storbyer. Vi kan gjøre enda mer, og dette 
løftet ønsker jeg å bidra til! 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Sommervikar, Arbeiderpartiets stortingsgruppe (sommeren 2022); Doktorgradsstipendiat i 
statsvitenskap, Oxford (2021-); Praktikant ved gruppen for ikke-spredning av atomvåpen, 
Ridgeway (sommeren 2021); Praktikant ved politisk-økonomisk avdeling, Norges ambassade 
i London (2018). 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Frigg Oslo Fotballklubb fra vugge til grav. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Håvard Engebretsen 

Fødselsår: 1967 

Partilag: Høybråten Arbeidersamfunn 

Bydel: Stovner 

Formell utdannelse: 

Rørlegger 
 

Relevante tillitsverv: 

Som tillitsvalgt fra 1987 til dags dato i Fellesforbundet styremedlem i Rørleggernes 
fagforening ungdomsutvalg, LO Oslo ungdomsutvalg. Som tillitsvalgt i Norsk 
kommuneforbund/Fagforbundet: Nestleder i Oslo kommune Vann- og avløpsetatens 
fagforening, fra 2014 til dags dato heltids tillitsvalgt som nestleder i Fagforbundet Teknisk 
Fagforening, 2019 opplæringsleder i Fagforbundet Oslo. Som folkevalgt politiker fra 1999 til 
dags dato fast representant i Bydelsutvalg i gamle bydel Furuset og Stovner bydel. Der har 
jeg hatt verv i alle komiteer og nestleder i råd for funksjonshemmede, tilsynsutvalg. Fra 2019 
bystyregruppa, vara til bystyre og finansutvalg. Organisatoriske verv i Oslo Arbeiderparti: har 
vært medlem i Internasjonalt forum, fra 2016 medlem i Fagligpolitisk utvalg. Mine verv i 
idrettslag fra 2003 til dags dato: Furuset If styremedlem. Furuset Ishockey If har jeg hatt 
følgende verv: Styremedlem, hoved-materialforvalter, materialforvalter og dommer- og lags-
vert. Furuset ishockey elite; arrangementsansvarlig og sikkerhetsansvarlig i kamp- 
gjennomføring i øverste nivå i Norsk ishockeyforbund. 
 

Min motivasjon:  

Siden jeg kom inn i bystyregruppa ved forrige kommunevalg som vara til både finansutvalget 
og bystyret har jeg hatt gleden av å være med å føre en politikk for å utjevne forskjeller i 
samfunnet og en grønnere hverdag gjennom god miljøpolitikk. Det gir meg motivasjon 
videre. Arbeiderpartiet i byråd har fått gjort mye, men det er mye som gjenstår. Ett godt 
samarbeid med fagbevegelsen og frivilligheten er ting som engasjerer meg og som jeg 
ønsker å jobbe videre med. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

fra 1986 rørlegger i privat sektor, 1998 til 2004 rørlegger i vann- og avløpsetaten fra 2004-
2014 avdelingsingeniør gebyr, og tilsyn av eksiterende vvs anlegg, prosjektstyring 
gebyrberegning/kvalitetssikring. Prosjektleder organisatorisk sammenslåing av seks 
fagforeninger til en fagforening nå Fagforbundet Teknisk Fagforening. Nest leder i 
fagforbundet Teknisk Fagforening, opplæringsleder Fagforbundet Oslo. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Det er sikkert noen som kjenner meg, men at jeg er en ihuga imitasjonsfisker etter ørret og 
laks er det ikke alle som vet. Det går ut på å fiske med flue det fisken spiser av insekter til 
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enhver tid, disse lager jeg selv. Ellers er jeg en som setter turer i skog, fjell og byer høyt, 
gjerne kombinert med historie. Kultur er også en ting som er av interesse og da er musikk og 
teater/show å foretrekke. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Henrik Drivenes  

Fødselsår: 1996 

Partilag: Fagbevegelsens Arbeiderpartilag 

Bydel: Frogner 

Formell utdannelse: 

Bachelorgrad i Sammenlignende Politikk 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder av HK Ung, representant i LOs sentrale Ungdomsutvalg, forbundsstyremedlem i HK i 
Norge, styremedlem i fagforeningen Oslo og Akershus HK og styremedlem i HK Region Øst 
 

Min motivasjon:  

Jeg vil gjøre mitt for at arbeidstakere i Oslo får en bedre arbeidshverdag å gå til, hvor flere 
kan nyte friheten som en hel og fast stilling gir. Jeg ønsker å gjøre det jeg kan for at alle skal 
ha et verdig hjem å bo i, hvor man ikke tvinges inn på et leiemarked og må betale boligeiere 
tusenvis av kroner hver måned. Jeg ønsker å bidra til å gjøre Oslo til en mindre klassedelt by, 
hvor rikdommen i kommunen bli mer rettferdig fordelt. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Butikkmedarbeider fra 2015 - 2018 (Rema 1000, Adecco og Meny), Fylkessekretær i AUF i 
Hordaland (2018 - 2019), internasjonal rådgiver i AUF (2019 - 2021) og rådgiver i Human-
Etisk Forbund (2021 - i permisjon nå for verv i HK i Norge, etter bestemmelsene i 
Hovedavtalen NHO/LO-HK). Av andre kvalifikasjoner vil trekke frem at jeg er en ganske 
utadvendt person som er veldig glad i å møte nye mennesker. Jeg har en veldig lang 
bakgrunn fra fagforeningsarbeid innenfor mange av HK i Norge sine organisasjonsområder 
både på butikk, og kontorsiden, til tross for at jeg bare er 26 år. Dette har gitt meg erfaringer 
over mange problemer som vi arbeidstakere står i, og som ikke bare kan løses gjennom 
tariffavtaler. Vi trenger et sosialdemokratisk styre for å ta Oslo fremover. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg gleder meg enormt til å drive valgkamp sammen med resten av kameratene til laget i 
Oslo Arbeiderparti! 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

 



58 
 

Navn: Marte B. Drageset 

Fødselsår: 1992 

Partilag: Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Master i statsvitenskap 
 

Relevante tillitsverv: 

Kvinnepolitisk ansvarlig i Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag, Nestleder i Kjevik 
Fallskjermklubb 
 

Min motivasjon:  

Jeg brenner for likestilling og mangfold, et samfunn med små forskjeller, bærekraft og at 
Oslo skal være en god by å bo i for alle. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har jobbet med likestilling og mangfold i flere år, blant annet med å utarbeide en 
sertifiseringsordning for likestilling i arbeidslivet og utarbeide europeiske tiltaksplaner for å 
øke andelen kvinner i høyteknologiske yrker. I dag jobber jeg med å øke andelen sirkulære 
og klimavennlige anskaffelser i Norden. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Rolf Lasse Lund 

Fødselsår: 1946 

Partilag: Grünerløkka Arbeiderpartilag 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Sosiologi mellomfag, sosialøkonomi støttefag 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder i Akershus AP. Leder i Nittedal AP. og Stovner AP. Medlem i Akershus fylkesting. 
 

Min motivasjon:  

Ønsker å bidra til et godt bymiljø i Oslo 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Politisk sekretær for Gro H. B på syttitallet. Jobbet for ledelsen i Fagforbundet 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Vokste opp på Grünerløkka på femtitallet 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Amina Ibrahim 

Fødselsår: 1983 

Partilag: Internasjonalforum 

Bydel: Ullern 

Formell utdannelse: 

Bachelor i Sykepleie høyskolen i Oslo, 1 år statsvitenskap 
høyskolen i Østfold, 2 år juss studier fra UIO. 
 

Relevante tillitsverv: 

Styremedlem i gamle oslo Ap, folkevalgt i bydel gamle Oslo, folkevalgt i bydel Frogner satt 
helse og sosial komiteen fra 2019 til 2022, styremedlem i Internasjonalforum 2017 til 2022. 
Tidligere styremedlem i AUF gamle Oslo. Medlem valgkamp utvalg i Internasjonalforum 2017 
og 2021 stortingsvalget. Styremedlem i pleie omsorg i Oslo fagforbund fra 2020 til nå. 
Styremedlem faggruppen for sykepleiere nasjonalt i fagforbundet fra 2021- 
 

Min motivasjon:  

Jeg setter stor pris på å bli kandidat og er takknemlig for at jeg får muligheten til å spille inn 
min kandidatur i Oslo Ap i kommunevalget 2023. Jeg har vært lokalpolitikker en del år nå og 
er bred erfaring. Jeg ønsker om en bystyreplass og med det vil jeg bidra til å omsette 
programmet vårt fra ord til virkelighet. Jeg hat tidligere vært folkevalgt i bydel Gamle Oslo og 
i bydel Frogner.  Det er mange politiske saker jeg brenner for og det er blant annet 
utdanning, helse og klima. Jeg har jobbet i mange år i helsevesenet Og har stor engasjert i 
det feltet, og for oss i Arbeiderpartiet er målet å sikre best mulige tjenester til alle 
innbyggerne i byen vår. Fellesskapets ressurser skal gi best mulige velferdstjenester til dem 
som bor i Oslo og i Oslo skal helsehjelp og omsorg være tilgjengelig når du trenger det. Vi må 
sørge for at den offentlige helsetjenesten er den beste til å hjelpe deg, uavhengig av hvem 
du er eller hvor du kommer fra. Jeg er engasjert og brenner for bedre skole også. Utdanning 
er viktig, og det er viktig at alle elever i Oslo får lik muligheter uansett hvor i Oslo de bor i og 
uavhengig lommebøkene til sine foreldre.  Jeg er også veldig opptatt Klima og det er viktig å 
iverksette klimavennlige tiltak. Klimaendringene er en av vår tids største utfordringer.  trygg 
økonomisk styring kjempe er viktig slik at folk kan ha en trygg arbeidsplass å gå til, at vi kan 
tilby gode velferdstjenester og bygge ut alle tilbudene vi ønsker i byen. Jeg håper at jeg 
kommer inn i bystyre listen og at Oslo Ap har bruk for min kunnskap og kompetanse. Jeg 
har bodd i Oslo siden 2003 og har siden da studert og jobbet i denne vakre byen Oslo. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Gjennom de årene jeg har vært aktiv lokal politikker i Oslo har jeg lært mye om politikken i 
Oslo, og hvordan skrive gode politiske saker for å få flertall og gjennomslag sakene. Jeg har 
jobbet i over 20 år i helsevesenet og har lang erfaring fra arbeidslivet, tillegg har jeg vært 
noen år tillitsvalgt i fagforbund og vet hvor viktig det er å være fagorganisert. Jeg har barn 
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som vokser opp i Oslo og vet hvor viktig gode barnehager og gode skoler er for barnets 
oppvekst. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er mamma, er Norsk sykepleier, ansatt i Oslo kommune, lokalpolitikker, og folkevalgt i 
Oslo Arbeiderparti, tillitsvalgt i Oslo fagforbund. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Fatima Massoudy 

Fødselsår: 1991 

Partilag: Romsås Arbeiderpartilag 

Bydel: Grorud 

Formell utdannelse: 

Siviløkonom 
 

Relevante tillitsverv: 

Medlem av Arbeidsutvalg for byutvikling og miljø, medlem av Grorud bydelsutvalg, og var 
leder av Tilsynsutvalg for Ammerudhjemmet og Romsås sykehjem. 
 

Min motivasjon:  

Kvinners rettigheter og likestilling 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har erfaring fra økonomi og administrasjon, og samtidig politiker i 8 år (BU representant i 
bydel Grorud) 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Kjernen i Norges arbeid for likestilling er å øke kvinners handlingsrom, og selvstendighet. 
Dette er grunnlaget for at kvinner og menn skal ha like rettigheter og like muligheter, med 
fokus på å få flerkulturelle kvinner i arbeidslivet, og integrering i det norske samfunnet. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Nawail Butt 

Fødselsår: 2004 

Partilag: Romsås Arbeiderpartilag 

Bydel: Grorud 

Formell utdannelse: 

3 året Idrettsfag Bjerke vgs 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder i Grorud AUF 
 

Min motivasjon:  

Ønsker å være med på å gjøre en forskjell og være stemmen til de unge og minoritetene. En 
av mine hjertesaker er å styrke fritidstilbudene og sommerjobbene for barn og unge. I 
Grorud hvor jeg bor er det tydelig hvor vanskelig mange har det. Hvor jeg kan se hvor mange 
barn faller ut og ikke får vært med på f.eks. idrett. Går også idrettsfag og er aktiv. Derfor er 
det også viktig for meg at alle barn og unge kan få gå på en idrett. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobber på ungdomsklubb i bydel Grorud, jobbet på restaurant 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Har stort pågangsmot og jeg liker å si at alt kan alltids bli bedre. Er veldig aktiv lokalpolitisk 
og er også ung, så jeg ser og hører tydelig hva som burde bli bedre og hva vi er nødt til å 
gjøre for at alle skal få en rettferdig hverdag 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Frode Kyvåg 

Fødselsår: 1945 

Partilag: Nordstrand Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Fysikkteknisk realskole, ettårig handelskole, eksamen 
artium og glassmester 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder og trener i idretten-tillitsmann fagforeningen som glassmester i 5 år 
 

Min motivasjon:  

ønsker fortsatt å engasjere meg i politisk arbeid 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

10 år som glassmester - 40 år som idrettsleder 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Alexander Tropé Stenhagen 

Fødselsår: 2000 

Partilag: Sagene Arbeiderpartilag 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Fullfører Bachelor i Samfunnsøkonomi og historie våren 
som kommer 
 

Relevante tillitsverv: 

Sekretær i Sagene og Vestre Aker Arbeiderparti - Leder av Oslo Europeisk Ungdom - Leder av 
Sagene og Vestre Aker AUF - Nestleder av UngOrg - Styremedlem i AUF i Oslo 
 

Min motivasjon:  

Min hjertesak for valget som kommer og perioden etter vil være utdanning og rettferdig 
boligbygging. Jeg har nå gjennom flere år jobbet i den offentlige skole på forskjellige plan og 
opplevd både det beste og verste med skolesystemet vårt. Vært nært på de som hver dag 
sikrer våre barn kunnskap og trygghet, men også vært nær på når skolesystemet ikke 
strekker til med midler og problemene er for store. Kampen mot ulikhet har alltid vært min 
kampsak og jeg mener skolen skal den største utjevneren i vårt samfunn. Et sted hvor barn 
av flyktninger, vaskehjelper og bedriftsledere sitter på samme skolebenk og får muligheten 
til å bygge sin fremtid. Derfor mener jeg også at vi må fortsette vårt arbeid med en mer 
sosialt utjevnende boligsektor og bokstavelig talt bygge gode hjem for fremtidens 
generasjoner. Skolen som største utjevner og boligformue som største ulikhetsskaper må 
jobbes med sammen og jeg ønsker å gjøre mitt for å bidra i dette arbeidet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Konsulent i Telenor - Vikar på Fernanda Nissen skole - Assistent og Lederassistent i 
Sommerskolen - Kollokviemedarbeider, Utvekslingsambassadør og arrangementsstøtte for 
Universitet i Oslo 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Oslo har for min del vært en utrolig by å vokse opp i og leve i. Det handlet om trygge 
nærområder, gode skoler, aktivt byliv og mye mer. Vårt byråd har etter min mening gjennom 
snart åtte år gjort Oslo til en bedre by å vokse opp i og leve i enn da jeg var ung og jeg ønsker 
å bidra i dette arbeidet for å gjøre Oslo til et enda mer grønt og rettferdig sted å bo. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Farukh Qureshi 

Fødselsår: 1986 

Partilag: Klemetsrud Arbeiderpartilag 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Fengselsskolen (2-årig høgskole), enkeltmener på diverse 
universiteter og nå Politihøgskolen 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder av Oslo fengselsfunksjonærers forening siden 2014, ledet Klemetsrud ILs fotballskole i 
10 år, FAU-leder ved Bjørndal skole i perioden 2020-2022, styremedlem i Klemetsrud IL i 
perioden 2020-2022, vara til styret i LO i Oslo for perioden 2021-2023, sekretær og nestleder 
i Klemetsrud Ap-lag og medlem av fagligpolitisk utvalg. 
 

Min motivasjon:  

Det har vært et privilegium å få lov til å representere Oslo Arbeiderparti og være ombud for 
hele Oslos befolkning.   Det er stort ansvar, som jeg har tatt på den største alvor og med stor 
ydmykhet. Mitt mål da jeg ble valgt inn for 3 år siden var å være en tilgjengelig politiker, som 
var i kontakt med det brede laget av befolkningen - og gjerne de gruppene som sjeldent 
hever sin røst, pleie god kontakt med venner i fagbevegelsen og ikke minst utgjøre en reell 
forskjell.   Med det som bakteppe har jeg brukt den siste tiden til reflektere nøye over om jeg 
ønsker å stille til gjenvalg, rett og slett fordi det er krevende å kombinere rollen som 
bystyrerepresentant med jobb og familie. For egen del føler jeg at jeg har klart å levere på de 
målene jeg satte meg ved periodens start, med mer.   Vi lever i en tid med med flere kriser, 
og det både forventes og kreves av oss politikere at vi forstår og håndterer krisene - hvordan 
den treffer både samfunnet og individuelt. Så kommer de økende forskjellene i tillegg, hvor 
gapet mellom de som har mest og minst øker.   Det er kanskje viktigere enn noen gang at vi 
klarer å bevare det samfunnet vi har bygd opp gjennom flere år, nemlig et samfunn med 
relativt små forskjeller, hvor vi står på lik linje med hverandre.   Et samfunn hvor vår viktigste 
ressurs, barn og unge, får mest mulig like og beste opp mulige oppvekstvilkår, slik at de kan 
bygge et godt fundament for det videre livet.   Dette er viktigere enn noen gang (i nyere tid), 
med de mange krisene som påvirker oss.   I løpet av denne perioden og under Raymonds 
gode ledelse har vi gjort mye for hele byen, men mer må gjøres.   Jeg er bevisst både mitt 
ansvar og privilegiet det innebærer å få lov til å være ombud, og ønsker å fortsette å være 
det etter neste års valg.   Dette fordi jeg mener at jeg gjennom min bakgrunn - oppvekst, 
frivillighet, jobb, fagligpolitisk - har perspektiver som er viktig å ha med seg når man både 
skal utforme og gjennomføre politikk. 
 

 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Det har vært et privilegium å få lov til å representere Oslo Arbeiderparti og være ombud for 
hele Oslos befolkning.   Det er stort ansvar, som jeg har tatt på den største alvor og med stor 
ydmykhet. Mitt mål da jeg ble valgt inn for 3 år siden var å være en tilgjengelig politiker, som 
var i kontakt med det brede laget av befolkningen - og gjerne de gruppene som sjeldent 
hever sin røst, pleie god kontakt med venner i fagbevegelsen og ikke minst utgjøre en reell 
forskjell.   Med det som bakteppe har jeg brukt den siste tiden til reflektere nøye over om jeg 
ønsker å stille til gjenvalg, rett og slett fordi det er krevende å kombinere rollen som 
bystyrerepresentant med jobb og familie. For egen del føler jeg at jeg har klart å levere på de 
målene jeg satte meg ved periodens start, med mer.   Vi lever i en tid med med flere kriser, 
og det både forventes og kreves av oss politikere at vi forstår og håndterer krisene - hvordan 
den treffer både samfunnet og individuelt. Så kommer de økende forskjellene i tillegg, hvor 
gapet mellom de som har mest og minst øker.   Det er kanskje viktigere enn noen gang at vi 
klarer å bevare det samfunnet vi har bygd opp gjennom flere år, nemlig et samfunn med 
relativt små forskjeller, hvor vi står på lik linje med hverandre.   Et samfunn hvor vår viktigste 
ressurs, barn og unge, får mest mulig like og beste opp mulige oppvekstvilkår, slik at de kan 
bygge et godt fundament for det videre livet.   Dette er viktigere enn noen gang (i nyere tid), 
med de mange krisene som påvirker oss.   I løpet av denne perioden og under Raymonds 
gode ledelse har vi gjort mye for hele byen, men mer må gjøres.   Jeg er bevisst både mitt 
ansvar og privilegiet det innebærer å få lov til å være ombud, og ønsker å fortsette å være 
det etter neste års valg.   Dette fordi jeg mener at jeg gjennom min bakgrunn - oppvekst, 
frivillighet, jobb, fagligpolitisk - har perspektiver som er viktig å ha med seg når man både 
skal utforme og gjennomføre politikk. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Har jobbet i privat sektor som franchisetakere og butikksjef, og siden 2010 vært i offentlig 
sektor. Først gjennom fengselsskolen, og deretter som fengselsbetjent (med fungering som 
førstebetjent) på Oslo fengsel. Nå går jeg politihøgskolen, og er i praksis i Oslo.  Videre har 
jeg vært tillitsvalgt og leder av Oslo fengselsfunksjonærers forening siden 2014. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Sheila Ahmed Solberg 

Fødselsår: 1968 

Partilag: Nordstrand Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

4 år fra BI i økonomi og administrasjon, 2,5 fra universitetet i 
Oslo (Ex.phil, historie og statsvitenskap), holder nå på med 
etatsstyring i offentlig forvaltning på masternivå. 
 

Relevante tillitsverv: 

Jeg er tillitsvalgt for fagforening Forskerforbundet på arbeidsplassen, sitter i styret for 
fagforening Forskerforbundet og Unio på arbeidsplassen, jeg er også verneombud for egen 
avdeling i departementet, jeg er blant en av totalt to meldlemmer i lønnsdelegasjon som er 
med på lønnsforhandlinger med HR og egen ledelse, er også mentor på arbeidspassen, har 
vært støtte trener i håndball for jenter i nærmiljøet,  har vært økonomiansvarlig for fotballag 
for gutter i nærmiljøet. Sitter som styremedlem i NOAP, kvinnekontakt og vara for 
representantskapet. Jeg er også med som frivillig i TV-aksjonen, i år for Leger uten grenser. 
 

Min motivasjon:  

APs politikk i det store betyr mye for meg. Jeg  bor og jobber i Oslo og har tre barn som 
vokser opp her. Jeg vil være med og fortsette å utvikle Oslo by. Jeg vil at AP fortsatt skal 
være i styringsposisjon i Oslo som også er en sentral og premissleverandør for resten av 
landet. Jeg vil gjerne være med  å bidra til å ivareta norske interesser, rikets og borgernes 
sikkerhet, utvikling i både samfunnet og i byutvikling med et godt tjenestetilbud, nødvendig 
men balansert satsing på miljøet og det grønne skiftet, utdanning , kunnskap, innovasjon, 
fremtidens næringsliv, helse og omsorg, mm. i et inkluderende og mangfoldig samfunn hvor 
felles ressurser forvaltes på en klok og bærekraftig måte også for kommende generasjoner. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg representerer egen avdelingen i departementet,  i interdepartemental arbeidsgruppe 
tilknyttet statssekretærutvalget for nordområdepolitikken, er sekretariat for politisk ledelse,  
leder og koordinerer arbeidet med neste års tildelingsbrev til universitets- og 
høyskolesektoren (Underliggende direktorater / virksomheter og universiteter og høyskoler) 
, jobber med styring av underliggende offentlige virksomheter, vært med og skrevet 
Stortingsmelding om bærekraft med nasjonalhandlingsplan, Stortingsmelding om 
studentmobilitet, vært medlem som sekretariat for en ekspertgruppe, har også erfaring fra 
internasjonaliserings arbeid i departementet og besøkt andre lands myndigheter, har 
tidligere vært virksomhetskontroller i mange år i Sikkerhetstjenesteavdeling, lang erfaring i 
økonomi og administrasjon, økonomireglementet, offentlig forvaltning, erfaring også fra det 
private,  bank, kreditt,  investering og forsikring. Jeg har også erfaring fra forhandlingsarbeid. 
Har også vært sikkerhetsklarert. 
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Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er gift, trebarnsmor og fortiden er det en spesiell og krevende tid både nasjonalt og 
globalt med dramatikk, uro og stramme budsjetter som også setter sitt preg på privatlivet 
for folk flest.  Det som er viktig både for små og store mennesker, alt ifra tilgjengelige 
barnehageplasser, frafall på skolen, sosiale mediers press blant ungdom, psykisk helse, 
fastlegeordningen, til politikk, inflasjon, skattepolitikk, rentehevinger, miljø, kunnskap, helse 
og omsorg, arbeids- og næringsliv mm., både på mikro og makronivå og på kort og langsikt 
opptar meg. Jeg setter stor pris på å få fullført ting og er spesielt opptatt av dialog og at 
beslutninger er basert på kunnskap og tror på at lokale, regionale og nasjonale og 
internasjonale utfordringer henger sammen og løses best i samarbeid. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Shila Khayrollahzadeh 

Fødselsår: 2000 

Partilag: Alna AUF 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

Student; master i rettsvitenskap på UiO 
 

Relevante tillitsverv: 

Nestleder i AUF i Oslo, Nestleder i Alna AP, Internasjonalt ansvarlig i AUF i Oslo, Leder av 
Alna AUF, og folkevalgt i bydel Alna 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon etter over 6 år i politikken er å fortsette å være en stemme for både unge, 
de fra Groruddalen, og de svakerestilte i samfunnet. Med flere års politisk erfaring på ulike 
nivåer og plattformer, arbeid i Jussbuss, aktivitet i NTL Ung og mye mer, føler jeg at jeg ser 
nyansene i politiske debatter, særlig de debattene som omhandler de svakerestilte i 
samfunnet. Hver dag jobber jeg med saker om folk som blir utnytta i arbeidslivet og faller 
utenfor velferdsstaten, og som en arbeiderklassejente fra Groruddalen, vil jeg være et 
talerør for nettopp disse. Jeg representerer de flere tusenvis av unge i byen vår som hver dag 
opplever kon sekvensene av politikk, men som alt for lite blir hørt.  Arbeiderpartiet har fått 
til iherdig mye i byen vår, men likevel sliter ennå mange familier med å få endene til å møtes, 
arbeidstakere utsettes hver dag for arbeidslivskriminalitet, og ungdommer kjenner mer og 
mer på forskjellene mellom øst og vest. Samtidig må vi kutte utslipp og ivareta miljøet, uten 
at det styrker forskjellene i byen. Det som skiller nettopp oss fra MDG, er at vi søker etter de 
grønne løsningene som alle kan være med på, uten at det hverken blir sosialt eller 
økonomisk tyngende og urettferdig for den enkelte. Jeg er klar for å ta kampene for en mer 
rettferdig og inkluderende by, og en by som alle kan føle seg en del av. De svakeste i 
samfunnet er de som mangler et talerør og blir minst hørt, og derfor vil jeg bli deres talerør 
inn til bystyret. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Saksbehandler i Jussbuss sin sosial-, arbeids-, og trygderettsgruppe. Folkevalgt i miljø og 
byutviklingskomiteen i Alna siden 2019, og medlem i NTL Ung. Også jobbet i Advokatfirmaet 
Haavind, og tidligere jobbet lenge i servicebransjen 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Hver dag jobber jeg med å hjelpe de som blir utsatt for arbeidslivskriminalitet, de som faller 
mellom to stoler i NAV-systemet, og sliter med å få alt til å gå rundt i hverdagen. Å ha noen i 
politikken med slik innsikt mener jeg er avgjørende for å vite hvordan vi kan motarbeide et 



71 
 

samfunn med store sosiale forskjeller. Vi har en lang vei å gå, men veien blir kortere med 
folk som vet akkurat hvor problemene ligger i samfunnet. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Jon-Torgeir Lunke 

Fødselsår: 1960 

Partilag: Vestre Arbeidersamfunn 

Bydel: Frogner 

Formell utdannelse: 

Medisin (spesialist allmennmedisin), Master Helseøkonomi og 
ledelse. Grunnfag japansk 
 

Relevante tillitsverv: 

Kasserer, sekretær, styremedlem og programkomité i lokallag. Lokal valkampkomité 2017-
2021.  Leiar av tilsynsutval (sjukeheimar) i bydel Frogner 2019-2023. 
 

Min motivasjon:  

Rettferdig fordeling av velferd gjennom fellesskapsløysingar. Trygge arbeidsplassar og eit 
inkluderande arbeidsliv. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

A. Bydelslege I/II, lokal legevaktsleder, Fastlege, Bydelsoverlege, Helsesjef og ass. lege 
hjerteavdelingen OUS HF (1988-2007). 
B. Faglig leder Statens Adopsjonskontor, Nasjonal prosjektleder opptrappingsplan psykisk 
helse (Hdir 2004-2005), Nasjonal koordinator "Raskere tilbake" (Hdir 2007-2010, tiltak under 
IA- avtalen), Avdelingsdirektør i Hdir for allmennlegetenesta, helsestasjons- og 
skulehelseteneste, smittevern og tannhelse (2010-2015), Seniorrådgjevar Direktoratet for e-
helse, (digitaliseringsdirektorat for helse- og omsorg, 2016- dags dato). 
C. Masteroppgave i helseøkonomi og ledelse: "Hva er behovet for en prioriteringsforskrift i 
kommunal helse- og omsorgstjeneste?" (2012, oppgaven er dedikert Randi og Trygve 
Bratteli). 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Utjamning av sosial ulikskap og klasseskiller (f.eks. innan utdanning, økonomi og helse) er 
det som opptek meg mest med omsyn til politiske fellesskapsløysingar. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Kafia Hashi Mohamudhamud 

Fødselsår: 1997 

Partilag: Astud 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

Formelt adjunkt, men går 5. året lektor i realfag parallelt 
med 3. året bachelor i geografi 
 

Relevante tillitsverv: 

Tidligere: Leder for Vestre Aker-Ullern AUF, nestleder og kvinnekontakt for Vestre Aker 
Arbeiderparti, folkevalgt i Vestre Aker BU Nå; nestleder for Arbeiderpartiets studentlag 
nasjonalt (Astud Nasjonalt), styremedlem for Arbeiderpartiets studentlag Oslo (Astud Oslo), 
styremedlem for  LO studenter Oslo, Fraksjonsleder i samferdsel og miljø (til valg som 
styremedlem i fakultetsstyret til Utdanningsvitenskapelige fakultet på UiO) 
 

Min motivasjon:  

De siste årene har byen vår gang på gang blitt satt på prøve. Koronakrisen, og nå krigen i 
Europa etterfulgt av inflasjon, økte energipriser og hyppige renteøkninger rammer 
menneskene i byen vår hardt. Arbeiderpartiet skal i krisetider alltid svare med å gi mer- og 
ikke mindre til vanlige folk. Nå beveger vi oss igjen sakte men sikkert mot lavkonjunktur. Selv 
om det både oppleves tøft og ansvarstungt å være politiker i krisetider kjenner jeg mitt kall 
til å gjøre hverdagen bedre for Oslos knappe 700 000 innbyggere. Av den grunn har min 
motivasjonen til å fortsette i bystyret først og fremst å gjøre med hva jeg vil utrette. Troen 
på at vi som parti kan skape en bedre by for alle. Et Oslo der vi deler goder, men også byrder. 
Et Oslo der vi stiller opp for hverandre.   Foreldrene mine kom som flyktninger til Norge da 
de bare var tenåringer. De kunne ikke norsk og hadde en kompetanse som tilsvarte det en 
barneskoleelev i Norge har i dag. De mulighetene og frihetene vi i dag tar som selvfølger 
oppstod fordi velferdsstaten, som det solidariske sikkerhetsnettet det er, ga oss sikkerheten 
og tryggheten som familien min trengte. En av mine tre søsken er nå lærling, den andre har 
startet på studiet og den tredje er snart klar for videregående. Familiens reise og oppveksten 
min har i aller høyeste grad alt å gjøre med sosialdemokratiet. De måtte jobbe hardt for at 
jeg og mine søsken skulle få de mulighetene vi fikk, men det hadde de aldri klart hvis ikke det 
var for den velferdsstaten vi i Arbeiderpartiet har kjempet frem. Jeg er, som mange andre i 
Oslo, et produkt av Arbeiderpartiets kjerneverdier: En sterk velferdsstat som stiller opp, og 
gir like muligheter uavhengig av bakgrunn.    Som snart uteksaminert lektorstudent vet jeg 
godt hvor viktig rekrutteringen til læreryrket er. Vi er et sosialdemokratisk parti som har et 
særskilt ansvar for å styrke mulighetene våre barn og unge har for å lykkes på skolen. Skolen 
er en utjevningsmaskin vi aldri skal kimse av – nettopp fordi den er til for å gi alle elever 
kunnskap nok til å vokse fram som den beste versjonen av seg selv. Derfor trenger vi å 
fortsette å motvirke ulikhet i det viktigste verktøyet vi har mot forskjeller. Noe av det 
viktigste vi kan gjøre er å gi lærerne våre gode nok arbeidsvilkår til at flere unge ønsker å 
jobbe i skolen vår. Lærerne må få god tid til å følge opp hver enkelt elev, noe jeg ønsker å 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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jobbe beinhardt for. Jeg har en ambisjon om at Osloskolen i fremtiden skal klare det få andre 
storbyer har klart; øke den sosiale mobiliteten helt uavhengig av hvilket hjørne i byen skolen 
ligger i.   Jeg hadde ikke et utgangspunkt som mange andre i byen vår til å komme så langt 
som jeg har kommet i dag. Som et produkt av Arbeiderpartiets kamper for et varmere og 
tryggere felleskap, kan jeg med hånden på hjertet si at jeg skylder partiet mitt og politikken 
vår alt. Og det er ingenting jeg heller vil enn å ta på meg oppgaven av å kjempe den frem 
som representant i bystyret sammen med mine likesinnede partikamerater. Ikke bare kan 
jeg bringe med meg verdifulle erfaringer fra oppveksten min i Oslo og arbeidet jeg tidligere 
har gjort for partiet. Jeg tar også med meg en kampånd for et bedre samfunn på 
sosialdemokratiske premisser.         Under Høyrestyrte Oslo var utdanningsystemet i Oslo 
preget av en skakkjørt segregeringspolitikk med vinner- og taperskoler, høyt 
prestasjonspress på elevene og en uvirkelig undervisningshverdag for lærerne. Gjennom å 
forandre ressursfordelingsmodellen, rekruttering av lærere og innføring av gratis skolemat, i 
tillegg til å gjøre osloprøvene frivillige, har vi gjort utdanningssystemet i Oslo enda tryggere, 
likere og riktigere. Vi gjør ikke som partiet Høyre, som ved obligatoriske og offentliggjorte 
osloprøver skaper A- og B-skoler i byen vår. Jeg opptatt av at skolen vår skal bære mindre 
preg av teoretiske prøver, og heller gi elevene rom for praktiske oppgaver og en variert 
skolehverdag, og gjerne også utenfor klasserommet.  Vi skal stiller opp, ta ansvar og gjør det 
som til slutt vil skape et Oslo med et rettferdig utdanningssystem der skolen er en god 
læringsarena som bygger fremtidens samfunnsborgere.   Byen vår skal også være et 
miljøfyrtårn i Europa, som står til etterfølgelse for andre land og storbyer. De neste årene 
kommer til å kreve tøffere klimatiltak, og en hurtig omlegging av de fossile næringene. 
Byrådet som sitter i perioden 2023-27 vil være avgjørende for å kutte 55% av våre utslipp 
innen 2030.  Det er viktig at det neste byrådet tar tøffere steg i arbeidet for å kutte utslipp. 
En for stor del av vårt klimaarbeid har blitt styrt av MDG og de har tatt våre seire som sine 
egne. Raymond hadde et slagord under valgkampen i 2019, “ en grønn politikk må være rød 
for å lykkes, og en rød politikk må være grønn for å vare”. Det er nettopp dette tankegodset 
som skiller oss fra MDG, men vi vektlegger det for lite. Min motivasjon for klimapolitikken 
vår er å være tydeligere på hva som er Arbeiderpartipolitikk. Partiet vårt skal evne å komme 
med tiltak som er godt forankret blant våre innbyggere, noe som kan være vår styrke. Jeg vil 
kjempe for at samfunnet vårt både blir varmere, rausere og grønnere - og å fremheve at den 
ene kvaliteten uten tvil forutsetter den andre.  De siste månedene har jeg vært så heldig å 
vært heltidspolitiker, noe som har vært ufattelig givende. Jeg har vært tett på beslutningene 
som tas, fått påvirke direkte inn mot de politiske prosessene og mottatt mange gode innspill 
fra alle kanter. Jeg har fått møtt virksomheter i byen vår, og fått et godt inntrykk av hvilke 
behov næringslivet, ulike offentlige etater og organisasjoner i byen vår har. Jeg har jobbet 
for gode løsninger knyttet til fornebubanen, men også finne arbeidet for ENØK-tiltak i 
offentlige bygg med bakgrunn i de høye energiprisene. Jeg har også jobbet tett med andre 
partier tvers politiske skillelinjer, og forstått hvor viktig brede politiske beslutninger kan være 
i vanskelige saker.      Perioden min i bystyret har vært allsidig ved at jeg har sittet i flere 
utvalg. På en side har jeg hatt et sterkt ønske om å kunne fordype meg i større grad, men jeg 
har også stor tro på hva bredden i erfaringen min kan bidra til i neste periode. Jeg har en 
eksponensiell læringskurve de siste månedene - og det som er så vakkert med nettopp dette 
er at slike kurver ikke har noen toppunkt: man blir aldri ferdig utlært. Avluttningsvis vil jeg 
understreke at jeg er klar for  full innsats inn mot valget, og håper å få være med på å 
påvirke den betydningsfulle politikken vår i byen som jeg er så glad i - sammen med 
partikamerater og et parti som jeg skylder så mye for de mulighetene jeg har fått. 
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Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Syv år i helsevesenet, på to boliger med psykisk utviklingshemmede i bydel Vestre Aker og 
Frogner. Lærervikar for Øraker ungdomsskole og F21. Lærer i Sommerskolen   
Informasjonstjenesten til sommerpatruljen i LO   Fraksjonsleder i samferdsel og miljø. 
Erfarigskonsulent for Hovseterløftet og vært festivalsjef for Hovseterfestivalen i to år. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg ønsker å utrykke en stor takknemlighet overfor våre medlemmer for at jeg i deler av 
denne perioden har fått lov til å representere partiet, medlemmene og Hovseter. Jeg er på 
alle måter klar til å fortsette om medlemmene i Oslo Arbeiderparti ønsker å fortsette å la 
meg få være et motivert tilskudd som Hovseter-reppresent :)) 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Andreas Halse 

Fødselsår: 1977 

Partilag: Ensjø Kampen Vålerenga Arbeiderpartilag 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Master i innovasjonsteori 
 

Relevante tillitsverv: 

Tidligere leder i AUF i Oslo, tidligere medlem av partistyret, diverse verv i lokallag, diverse 
verv i andre frivillige organisasjoner 
 

Min motivasjon:  

Jeg er veldig stolt av det Oslo Arbeiderparti har fått til mens vi har styrt byen. Vi har gjort 
byen mer rettferdig når vi har bygget ut eldreomsorgen, fjernet barnehagekøene og gjort 
AKS gratis for alle byens barn. Vi har satsa på kvalitet med flere fagfolk i barnehagene og 
ansatt flere lærere på de skolene hvor barna trenger det mest. Vi har bygd ut 
sykkelveinettet, investert masse i kollektivtrafikken og kutta utslippene. Vi fått til viktige ting 
som å styrke det offentlige eierskapet over Hafslund og ruller ut CO2-lagring på Klemetsrud. 
Og vi har bygd en haug med idrettsanlegg. Likevel, hver eneste gang jeg går rundt i byen så 
tenker jeg på ting som kan bli bedre. Det er massevis av ting jeg fortsatt har lyst til å få til. Da 
har jeg lyst til å være med videre! 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Lang erfaring fra partiet, har jobba i LO og Fagforbundet, men aller mest at jeg kjenner byen 
veldig godt. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er pappa, samboer, urbanist, fagorganisert, økonom, leseglad, nerd, hverdagssyklist, 
elbileier, løper og sesongkortholder. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Navn: Robert Steen 

Fødselsår: 1961 

Partilag: Nordstrand Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Siviløkonom 
 

Relevante tillitsverv: 

Trener, oppmann, lagleder og styremedlem i Rustad IL. Ansatterepresentant i styret USBL 
 

Min motivasjon:  

Min sterkeste motivasjon for å drive med politikk er kampen mot ulikhet. Sosial-, kulturell-, 
økonomisk- og helsemessig ulikhet. Ulikhet er gift i ethvert samfunn og kampen mot ulikhet 
må kjempes hver dag - særlig i en internasjonal storby som Oslo hvor ulikheten fort vil vokse 
og utvikle seg ut av kontroll om ikke politiske myndigheter kontinuerlig tar kraftfulle grep for 
å bekjempe den. Dette er Arbeiderpartiets viktigste rolle i Oslo-politikken i dag og i årene 
som kommer. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg startet mitt arbeidsliv i boligbyggelaget USBL (boligbygging og - utvikling i Oslo). Deretter 
jobbet jeg i bygg- og anleggsbransjen i 9 år (Betonmast) før jeg flyttet til industriproduksjon 
(Auranor) i 3 år. Deretter var jeg ansatt 15 år i mediaindustrien (Schibsted). De siste 7 årene 
har jeg vært byråd for AP i Oslo (Finansbyråd og Helsebyråd) 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

37 års organisasjons- og styringserfaring fra ulike bransjer i privat- og offentlig sektor samt 
politikk. Som byråd vil jeg særlig trekke fram innføring av eiendomsskatt i norges største 
kommune på rekordtid (2015), utvikling og innføring av Oslomodellen for et anstendig 
arbeidsliv (kampen mot arbeidslivskriminalitet og -utnyttelse), utvikling og innføring av 
klimabudsjett for Oslo (2017), pandemihåndtering (2020-2022), tilbakeføring av 
sykehjemsdrift fra kommersielle aktører, utrulling av rosa busser til eldre i Oslo, reservasjon 
av nye sykehjems løsninger til ideelle aktører.... 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Navn: Ubah Aden 

Fødselsår: 1968 

Partilag: Holmlia Arbeiderpartilag 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Formell utdannelse: 

To master utdanning og flere andre 
videreutdanninger innen spesialpedagogikk, karriereveiledning, flerkulturell forståelse og 
menneskerettigheter. 
 

Relevante tillitsverv: 

Det jeg har nå: - Fraksjonsleder for kultur og utdanning i bystyret. Sitter i programkomiteen 
for bystyreperioden 2023-2027. Sitter styret i Holmlia og styret i kvinnenettverk og er 
bydelens kvinnenettverk. Jeg leder integreringsrådet for Søndre Nordstrand. Sitter styret i 
Fokus og nominasjonskomitéen i Fokus. Jeg er en del av styret i Norges 1325- 
resolusjonsgruppe. Er trener av WCDI og ICDP. Medlem i NTL. Fra neste uke skal det være 
NTLs landsmøteuke og fikk muligheten til å være en del av NTL-delegasjonen fra 
sentralforvaltningen. Tidligere verve: - noen av dem var bla. nestleder i LOs Familie- og 
likestillingspolitiske utvalg, nestleder i KIM. Medlem, RIO, rådet for likeverdig utdanning for 
Udir, Foreldreutvalget for grunnopplæringen, idrettsutvalget, For Fangers Pårørende (FFP), 
Benjamin-prisen, Dronning Sonjas skolepris osv. 
 

Min motivasjon:  

Dette er min 2. bystyreperiode. Fra første november i 2021 gikk jeg fra vara til fast 
bystyremedlem og ble heltidspolitikk i skole- og kulturpolitisk talsperson for Oslo 
Arbeiderparti. Jeg begynte i en rolle uten opplæring, ingen arkiv, samt tok over ansvaret på 
et felt som to politikere delte sammen. Arbeidet måtte utføres mens man lærer og går. I 
løpet dette året har jeg virkelig lært betydningen av politiskutvikling og ansvaret på dette 
feltet.  For en som jeg har jobbet på skolefeltet tidligere, en som har vært foreldrestemme, 
og for en som er foreldre med barn med spesielle behov, kjenner jeg godt utfordringene og 
behovene på dette feltet og det er det som motiverer meg. Vi trenger en sterk fellesskole 
som er i takt med dagens samfunnsutvikling og som kan ivareta alles behov uavhengig av 
sosioøkonomisk eller geografisk tilhørighet. Det er min motivasjon. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har mer enn 20-års erfaring innen administrasjon, ledelse og frivillig arbeid. Jeg har 
jobbet på IMDi som seniorrådgiver innen vold mot nærer relasjoner, jobbet som 
minoritetsrådgiver i 2 skoler i Oslo og hadde kompetanseansvaret for skoler i Follo-distriktet. 
Jobbet på NAV, Unikum – en attføringsbedrift og vært flyktning rådgiver. Kaller meg en 
debutant forfatter som ga nylig ut den aller første somaliske FGM-bok i både analog og e-
bok.  Jeg har grunnlagt og er leder av Karaama-Voice (the voice of dignity)- som er et 
dialogforum som arrangerer temaer knyttet til likestilling og integrering. I år startet vi en 
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integreringspodcast som skal snart lanseres. Til slutt er jeg en alenemor som strever og 
blogger på forskjellige språk. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Ansvar og resultater er to ting jeg tar på alvor. Til tross for alt det andre ansvaret jeg har, er 
dette høyeste prioritet. Men det tar tid til å forstå fagfeltet og danne nettverk for å få de 
gode resultatene en ønsker, og det begynner nå å falle det på plass. Derfor ber jeg om 
tillitten for fire nye år og tillitten til å bli en del av de topp-10 plassene. Forhåpentligvis blir 
det anledning til et intervju. Jeg ber kun å bli informert om muligheten for de top-plassene 
før det publiseres. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Nei 
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Navn: Erling O, Turtum 

Fødselsår: 1976 

Partilag: Høyenhall/Manglerud Arbeiderpartilag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

Bachelor i eiendomsmegling, jus og økonomi og Executive 
Master of Management programmer innen kommunikasjon 
fra Handelshøyskolen BI. Eiendomsmeglerbrev fra Finanstilsynet. 
 

Relevante tillitsverv: 

Styremedlem i Natteravnene. Styremedlem (Vara) i Home Start Norge. Medlem av 
ressursgruppe for Home Start i Bydel Østensjø. Medlem av valgkomiteen i Høyenhall 
gymnastikkforening. Delegat på OBOS generalforsamling. Styremedlem i Oslo Arbeiderparti. 
Leder av Østensjø Arbeiderparti. Leder av Høyenhall/Manglerud Arbeiderpartilag.  Medlem 
av bydelsutvalget i Bydel Østensjø. Medlem av Østensjø bydelsutvikling, miljø- og 
kulturkomite. Medlem og varamedlem av driftsstyrene på hhv. Manglerud skole og 
Høyenhall skole. Styremedlem i Oslo Arbeidersamfunns stiftelse. 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon for å stille meg til disposisjon, er å enda mer kunne bidra til valgseier og 4 
nye år med et Arbeiderpartiledet byråd. Som medlem av Oslo Arbeiderparti sin 
programkomitè gir det meg også stor arbeidslyst og ekstra motivasjon, å kunne få 
muligheten til å jobbe videre med programmet i neste bystyreperiode. Jeg er stolt av hva vi 
har fått til i Byråd siden 2015, som for eksempel 500 flere ansatte i hjemmetjenesten, flere 
kollektivavganger og helt nytt bad på Manglerud. Men politikk handler alltid om det som 
gjenstår og det vil jeg arbeide med! 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

18 års erfaring som eiendomsmegler i OBOS, DNB OG RE/MAX. Tidligere ansatt som 
valgkamprådgiver i Oslo Arbeiderparti. Jeg har ellers alltid hatt en sterk interesse for 
eiendomsbransjen og derfor opparbeidet meg mye uformell erfaring og kompetanse. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er 45 år, vokst opp i Oslo og bor nå med familien min på Høyenhall i Bydel Østensjø. For 
å få et godt nærmiljø er det viktig at vi engasjerer oss, at vi tar i et tak for hverandre. Derfor 
har det alltid vært viktig for meg å stille opp på dugnader, natteravnaksjoner og gå rundt 
med bøsse for TV-aksjonen. Byen og nærmiljøet er på sitt beste når vi som bor her drar 
lasset sammen. Som grasrotpolitiker og folkevalgt i bydelen min, forstår jeg derfor 
betydningen av å lytte, stille opp og være aktiv ikke bare i politikken, men i nærmiljøet og for 
frivilligheten. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Fawsi Ismael Adem 

Fødselsår: 1984 

Partilag: Fagbevegelsens Arbeiderpartilag 

Bydel: Grünerløkka (flytter til Gamle Oslo 1/12) 

Formell utdannelse: 

Grunnskole + Studier på OsloMet 
 

Relevante tillitsverv: 

Ledamot for Socialdemokraterna i stadsdelsnämnden Tynnered, Regionleder HK Region Øst, 
Styremedlem Oslo-Akershus HK, Styremedlem Lo i Oslo, Regionrådet LO Viken, 
samarbeidskomiteen LO-AP Akershus, Faglig politisk utvalg Oslo AP, Klubbleder IKEA Furuset, 
Konserntillitsvalgt IKEA, Ansattrepresentant styre IKEA AS, Förtroendevald Volvo Lastvagnar, 
Förtroendevald Dahls Bakeri, Skyddsombud Dahls Bakeri 
 

Min motivasjon:  

Med mine erfaringer fra yrkeslivet og fagbevegelsen, ønsker jeg å bidra til at oslo skal være 
en mer likestilt og inkluderende by, der mennesker kan samles uavhengig av bakgrunn og 
økonomiske forutsetninger- en by der alle har mulighet til å kunne bosette seg og delta i 
samfunnsutviklingen. Jeg ønsker å arbeide for at flere skal ha mulighet til å etablere seg i 
Oslo gjennom en bedre boligpolitikk med flere alternativer, der man enten kan leie eller eie 
sin bolig. Oslo skal ikke bare være en by for de rike.  Jeg ønsker å jobbe for at 
kollektivtilbudet blir utvidet til å passe både individuelle og kollektive behov, at det er færre 
anbud og for å forbedre de egeneide selskapene.  Jeg ønsker levende bydeler som inkluderer 
mer service, kultur og handel, og at byen skal utvikle kulturlivet og opplevelses-industrien, 
samt skape større arena for innovasjon. Vi må utvikle lokaldemokratiet slik at større 
ressurser og mandat går til bydelene og at det er større rom for innbyggerne å være med på 
å påvirke alle beslutninger.  Jeg vil jobbe for at Oslo skal være en by som anerkjenner 
annerledesdagen (søndag) og bidrar til å minske andelen ansatte som tvinges til å arbeide på 
søndager. Dette er viktig for å ivareta de ansattes helse, tid med familie og for å legge til 
rette for dugnadsarbeid og idrett. Oslo skal være en pådriver for å forhindre et døgnåpent 
samfunn.   Gjennom et sterkt faglig-politisk samarbeid, kan vi motvirke sosial dumping og 
svart arbeid, samt øke de ansattes delaktighet og medvirkning i de prosessene kommunen 
har for å utvikle byen 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Yrkesaktiv i industrien og Handel de siste 19 årene, Har hatt lokale og sentrale tillitsverv i 
arbeidstakerorganisasjoner i Sverige og Norge 
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Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har permisjon fra mitt arbeid på IKEA Furuset og er Regionleder for Handel og Kontor 
region Øst 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Berly Lund Grønning 

Fødselsår: 1950 

Partilag: St Hanshaugen Arbeiderpartilag 

Bydel: St Hanshaugen 

Formell utdannelse: 

Psykologi+engelsk grunnfag (UIB), Pedagogisk Høgskole 
(Bergen), Journalisthøgskolen (Oslo). 
 

Relevante tillitsverv: 

Styremedlem St Hanshaugen AP, Rep.skapet Oslo AP, Leder for Eldrerådet bydel St 
Hanshaugen, Medlem av brukerrådet seniorsenteret St Hanshaugen, er 1.nestleder i 
Pensjonistforbundet (fylket), sitter i diverse sentrale utvalg i forbundet bla. i det utvalget 
som jobber med det nye handlingsprogrammet. Lang erfaren fra styreverv i 
kommunikasjonsbransjen (ledet Kommunikasjonsforeningen samt nestleder i byåforeningen 
for PR-byråeretc etc. 
 

Min motivasjon:  

Også vi godt voksne må ha en stemme. Nå er vi mer enn 1 million alderspensjonister i Norge. 
Langt flere godt voksne over 62 år. Eldre mennesker må synes mer og høres mer. Og vi må 
bidra mer. Eldre er ikke en belastning, (80 prosent av oss er oppegående), vi er en ressurs. 
Årlig bidrar vi med frivillig arbeid for minimum 29 milliarder. Mange av oss ønsker å jobbe 
lenger, være mer med. Det må det legges til rette for. Aldersinkludering i arbeidsliv og 
samfunnsliv er viktig. Jeg tror at AP vil vinne på å kjøre fram den type saker - også. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Er utdannet lærer og journalist. Var lærer for barn/voksne innvandrere i flere år. Har senere 
jobbet som infosjef/kommunikasjonsdirektør i flere større, kjente bedrifter (TINE/Telenor..). 
Var en av gründerne bak kommunikasjonshuset Dinamo. Bygget opp og ledet 
rådgivningsavdelingen der. Har lang ledererfaring. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har ikke lang fartstid i Arbeiderpartiet, var medlem for lenge siden, meldte meg inn igjen 
og ble aktiv nå som godt voksen fordi jeg tenkte det var på tide å bidra. Jeg har stort sett 
alltid stemt AP, har alltid delt grunnsynet og verdiene til sosialdemokratiet, og har lysten og 
viljen til å være med og sikre at samfunnet går i riktig retning. Og akkurat nå er vel det 
viktigere enn noen gang...!  dessuten: jeg mener det er viktig at vi godt voksne har en 
stemme i politikken! 
Samtykke til offentliggjøring: Nei 
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Navn: Rino Trygve Holand 

Fødselsår: 1995 

Partilag: Klemetsrud Arbeiderpartilag 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Bachelor i statsvitenskap 
 

Relevante tillitsverv: 

Tidligere medlem av styringsgruppa i Generasjon Y-nettverket 
 

Min motivasjon:  

I en urolig tid med strømkrise, stigende priser, økte renter og en generell urolighet med krig i 
Europa, er det enda viktigere at Oslo har tydelige folkevalgte som løfter utfordringene vi står 
i, og peker på muligheter for å løse dem. Jeg ønsker å være en av de som bidrar til nettopp 
dette. Som en som har bodd det meste av mitt liv på Søndre Nordstrand vet jeg hvor viktig 
det er med politikk som gir folk muligheter uansett hvilket postnummer du har. Vi må 
fortsette å gjøre Oslo Kommune til en foregangskommune som kontinuerlig jobber for å få 
flere i jobb og bekjempe ledighet. Pandemien har vist oss hvor tilpasningsdyktig felleskapet 
kan være. Vi som politikere må bruke denne fleksibiliteten til å skape rom for de som står 
utenfor arbeidslivet, om det er mennesker med restarbeidsevne eller folk som står utenfor 
arbeidslivet i dag, uten at dette går på bekostningen av arbeidet for et trygt og anstendig 
arbeidsliv. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobber med ungt utenforskap i NAV 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Nei 
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Navn: Anders Røberg-Larsen 

Fødselsår: 1978 

Partilag: Romsås Arbeiderpartilag 

Bydel: Grorud 

Formell utdannelse: 

Master in Mediation and Conflict Resolution fra 
Københavns Universitet, Bachelorgrad i kultur- og samfunnsfag fra Universitetet i Oslo, 
påbegynt Master in Media Practices ved Høgskulen i Volda 
 

Relevante tillitsverv: 

Bydelsutvalgsleder i Bydel Grorud i inneværende periode, og også i perioden 2007-2011. 
Fraksjonsleder i byutviklingskomiteen i bystyret 2011-2015. Byrådssekretær i byrådsavdeling 
for byutvikling 2015-2018. Leder av byutviklingskomiteen i bystyret 2019. Leder av Grorud 
Arbeiderparti. 
 

Min motivasjon:  

Arbeiderpartiet har fått til mye i Oslo, men vi har fortsatt mye utgjort. Vi må gjøre en enda 
større innsats for å redusere de store forskjellene i byen vår. Jeg er opptatt av at de som 
vanligvis faller utenfor skal bli sett og hørt. En av de viktigste oppgavene vi står overfor er 
hvordan vi kan utvikle Oslo til enda bedre by med plass til alle. Jeg er særlig engasjert i barn 
og unges oppvekstsvilkår. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Lang og variert politisk erfaring fra AUF, bydelspolitikk, partilagsarbeid, partistyret til Oslo 
Ap, bystyret og byrådet. I perioden 2005-2011 satt jeg for Arbeiderpartiet i Forliksrådet i 
Oslo. Har også vært ansatt på partikontoret til Oslo Arbeiderparti i forbindelse med valgene i 
2007, 2009 og 2011. De siste årene har jeg jobbet som politisk rådgiver for Norges 
idrettsforbund og olympiske og paralympiske komité. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Hjertet mitt banker litt ekstra for Groruddalen <3 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Fawzi Warsame 

Fødselsår: 1998 

Partilag: Sagene Arbeiderpartilag 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Rettsvitenskap ved UiO 
 

Relevante tillitsverv: 

Nåværende bystyrerepresentant og medlem av samferdsels- og miljøkomiteen i Oslo.  
Nåværende medlem av bydelsutvalget og komiteleder av helse- og mestringskomiteen i 
bydel Sagene.  Nåværende sentralstyremedlem i AUF og redaktør i medlemsbladet Praksis. 
Tidligere tillitsvalgt i diverse organisasjoner som HK, FN-sambandet og Sagene IF. 
 

Min motivasjon:  

Som Sagenegutt kunne jeg ikke tenkt meg å bo et annet sted enn i Oslo. Som ung jeg har jeg 
likevel blitt formet av forskjellene mellom øst og vest.    For meg er av de viktigste grepene 
for å få ned forskjellene i byen å ha et idrettstilbud for alle. Uavhengig av postnummer, 
nærskole og hvor man bor i byen. Det har jeg vært så heldig å få jobbe med fra dag til dag i 
samferdsels- og miljøkomiteen i Oslo bystyre.  Ved å møte ulike idrettsforeninger og være 
med å sørge for at byrådets politikk blir en realitet så tror jeg vi er nærmere enn noensinne å 
kunne viske ut forskjeller dag for dag. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Studert rettsvitenskap de fem siste årene, og har fordypet meg i skatterett og jobbet i 
næringslivet med dette. Blant annet i PwC og Deloitte.  Har jobbet som lærerassistent i Oslo 
kommune og vært frivillig på leksehjelp for barn og unge i Sagene. Har også jobbet på 
sykehjem med eldre i Generasjon M.   Har videre vært tillitsvalgt i Somalisk Studentforening 
(SSF). 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

"Change We Can Believe In" 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

 

 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Navn: Nina Hovda Johannesen 

Fødselsår: 1957 

Partilag: Oppsal Arbeiderpartilag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

Magistergrad i Kunsthistorie fra UiO, Praktisk Pedagogosk utdanning Uio, Gudbrandsdalens 
husflidsskule. 
 

Relevante tillitsverv: 

Hovedtillitsvalgt i Aschehoug &co i 14 år, Ansattes valgte representant i konsernstyret 
omtrent like lenge. Hovedvernombud i Aschehoug&co ca 5 år. Deltatt i alle nivåer i HK 
bransjearbeid, sitter nå i Kontrollkomiteen i HK region Øst (ca 10 år). Er kvinnepolitisk 
kontakt og faglig kontakt i Østensjø arbeiderparti. Jeg er sekretær i Oppsal Arbeiderpartilag, 
fast møtende vara i BMK( byutvikling, miljø og kulturkomité) og aktiv i den selvoppnevnte 
byutviklingsgruppa. 
 

Min motivasjon:  

Jeg er overbevist om at fellesskapet best løser enkeltmenneskets utfordringer. 
Sosialdemokratiet er en bevisst og aktiv del av "livssynet" mitt og henger sammen med alt! 
Jeg er overbevist om at alle mennesker har en plass i fellesskapet. Jeg er svært opptatt både 
av byutvikling, boligutvikling OG bevaring. Jeg er veldig redd for at faglige rettigheter skal 
undergraves og at vi skal få et samfunn der halvparten får et kjipere liv for å serve den andre 
halvpartens "valgfrihet". Jeg er opptatt av en god skole, og at digitalisering av 
undervisningsmateriell ikke betyr ansvarsfraskrivelse og dårligere kvalitet. Jeg ser at vi har 
vært veldig flinke til å bygge opp unge, politiske talenter, som vi trenger- men at byrådet 
også trenger noen som nærmer seg pensjonsalder. Det er viktig at Byrådet speiler hele 
befolkningen! 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har vært engasjert i frivillig arbeid fra jeg gikk på ungdomsskolen. Jeg har hatt mange 
lederverv, (Fagforeningsarbeid, Styreleder i Borettslaget, Fylkesleder u\i Husflidslaget, Leder 
for Oslos Kulturarvnettverk), Jeg har undervist både barn og voksne, som museumspedagog 
og som gruppelærere på UiO, og vært fagansvarlig/foreleser for Folkeuniversitetenes 
grunnfagskurs. Jeg har ofte omvisninger på museene og arrangerer byvandringer. Jeg er med 
i Norske kvinners sanitetsforening og bidrar med formidling av omsorgsberedskap. Jeg har 
jobbet på Husfliden og i bokhandel, og hadde var i mange år frilans Kunst og kulturformidler 
før jeg ble ansatt i Aschehoug dom billedredaktør/bildekoordinator. Der var jeg i 27 år. Etter 
en omorganisering ble min funksjon i forlaget fjernet. Jeg arbeider nå som lærervikar på 
Oppsal skole og for HK reghion Øst 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 
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Jeg er veldig motivert til å jobbe for at AP skal være en selvsagt og sterk leverandør av god 
politikk i Oslo. Jeg er innflytter ( over 40 år siden)- har valgt å bli her og vil arbeide for at alle 
innbyggerne skal ha et godt liv her. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Maria Qureshi 

Fødselsår: 1997 

Partilag: Klemetsrud Arbeiderpartilag 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Leverer master i Midtøstenstudier til våren 
 

Relevante tillitsverv: 

Oktober 2022 - nåværende: Styremedlem, Søndre Nordstrand Ap, August 2020 – 
nåværende: Medlemsansvarlig, Oslo Arbeiderparti, September 2019 – nåværende: Vara til 
Oslo bystyret og finansutvalget/nylig byttet til kultur- og utdanningsutvalget  (møtt fast det 
siste halvåret), Oktober 2015 – nåværende: Folkevalgt, bydel Søndre Nordstrand, Mars 2020 
- september 2022: Nestleder, Handel og Kontor Plan International Norge, August 2017 – 
August 2021: Kommunikasjonsansvarlig og fagrådsmedlem, Young Ambassadors April 2016 – 
August 2020: Vara til partistyret, Oslo Arbeiderparti, Mars 2015 – mars 2019: Styremedlem, 
Søndre Nordstrand Arbeiderparti Februar 2016 – februar 2018: Fylkesstyremedlem, AUF i 
Oslo ,  Januar 2014 – juni 2016: Juniorrådgiver, URO (Plan International Norges 
ungdomsgruppe) Februar 2015 – Februar 2016: Internasjonal ansvarlig, AUF i Oslo, Januar 
2014 – januar 2015: Leder, Søndre Nordstrand AUF 
 

Min motivasjon:  

Jeg kommer fra en bydel med mye barn- og familiefattigdom, nesten 30 prosent av barna i 
Søndre Nordstrand vokser opp i fattigdom. Jeg har vært trener for et jentelag i bydelen, og 
sett at barn kommer på trening med hull i skoene og uten varme klær. Hadde Søndre 
Nordstrand vært en egen kommune hadde vi ligget på topp 10 i barnefattigdom blant 
Norges kommuner. Jeg blir bekymret når jeg hører at unge mister håpet for fremtiden.. Jeg 
ønsker å bidra til et samfunn hvor alle barn og unge opplever at de har like muligheter – 
uavhengig av postnummer og størrelsen på lommeboka til foreldrene – Et samfunn hvor 
barn og unge begynner ved den samme startsstrekeken. Min motivasjon til å stille til valg er 
å jobbe for en by hvor ungdom ser at de har et hav av muligheter, uavhengig av hvor de 
kommer fra  Jeg ønsker å være en stemme for de som ikke alltid roper høyest, enten fordi de 
ikke har mulighet eller fordi det rett og slett blir for krevende. Jeg ønsker å være med på å 
redusere avstanden mange, og særlig unge føler det er fra Oslo Rådhus til Mortensrud eller 
Stovner. Som folkevalgt i bydelen og i Oslo bystyre har jeg møtt flere ildsjeler i bydelen og 
forsøkt å lytte til dem og ta med deres innspill videre inn i partiet, og jeg håper jeg kan 
fortsette med det og gjøre det i enda større grad.   Vi har fått til mye bra i Oslo de siste 
årene. Bydeler som tidligere var glemt under Høyres byråd har fått økt fokus og gode tiltak, 
særlig for barn og unge. Bare i bydel Søndre Nordstrand har vi styrket tilbud til unge, blant 
annet med jobbsenteret på Mortensrud, som har fått 65 ungdommer i jobb på under ett år. 
Sommerjobb til ungdom er et annet eksempel som har fungert. Disse tiltakene betyr noe for 
ungdom, men også for deres familier og nærområder. Jeg vil være med på å utvikle flere 
slike tiltak som sørger for at flere unge kjenner på mestringsfølelse og som får muligheten til 
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å vise hvilken ressurs de er for samfunnet.   Det som motiverer meg til å stille til valg er å få 
muligheten til å bidra til Arbeiderpartiets prosjekt for en bedre og mer rettferdig by, hvor 
alle har muligheten til å leve de livene de ønsker. De sju siste årene med et 
Arbeiderpartiledet byråd har vi sett hvordan politikk er et reelt verktøy til å utjevne 
forskjeller og skape en mer rettferdig by. Som ansatt i Kirkens bymisjon har jeg sett at det 
fortsatt er del mennesker som har det vanskelig i byen vår, og sliter med å få endene til å 
møtes. Jeg mener at det er de vi er til for, og det er de vi skal styrke.   Jeg ønsker å fortsette å 
være en del av et større lag som jobber dag og natt for å gjøre verdens beste by enda bedre. 
Jeg gleder meg til valgkampen og til å vise Oslos befolkning alt vi har fått til de siste årene, 
samt hvorfor de må stemme på oss for at Oslo skal fortsette å være banebrytende på mange 
områder.    Det siste halvåret har jeg vært fast møtende representant i Oslo bystyret. Det har 
vært et privilegium å representere Oslo Arbeiderparti i bystyret, samt være en 
ombudsperson for Oslos befolkning. Jeg føler fortsatt jeg har veldig mye mer å gi. Jeg vil 
bidra til å få gjennomslag for Arbeiderpartipolitikk, slik at vi kan fortsette å satse på det fine 
felleskapet vi har i Oslo og folk i byen vår, samt sørge for at Oslo er en by for alle. Jeg er 
vokst opp i et nabolag hvor felleskap har vært viktig. Alle har stilt opp for hverandre 
uavhengig av bakgrunn og økonomi. Det er det som betyr noe, at fellesskapet er der for deg, 
særlig når du trenger det aller mest, og jeg vil være med på å sørge for det. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

September 2023 - nåværende: Politisk rådgiver, Kirkens Bymisjon, Januar 2020 – september 
2023: Youth Engagement Officer, Plan International Norge, Juni 2017 – desember 2019: 
Assistent i fadderavdeling, Plan International Norge, Mars 2019 – September 2019: 
Valgkampsekretær, AUF i Oslo, Juli 2016 – juni 2017: Butikkmedarbeider, Matkroken 
Grensen, 2011 – 2017: (hver sommer) Instruktør, Tine fotballskole 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Nei 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Torunn Kanutte Husvik 

Fødselsår: 1983 

Partilag: St.Hanshaugen Arbeiderpartilag 

Bydel: St.Hanshaugen 

Formell utdannelse: 

Allmennlærerutdanning 
 

Relevante tillitsverv: 

Fra 1997 og fram til i dag har jeg hatt en rekke verv i AUF, Arbeiderpartiet og andre 
organisasjoner. I de senere årene som tillitsvalgt i styret til Oslo Arbeiderparti, blant annet 
som leder av kvinnenettverket i åtte år. Jeg hadde gleden av å være leder for bydelsutvalget 
(BU) på St.Hanshaugen i åtte år, i tillegg har jeg møtt på fylkestinget i Sør-Trøndelag som 
vara i en periode. I dag er jeg tillitsvalgt for Utdanningsforbundet på Grünerløkka Skole. 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å bidra med erfaringene mine fra jobben i indre øst til å bygge laget rundt barn og 
familier som sliter. For meg er en viktig del av jobben også å være ute i nærmiljøet der 
ungene er på fritida for å fange opp det som rører seg. Det trengs flere trygge voksne ut 
blant de unge i Oslo. Vi har fortsatt store utfordringer med trangboddhet og utenforskap i 
deler av byen vår. Ulikheten er fortsatt for stor i byen vår. Vi har et stort potensiale på å 
samarbeide bedre mellom bydel, barnehage, skole, frivillighet og Nav for å finne de riktige 
tiltakene for hver unge og hver familie. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

I tillegg til at jeg har vært tillitsvalgt i partiet i 25 år og folkevalgt i 12 år så jobber jeg som 
barneskolelærer på Grünerløkka Skole. I år som lærer for en mottaksklasse. Der har jeg 
jobbet siden august 2011. I perioden har jeg fått ta del i hverdagen til ca 450 barn og rundt 
dobbelt så mange foreldre som kontaktlærer for elever på mellomtrinnet. Jeg er også 
tillitsvalgt i klubben på jobb og trives i rollen som ombudsperson for mine kolleger. Før jeg 
begynte å jobbe i Osloskolen jobbet jeg på SFO og i organisasjonslivet ved siden av studiene. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg stortrives i jobben min, og jeg har aldri vært opptatt av å ha politikk som yrke. For meg 
har det vært viktig å ta meg en utdanning hvor jeg jobber med og blant folk. Jeg tror styrken 
til Arbeiderpartiet ligger i at vi er mange, og at mange av oss jobber midt i de yrkene og 
delene av hverdagslivet vi som parti snakker mest om. Jeg mener vi trenger en bred 
bystyreliste hvor vi også viser at nettopp folk med en bakgrunn som min er med og 
representerer Ap-velgere. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Liv Thorstensen 

Fødselsår: 1954 

Partilag: Høyenhall/Manglerud Arbeiderpartilag 

Bydel: Østensjø 

Formell utdannelse: 

Cand.mag./adjunkt + (hovedfagsdel) - engelsk, fransk, 
sosialantropologi, videreutdanning spesialpedagogikk 
 

Relevante tillitsverv: 

Div. styreverv partilag/bydelsparti mange år samt rep.skap OAP, BU-medlem - 
bydelsutvikling/miljø/kulturkomité og gruppeleder 3 perioder, nå omsorgskomité og vara 
BU, Skolenes landsforbund (skoleforbundet i LO) - kontrollkomité fra 2001 (mest leder) og 
div. styreverv Oslo fylkeslag, ansattrep. driftsstyre arbeidsplass, revisor Internasjonalt 
Forum, vararep. revisjons- og kontrollnemnda OAP, medlem Kulturutvalget LO i Oslo, 
styreleder sameie fritidsleiligheter; tidl. Yrkesopplæringsnemnda i Oslo, Faglig-politisk utvalg 
OAP, div. styreverv klubb/krets gangsport 
 

Min motivasjon:  

Samfunnsengasjement 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Lærer (vært rådgiver/hatt adm. arbeid) og spesialpedagog godt over 30 år - mest 
ungdomsskole, litt vgs., og voksenopplæring for voksne med spesielle behov i over 12 år, 
fritidsklubb over 17 år (klubblederass./klubbleder) 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Forts. i arbeid spesialskole voksenopplæring, nå nestleder partilag og sekretær bydelsparti 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Marte Rendalsvik Øien 

Fødselsår: 1990 

Partilag: Utdanningspolitisk forum 

Bydel: Vestre Aker 

Formell utdannelse: 

Studerer statsvitenskap og sykepleie 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder og nestleder i Norsk Studentorganisasjon (NSO), styremedlem i Norgesuniversitetet, 
Leder av Studenttinget NTNU, Styremedlem Vestre Aker Arbeiderparti, Nestleder i 
utdanningspolitisk forum 
 

Min motivasjon:  

Jeg vil løfte de utfordringene Oslo har med store sosioøkonomiske forskjeller. Jeg tror også 
Oslo trenger flere lavterskeltilbud innenfor alt fra idrett, kulturtilbud, møteplasser og 
helsetilbud. I en by som Oslo med så mange mennesker, kan vi gjøre for både fellesskapet og 
den enkelte ved å forebygge og forhindre ensomhet og utenforskap. For Oslo skal være en 
by for alle. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Nestleder og leder av Norsk Studentorganisasjon (NSO), politisk rådgiver og politisk 
seniorrådgiver i Actis. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg brenner for at alle skal få de samme mulighetene uavhengig av hvilken bakgrunn du har. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Torill Pallesen 

Fødselsår: 1958 

Partilag: Homonettverket 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Chartered Fellow CIPD, The Chartered Institute of Personnel and 
Development, London. Bachelor of Business Administration, Handelshøyskolen BI, Oslo. 
 

Relevante tillitsverv: 

Styreleder, Den norske Homofonien av 1990. Nestleder, Bygdø Allé Båtforening. Styreleder, 
Base Camp Løkka. Styremedlem, Child to Child, London. Hovedtillitsvalgt og 
ansattrepresentant i styret, Handelsbanken Norge. 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å bruke min erfaring fra arbeidslivet, frivillige verv og eget liv til å bidra til at Oslo 
blir et enda bedre sted å være for enda flere. At vi legger gode bæredyktige rammer for å ta 
vare på det enkelte menneskes særegenhet og potensiale, og at vi dermed ser en positiv 
utvikling i innbyggernes levekår. Jeg er preget av det mylder av mennesker jeg har møtt på 
min vei, både de som arbeider for et mangfoldig samfunn og de som dessverre har 
holdninger som begrenser den enkeltes plass i fellesskapet. Området helse, levekår og 
samarbeid mellom sektorer er inkludert i bærekraftsmålene, og det vil være en stor ære for 
meg å kunne gi mitt bidrag og dermed en aktiv deltakelse i det å forme fremtiden. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har i dag ansvaret for den daglige ledelsen av FRI Oslo og Viken, som med sine 3000 
medlemmer er det største fylkeslaget under foreningen FRI. FRI arbeider politisk og sosialt 
for likestilling og mot diskriminering av personer som bryter med normer for kjønn og 
seksualitet. Jeg kom til FRI med lang erfaring fra både privat næringsliv og frivillige 
organisasjoner. Før FRI Oslo og Viken arbeidet jeg i 5 år i Blå Kors Norge, hvor jeg hadde et 
omfattende ansvar. Før det, jobbet jeg i Leger uten Grenser i Danmark i 7 år, hvor jeg hadde 
et overordnet ansvar for daglig drift og politisk påvirkning, kombinert med prosjektoppdrag i 
Afrika. Fellesnevneren for disse tre organisasjonene er fokus på holdninger, helse og levekår. 
Når jeg skiftet til frivillig sektor i 2009 tok jeg med meg bred erfaring fra arbeid i privat 
næringsliv. Det å ha innsikt i to sektorer ser jeg som en stor fordel ved et politisk verv. 
Sektorene har både fellestrekk og særegenheter, men fremfor alt potensiale for økt 
samhandling. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er dedikert, verdi- og utviklingsorientert, og trives best i miljøer hvor det er rom for 
debatt og ulike syn på hvordan vi sammen aktivt kan påvirke fremtiden. Mitt engasjement 
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for utvikling krever utholdenhet og overskudd over tid, noe jeg er i stand til ved at jeg tar 
meg en pust i bakken og nyter det å være mamma, ha nære venner og en joggetur i ny og 
ne. I tillegg har jeg stor glede av både alenetid og besøk i vår lille seilbåt. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Nadya Tahir 

Fødselsår: 2000 

Partilag: Oslo Arbeidersamfunn 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Bachelor i utviklingsstudier ved Universitet i Oslo 
 

Relevante tillitsverv: 

Medlem i 17.mai-komitéen 2021, Leder av Oslo SVs antirasistiske utvalg (2020-2021), Leder 
Bjerke SV (2020 - 2021), Medlem i byutviklingsutvalget Oslo bystyret (2019-2023), Medlem i 
kultur og oppvekstkomité BU Bjerke (2019-2021), Varamedlem i Oslo bystyret (2019- 2023), 
Varamedlem i BU Bjerke (2019-2021), Nestleder Bjerke SV (2018-2020), Styremedlem i PLAN 
ungdom, Ungdomsdelegat FNs generalforsamling i regi av Redd barna, Lokallagsleder 
Changemaker Oslo ung 
 

Min motivasjon:  

Jeg meldte overgang til Oslo AP av en rekke årsaker, men ett av de var ønsket om å ta del i et 
parti som ser helheten, og jobber systematisk med å utjevne et av de største utfordringene i 
vårt samfunn, nemlig sosiale forskjeller. Jeg har gjennom å være vara i denne 
bystyreperioden fått lov til å ta del i viktige beslutningsprosesser som fører til reelle 
endringer hos den enkelte. Det har vært givende, og noe jeg ønsker å fortsette med.   Jeg er 
oppvokst i bydel Bjerke, som på mange måter er prakteksempelet på en delt by. Med 
Trondheimsveien som skjærer gjennom de sosioøkonomiske forskjellene, har det gjennom 
oppveksten vært ekstra tydelig for meg at det ikke er alle som får bli med på leken. Dette er 
på mange måter fundamentet til mitt politiske engasjement.   Det betyr noe hvem som 
styrer byen vår. For alenemoren som nå har en mindre bekymring pga. gratis AKS fra 1-4. 
trinn, for renholdsarbeideren som nå jobber i under tryggere arbeidsforhold og for 12-
åringen som kan nyte godene av de store investeringene i nye idrettsanlegg. Alt dette vil i 
sum gjøre Oslo til Norges beste by å bo i- for både store og små.   Jeg stiller til valg fordi jeg 
ser muligheter der andre ser utfordringer. Gjennom min periode i byutviklingsutvalget har 
jeg sett klare tendenser til et skjevt Oslo, der det er de mest ressurssterke som kommer til 
ordet, og er med på å påvirke. For meg er det viktig å tette gapet mellom de folkevalgte og 
velgerne. Avstanden til rådhuset må ned, og det vil jeg bidra til. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Kommunikasjonsrådgiver i Leger mot atomvåpen, Forskningsassistent ved Senter for 
utvikling og miljø (SUM) ved Universitetet i Oslo. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Nei 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Jon Aga 

Fødselsår: 2003 

Partilag: Gamle Oslo AUF 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Går 3. året på VGS 
 

Relevante tillitsverv: 

Fylkesstyremedlem i AUF i Oslo (2021-), Leder i ungdomsrådet i Gamle Oslo (2021-), Leder i 
Gamle Oslo AUF (2018-2020), Fylkesstyremedlem i Elevorganisasjonen i Oslo (2019-2021) 
 

Min motivasjon:  

Jeg har vokst opp på Grønland, og opplevd ulikheten rundt meg. Jeg har sett hvordan noen 
av de jeg kjente flytte fra bydelen fordi foreldrene ikke mente det var trygt å la de vokse opp 
her, mens andre begynt å stjele telefoner fra medelever på barneskolen. Derfor er jeg 
motivert for å sikre alle en god oppvekst med like muligheter.  En av de viktigste sakene for 
meg er å utvide UngJobb-satsingen og sørge for at kommunen kan tilby flere sommer- og 
deltidsjobber til unge. I sommer hadde jeg jobb på Deichman Tøyen gjennom UngJobb. Jeg 
møtte andre unge som hadde sendt titalls søknader men aldri bli innkalt til intervju, som 
heller hadde brukt sommeren på å loke i byen, eller spille hjemme. Som nå fikk muligheten 
til å skaffe seg egne penger og arbeidserfaring, takket være kommunen. Mange av oss, fikk 
tilbud om deltidsjobb takket være muligheten vi fikk fra kommunen.  For at alle skal ha like 
muligheter, må vi bygge en skole der alle skal lykkes. På ungdomsskolen jeg gikk på var det 
folk fra forskjellige kulturer og forskjellige bakgrunner. Men da jeg begynte på VGS på 
Elvebakken fikk jeg et sjokk; i klassen min var det dobbelt så mange jenter som gutter, veldig 
få fra østkanten, og nesten ingen med minoritetsbakgrunn. Dette eksempelet viser hvor 
urettferdig dagens skolesystem er, de som har hatt flaks i livet blir belønnet av dagens 
osloskole. Derfor er jeg motivert for å få gjennomslag for en ny, rettferdig inntaksordning.  
Jeg er motivert for å gjøre Oslo til en by der alle skal ha like muligheter til å lykkes. Der flere 
unge får tilbud om sommerjobb fra kommunen, der alle skal ha like muligheter til å komme 
inn på den skolen de ønsker, og der ingen barn skal måtte stjele telefoner fra vennene deres. 
Derfor håper jeg dere vil vurdere meg som kandidat til bystyrelista.  Godt valg! 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Ansatt på Tusenfryd (2021), Støttekontakt i Sommerskolen (2022), Ansatt på Deichman 
Tøyen (2022), Ansatt på Biblo Tøyen (2022-) 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 



98 
 

Navn: Gjertrud Marie Eide 

Fødselsår: 2001 

Partilag: Østensjø Arbeiderlag 

Bydel: Østensjø/Grunerløkka 

Formell utdannelse: 

Går tredje året på Master i rettsvitenskap 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder i AUF i Oslo 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon for å stå på bystyrelista, er at flere i byen vår må få bedre råd. Da må vi 
inkludere flere i arbeidslivet, samtidig som vi gjør sikkerhetsnettet for de som ikke kan jobbe 
sterkere.  I Arbeiderpartiet er vi flinke til å snakke om arbeidslinja, og om at det skal lønne 
seg å jobbe. Det er bra - men det må aldri bety at vi skal gjøre det vanskeligst mulig for de 
som står utenfor arbeidslivet. De med dårligst råd i byen vår trenger å få slippe til i et trygt 
og rettferdig arbeidsliv, ikke å få enda dårligere råd eller mer uforutsigbarhet. Det er 
lønningene som må opp, ikke nivået på ytelsene som må ned.  Jeg er veldig stolt av at Oslo 
Arbeiderparti har økt satsene for sosialhjelp til de med barn, gitt mange unge en fot inn i 
arbeidslivet ved å få sommerjobb, og trygga jobbene til de som jobber i byggebransjen med 
Oslo-modellen. Men det er fortsatt mye som gjenstår.   De som bor i kommunale boliger, må 
få mer forutsigbarhet og tryggere bomiljøer. De som er syke og ikke kan jobbe, må møte 
NAV-kontorer med ansatte som har tid og tillit til å gjøre jobbene sin ordentlig. De som 
opplever useriøst lav lønn og sosial dumping, trenger politikere som setter ned foten og 
sikrer alle trygghet på jobb, enten du er fra Linderud eller Litauen. Min motivasjon for å stille 
til bystyret, er å være med å sikre alle i byen vår muligheten til å økonomisk trygghet og 
verdige liv. Det håper jeg at jeg får muligheten til. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobber som servitør på Restaurant Schrøder. Har tidligere jobbet som ringevikar på 
ungdomsskole og som kafemedarbeider. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Nei:) 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Kjell-Olav Hovde 

Fødselsår: 1979 

Partilag: Kjelsås Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordre Aker 

Formell utdannelse: 

Master i litteraturvitenskap fra Universitetet i Oslo 
 

Relevante tillitsverv: 

2022- Leder i Nordre Aker Arbeiderparti, 2021- Styreleder i Kjelsås Folkets Hus, 2018-2022: 
Leder i Kjelsås Arbeiderpartilag, 2015-2018 ansattrepresentant i styret til SNL. Tidligere 
frivillig i Røde Kors leksehjelp Moske og ORKIS idrett. 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å bidra til at Arbeiderpartiet styrker sin posisjon i Oslo. Mine hjertesaker er å 
styrke psykisk helsetilbudet, konsentrasjon, lesing og regning i skolen, redde Oslofjorden, 
bygge gode bomiljøer, spille på lag med frivilligheten, styrke mangfoldet i kulturlivet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Som redaktør er jeg vant til å forholde meg til veldig mye fakta og kunnskap. Jeg snakker og 
skriver så folk forstår. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

God til å lede møter. Lager ryddige prosesser. Liker å slå av en prat. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Shawn Figueroa 

Fødselsår: 2001 

Partilag: Furuset Arbeiderpartilag 

Bydel: Alna 

Formell utdannelse: 

Informatikk 
 

Relevante tillitsverv: 

Skole- og arbeidsansvarlig i AUF i Oslo / Fylkessekretær i AUF i Oslo / Tillitsvalgt på studiet 
 

Min motivasjon:  

Min motivasjon til å stille er å representere den delen av byen som sjeldent blir hørt, men 
som rammes hardest av høyrepolitikk. Jeg gikk på Haugen skole, vennskapsskolen til Furuset 
skole, hvor AKS-deltagelsen gikk fra 30 til 95 prosent da det ble gratis. For meg er ikke det 
bare politikk det er realiteten til naboene min og barna jeg har vokst opp med. Jeg gikk på en 
videregående skole i Oslo hvor de fleste av elevene får kjenne på konsekvensene av et 
urettferdig inntakssystem som segreger.  Jeg ønsker å stille til valg for Oslo Arbeiderparti 
fordi jeg vil sørge for at stemmene til menneskene nevnt ovenfor alltid blir hørt i 
Arbeiderpartiet. Jeg vil være med å dra Arbeiderpartiet i en grønnere og mer rettferdig 
retning til venstre, som inkluderer de i byen med aller minst.   Det jeg brenner mest for i 
politikken er å bekjempe segregering vi ser i byen. Enten det er ved å endre inntakssystemet 
til skolen, tilrettelegge for variert boligsammensetning i hele byen eller jobbe for områdeløft 
på østkanten. Oslo er en segregert by og jeg tror kun Arbeiderpartiet kan løse i det. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har jobbet som besøksvenn på gamle hjem forskjellige steder i Groruddalen i litt under 3 
år. Jeg har jobbet på restaurant i et år. Begge disse erfaringene har gitt meg innsyn i de reelle 
konsekvensene av blå helsepolitikk og innskrenkinger på arbeidsmiljøloven.  Min mest 
relevante arbeidserfaring er å være fylkessekretær for AUF i Oslo. Jeg har arrangert flere 
kampanjer og har erfaring med hvordan man mobiliserer unge velgere. Jeg har mange 
erfaringer knyttet kampanjearbeid og organisering på et budsjettet til en 
ungdomsorganisasjon, og jeg har jobbet tett med partiet. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Nei 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Marianne Strøm 

Fødselsår: 1993 

Partilag: Vestre Arbeidersamfunn 

Bydel: Frogner 

Formell utdannelse: 

Master i global politikk (Statsviter) 
 

Relevante tillitsverv: 

Koordinator i Generasjon Y-nettverket i Oslo Arbeiderparti, sekretær i Vestre 
Arbeidersamfunn. 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å representere Oslo Arbeiderparti i bystyret fordi jeg er motivert for å jobbe for at 
Oslo skal være en by for alle. Ulikhetene i byen vår vokser, og jeg er spesielt opptatt av at 
Arbeiderparti må jobbe for at å gi alle like muligheter uavhengig av hvor man kommer fra i 
Oslo. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Internasjonal rådgiver i Østfold fylkeskommune, prosjektmedarbeider i internasjonal 
avdeling i NHO, handelspolitisk rådgiver på den britiske ambassaden i Oslo (nåværende) 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Oppvokst i Groruddalen. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Malin Lindström 

Fødselsår: 1968 

Partilag: Tåsen Ullevål Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordre Aker 

Formell utdannelse: 

Journalistutdanning, mellomfag sosialantropologi, Strategisk 
kommunikasjon og PR-ledelse (30 stp), Digital rådgiver (30 stp) 
 

Relevante tillitsverv: 

1984-1995 Verv og oppdrag lokalt, regionalt, nasjonalt og internasjonalt i 
ungdomsorganisasjonen Ungdomens Nykterhetsförbund, ca 2018 - dd styremedlem mm i 
Tåsen Ullevål og Ap-lag og Nordre Aker Ap, fra 2020 - dd verneombud og senere 
hovedverneombud i Delta, fra 2022 styremedlem i Lyn Fotball 
 

Min motivasjon:  

Oslo trenger et fortsatt rødgrønt styre for mindre forskjeller og flere muligheter for byens 
innbyggere, uavhengig av bosted, inntekt og bakgrunn.  For å utvikle politikk som både 
skaper resultater og foratås og aksepteres av flest mulig trenger vi politikere med forankring 
i hele byen, i ulike lag og foreninger og med brede interesser og erfaringer fra ulike 
tjenesteområder og livet i stort. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Over 20 års erfaring som kommunikasjonsrådgiver i arbeidstakerorganisasjon Delta. Her har 
jeg arbeidet med informasjon om lønns- og arbeidsvilkår, digital kommunikasjon og 
markedsføring, og forvaltning og utvikling av nettsider.  Jeg har god kjennskap til 
organisasjonsdemokrati, frivillighet og arbeidslivsspørsmål. Samtidig er jeg forelder til nå 
voksne barn og en aktiv bruker av Oslo kulturtilbud og naturområder. I ungdommen arbeidet 
jeg innenfor renhold, kjøkken, bilindustri, ungdomsvirksomhet og kundeservice. Jeg er 
opprinnelig svensk, og har i 2023 bodd 30 år i Norge. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg vil arbeide for økt tillit og tiltro til politikere og lokaldemokrati gjennom inkluderende 
prosesser og lett tilgjengelig informasjon.  Jeg har mange interesser og hjertesaker, og 
brenner blant annet for gode offentlige tjenester som favner alle, inkluderende tilbud for 
barn og unge, miljø- og klimatiltak som gjør en forskjell, byutvikling for framtiden men med 
respekt for historien, digital inkludering og tilrettelegging for aktiv fritid i marka, på 
idrettsanlegg, i byen og på fjorden. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Kine Smith Larsen 

Fødselsår: 1971 

Partilag: Grorud Arbeiderpartilag 

Bydel: Grorud 

Formell utdannelse: 

Mastergrad (master i ledelse) 
 

Relevante tillitsverv: 

AP-medlem siden 1994 og jobbet fulltid i fagbevegelsen (LO 1995-2017 og Industri Energi 
2019 - d.d). Hatt mange ulike verv og roller i AP og LO-systemet 1995-2018. 
 

Min motivasjon:  

Hatt en "pause" i mitt politiske engasjement siden 2018. Nå er jeg motivert igjen til å stille 
meg til disposisjon for AP hvis ønskelig. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobbet med "alt" innen organisasjonslivet, bla taleskriving, fagligpolitisk rådgivning og 
forberede/gjennomføre større arrangementer så som f eks LO-kongress og ulike landsmøter. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Da jeg var 10 år fikk min mor uhelbredelig kreft. Dette var årsaken til at jeg engasjerte meg 
politisk - jeg vet hvor viktig et offentlig helsevesen/velferdsstaten er i manges liv. Har en 
datter på 14 år. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Rina Mariann Hansen 

Fødselsår: 1977 

Partilag: St. Hanshaugen Arbeiderpartilag 

Bydel: St. Hanshaugen 

Formell utdannelse: 

Cand. polit (hovedfag i statsvitenskap) 
 

Relevante tillitsverv: 

AUF: lokallagsleder, fylkesstyremedlem, fylkeslagsleder og landsstyret.  NGS: fylkeslagsleder, 
sentralstyremedlem.  Syklistenes Landsforening: fylkesstyret i Oslo  Norsk forening mot støy: 
leder Nei til Eu: valgkomiteen FOKUS – forum for kvinner og utvikling: styremedlem, 
nestleder, leder  Har siden 2015 ikke hatt styreverv, da byrådsreglementet ikke åpner for det  
Folkevalgte verv: bydelsutvalget  St. Hanshaugen – Ullevål 1996-2002 Bystyret 2003- 
Medlem av samferdsels og miljøkomiteen Medlem av kultur- og utdanningskomiteen 
Medlem av valgstyret Medlem av Rådet, Vestfjorden Avløpsselskap Medlem og nestleder i 
finanskomiteen Medlem i forretningsutvalget 
 

Min motivasjon:  

Sørge for at Oslo blir en by uten sosiale forskjeller 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Har gjennom flere år utviklet ny politikk for og gjennomført politikk for partiet 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

 

 

 

 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Navn: Emre Gjul-Jensrud 

Fødselsår: 2003 

Partilag: St.Hanshaugen AUF 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Videregående skole 
 

Relevante tillitsverv: 

Nestleder i AUF i Oslo, Sekretær i St.Hanshaugen Arbeiderparti, Ungdomsrådet i bydel 
St.Hanshaugen og lokallagsleder i St.Hanshaugen AUF 
 

Min motivasjon:  

Jeg meldte meg inn i AUF og Arbeiderpartiet fordi jeg så hvordan flere av gutta på 
fotballaget mitt slutta hvert år når det kom krav om innbetaling av kontingent og 
treningsavgift, og ble sint av hvor urettferdig det var. Jeg vil stille til bystyret fordi ingen barn 
og unge i Oslo skal holdes utenfor på grunn av dårlig økonomi. Idrett er viktig for fysisk og 
psykisk helse og er et viktig fellesskap for veldig mange unge.   Det har blitt gjort mye bra de 
siste 8 årene for at alle skal få være med. Før måtte barn i vår by stå utenfor skolegården og 
se på andre som gikk på AKS, som fikk et varmt måltid, aktivitetstilbud, leksehjelp og trygge 
voksenpersoner. I dag er det gratis for alle.  Fortsatt har det mye å si hvor mye penger 
foreldrene dine har for hvilke muligheter du får i livet, også i byen vår, og det er det 
Arbeiderpartiets jobb å gjøre noe med.   Som en av AUFs ungdomskandidater veit jeg hva 
det betyr å være ung i byen vår. Jeg har selv opplevd å være ny i arbeidslivet, ny student, 
vært bekymra over hvor vanskelig det er å finne en plass på boligmarkedet i byen vår og 
hvilke konsekvenser vår generasjon tar av klimapolitikken som føres i dag. Jeg vil være en 
stemme i bystyret som representerer vår generasjon i alle de spørsmålene, fra stort til 
smått.   Oslo er fortsatt den byen i Norge med størst forskjeller mellom folk. Og så lenge 
forskjellene er store, trengs et sterkt Oslo Arbeiderparti som jobber for å få ned forskjellene 
og gi alle barn like muligheter uavhengig av foreldrenes økonomi. Det er jeg veldig motivert 
til å være med å bidra til. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobber i dag som butikkmedarbeider på Coop. Tidligere har jeg jobbet som stengevakt på et 
konferansesenter. Studerer Samfunnsøkonomi på Universitetet i Oslo. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Nominert som en av AUFs ungdomskandidater til bystyret. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Kari Bernardini 

Fødselsår: 1967 

Partilag: Fagbevegelsens Arbeiderpartilag 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Bachelor Europastudier fra UIB 
 

Relevante tillitsverv: 

Medlem av Fylkestinget og Fylkesutvalget i Hordaland (AP) 2015-19, Leder av 
kontaktutvalget mellom innvandrere og styresmakter i Hordaland 2015-2019, Styremedlem 
Arbeiderpartiet i Bergen (kvinnekontakt) Mar 2015 - Feb 2018. Styremedlem HANDEL OG 
KONTOR I NORGE REGION VEST Apr 2018 - Mar 2022 ·  Lokallagsleder Sosialdemokratisk 
Forum  Bergen, Jan 2019 - Jan 2022 ·  Sekretær Fagbevegelsens Arbeiderpartilag Oslo Mar 
2022 - Dags dato. 
 

Min motivasjon:  

I hele mitt yrkesliv har jeg jobbet med vanlige arbeidsfolk, og jeg vet at det nytter å jobbe 
målbevisst for å gi folk verdige liv. Jeg vil være med på å løfte Oslo Øst og å minske 
forskjellene i byen vår, få fart på integreringen og gjøre det lettere for vanlige folk å kunne 
kjøpe sin egen bolig. Oslo er på rett vei, sjansen til å få bidra er inspirerende! 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

2011-2021: Fagligpolitisk arbeid, LO i Bergen, 2021-dags dato: Rådgiver i Norsk 
Arbeidsmandsforbund. 1990-2006: Servitør, butikkmedarbeider. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Bergenser med hjerte for Oslo! 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Helen Ingrid Andreassen 

Fødselsår: 1989 

Partilag: Den socialdemokratiske forening 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Psykolog 
 

Relevante tillitsverv: 

Medlem av yngre psykologers utvalg, psykologforeningen 
 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å bidra til en grønnere og mer sosialt rettferdig by. Jeg liker utviklingen byen har 
hatt med Raymond som byråd og vil gjerne bidra. Som psykolog kan jeg bidra med kunnskap 
om psykisk helse og erfaring med grupper i byen vår som fortjener ekstra oppmerksomhet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Psykolog som har jobbet med barnevern og spesialisthelsetjenesten. Har også arbeidet med 
rusomsorg, flyktninger og ungdom. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har bodd i Oslo hele livet og har mesteparten av familien min her. Jeg er stolt av å bo i og 
være fra Oslo. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Eivor Evenrud 

Fødselsår: 1982 

Partilag: Fagforbundets Arbeiderpartilag 

Bydel: Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Barnehagelærer, Fagbrev som barne- og ungdomsarbeider 
 

Relevante tillitsverv: 

Plasstillitsvalgt i 10 år, Fagforbundet, Klubbstyremedlem 2 år. Landsstyremedlem i 
Folkeakademiet 2 år 
 

Min motivasjon:  

Hele mitt voksne liv har jeg vært opptatt av å lytte til dem i en spesiell type dress, 
parkdressen!  Som barnehagelærer har jeg sett- og vet- hvor avgjørende det er at ansatte i 
samfunnskritiske yrker blir lytta til og får sin stemme løfta inn i politiske beslutninger.  Det 
har jeg gjort i mange år, og det har jeg lyst til å fortsette med.    I en tid  med økt polarisering, 
uro og utrygghet, er det viktigere enn noensinne at politikken og demokratiet  bringer folk 
sammen.  Oslo Arbeiderparti har viljen til, og tar ansvar for, å gjøre akkurat det.  Derfor 
stiller jeg til valg i 2023. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Lærling i Oslo kommune, Langmyrgrenda barnehage. Lærling i Oslo kommune, 
Hammersborg fritidsklubb.  Pedagogisk leder, bydel Gamle Oslo 2006-2009.  Pedagogisk 
leder i barnehage, bydel Vestre Aker 2009- 2014. Vikarlærer 1.trinn, Osloskolen  2014- 2015.  
Nestleder bystyrets kultur-og utdanningsutvalg 2015-2019. Leder bystyrets kultur- og 
utdanningsutvalg 2019-d.d 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Aleneforelder, 1 barn 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 

 

 

Foto: Oslo kommune/Sturlason 
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Navn: Katinka Riksfjord Sporsem 

Fødselsår: 1974 

Partilag: Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag 

Bydel: Grünerløkka 

Formell utdannelse: 

Statsvitenskap 
 

Relevante tillitsverv: 

Styremedlem, Forum for kvinner og utviklingsforum. Leder Kvinnenettverket, Oslo 
Arbeiderparti. Styremedlem, Frivillighet Norge. Styremedlem, partistyret i Oslo 
Arbeiderparti. Varamedlem, landsstyret i Arbeiderpartiet.  Utvalgsmedlem i LO Luftfart og 
LOs samferdselspolitiske utvalg. Nestleder byutviklingskomiteen Grünerløkka bydel. Leder 
Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag. 
 

Min motivasjon:  

Å utgjøre en forskjell for fellesskapet og bidra til å gjøre Oslo til en enda bedre by å bo i. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg er statsviter med 21 års arbeidserfaring fra leder- og rådgiverstillinger i fagbevegelsen, 
politikk, kommunikasjon, idretten,  frivillige organisasjoner/bistandsorganisasjoner og 
tankesmie. Arbeidslivspolitikk, samferdselspolitikk og likestillingspolitikk er tre 
politikkområder jeg har særlig erfaring fra å jobbe med og som er relevante i denne 
sammenheng. Jeg har over 20 års erfaring i ulike tillitsverv, særlig i Arbeiderpartiet og 
frivilligheten, samt folkevalgtverv i bydelspolitikken. Andre erfaringsområder hvor jeg har 
kvalifikasjoner er innen analyse og strategiarbeid, politikkutvikling, forhandling, budsjett- og 
økonomiansvar, kommunikasjons- og myndighetsarbeid, krisekommunikasjon/kriseledelse 
og organisasjonsutvikling. Jeg har jobbet mye med å løse komplekse problemstillinger med 
mange interessenter. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er tilgjengelig for medlemmene for spørsmål og innspill. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Lisa Wensberg 

Fødselsår: 1986 

Partilag: Fagbevegelsen partilag 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Formell utdannelse: 

Bachelor Kultur og samfunnsfag. I tillegg har jeg studert 
statsvitenskap og organisasjon og ledelse. 
 

Relevante tillitsverv: 

Leder i HK-klubben tidligere arbeidsplass, AU-medlem i Bransjegruppa HK Fagbevegelse 
Region Øst, 10. representant til avdeling Oslo -Akershus HK representantskap og 28. 
representant til LO i Oslo.  Har hatt tillitsverv på tidligere arbeidsplasser, og på 
ungdomsskole, videregående, folkehøyskole og under høyere utdanning. Erfaring fra 
frivillighetsarbeid gjennom Isfit og Trondheim Studentersamfund. 
 

Min motivasjon:  

Jeg har et brennende engasjement for rettferdighet og trygghet for alle, med særlig 
interesse for arbeidslivspolitikk. Arbeid er en stor del av livet og det er svært viktig at alle er 
sikret en stabil arbeidsplass. Min erfaring fra både det private næringsliv, organisasjonslivet 
og fagbevegelsen har gjort meg overbevist om at et trygt arbeidsliv og fortsatt styrking av 
den norske modellen er en av de viktigste forutsetningene til at vi kan leve frie og gode liv.  I 
tillegg er jeg opptatt av å jobbe for en mer rettferdig boligpolitikk og en trygg og 
inkluderende by med gode og rimelige tilbud til hele byens befolkning. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har en sammensatt yrkesbakgrunn som har gitt meg både ledererfaring og kompetanse 
om virksomhetsstyring og personalledelse. Jeg er samfunnsengasjert med tillitsvalgt- og 
organisasjonserfaring. Som person er jeg hardtarbeidende, målbevisst og lærevillig og er 
svært motivert til å bruke mine erfaringer for å gjøre en innsats i Oslo byråd. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jobber til daglig som organisasjonsmedarbeider i Handel og Kontor Region Øst. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Ingrid Rosendorf Joys 

Fødselsår: 1971 

Partilag: Internasjonalt forum 

Bydel: St.Hanshaugen 

Formell utdannelse: 

Er utdannet Cand Polit med hovedfag i sosiologi. Har i tillegg 
grunnfag i statsvitenskap og historie, samt noe statistikk. 
 

Relevante tillitsverv: 

Jeg sitter i Pressens faglige utvalg (PFU) som representant for allmennheten. Jeg sitter i 
styret til Teologisk fakultet (vara), sitter i styret til Nei til atomvåpen, sitter i diverse fagråd, 
har sittet i mange ulike interreligiøse dialoggrupper, vært leder for den landsdekkende 
ungdomsorganisasjonen Norge Unge Katolikker, vært aktiv i SAIH, Latin-Amerika-gruppen og 
Amnesty. Var nestleder i Oslo kommunes utvalg for å utrede kommunens tros- og 
livssynspolitikk. Utvalget leverte rapporten «Tro det eller ei» i 2020. Har sittet i styrer i 
sameier og FAU i mange år. 
 

Min motivasjon:  

Jeg motiveres av å kunne bidra til å gjøre Norge bedre, for alle. Norge er et godt land å leve i. 
Likevel vet vi at det blir strammere tider framover. Globalt går mange piler i feil retning. 
Friheter trues og det sivile rommet minskes. Demokratiske institusjoner utfordres. Norge er 
ikke immun mot disse trendene. Den store tilliten vi nyter godt av i landet vårt må 
vedlikeholdes og styrkes. Det er tilliten som er limet i vårt samfunn. For å møte de store 
utfordringene de neste tiårene må vi klare å bevare samholdet. Globalt er det snakk om 
klimakrise, flyktningkrise, krig i vårt naboland og andre steder og en økende fattigdom. I 
Norge - og da særlig i Oslo - er det en stadig økende andel eldre, det er stadig flere familier 
som er økonomisk sårbare, og det er et økende mangfold. Ulikhetene og usikkerheten 
vokser.  Å bidra til å minske forskjellene og bidra til at mangfoldet kan vokse i trygghet blir 
viktig framover. Jeg tror at et sterkt og styringsdyktig Arbeiderparti er det Oslo - og Norge - 
for å få til det. For at mangfoldet skal kunne blomstre må den sosiale tryggheten og den 
sosiale likheten sikres. Jeg er sterkt motivert til å bidra i dette arbeidet. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jobber som generalsekretær i Samarbeidsrådet for tros- og livssynssamfunn (siden 2016). 
Var leder for samfunnskontakt i Den katolske kirke (2012-2015), kommunikasjons- og 
programleder i Det europeiske religionslederrådet (2007-2012), kommunikasjonsansvarlig og 
programkoordinator i bistandsorganisasjonen Caritas (2007-2012), konsulent i 
Utlendingsdirektoratet og studentassistent ved NTNU. Jeg har bred erfaring fra det sivile 
samfunn og organisasjonslivet. Jeg har jobbet i offentlig sektor. Jeg har jobbet med de aller 
fleste etatene i Oslo kommune, gjennom praktisk politisk arbeid. Min samfunnsvitenskaplige 
utdanning gir med kunnskap om strukturer og mekanismer i samfunnet. Min 

Foto: Hanne Marie Solbø 
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organisasjonserfaring har gitt meg kompetanse i å jobbe politisk. Min arbeidserfaring 
handler mye om å gjøre ting bedre for svake grupper, minoriteter og det felles beste, 
nasjonalt og internasjonalt. Jeg er gjennom mange år i arbeidet med tros- og livssynsdialog 
blitt godt trent på å jobbe fram gode og robuste løsninger som alle stakeholders i all sin 
forskjellighet kan leve med. Å jobbe med bredden av tros- og livssynsorganisasjoner har gitt 
meg god kompetanse i å lytte, hente innspill og konkludere og peke retning. Min erfaring 
med å jobbe langsiktig, å stå sammen, å få med alle, vil være nyttig for Arbeiderpartiet. Jeg 
er en habil taler og skribent. Er fast spaltist i avisen Utrop, Norges første flerkulturelle avis. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er en stolt Oslo-borger som elsker byen vår. Jeg flyttet hit i 1993 og har mer eller mindre 
bodd her siden. Jeg er gift med Jorge og har tre barn (1997, 1999, 2005) og ett barnebarn. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Marthe Scharning Lund 

Fødselsår: 1976 

Partilag: St.Hanshaugen Arbeiderpartilag 

Bydel: St.Hanshaugen 

Formell utdannelse: 

Privatrett grunnfag, Bachelorprogram BI - retorikk og ledelse 
 

Relevante tillitsverv: 

Styreleder Oslo Havn (2020-), Styremedlem St.Hanshaugen AP (2022-), Styremedlem Sagene 
AP (2019-21), Styremedlem Utøya AS (2010-13), Generalsekretær Framfylkingen (2003-05), 
1. vara til Stortinget (1997-05), Leder AUF i Telemark (1994-97) 
 

Min motivasjon:  

Som sosialdemokrat ønsker jeg å bidra til at Oslo er en by der vi skaper verdier gjennom et 
innovativt næringsliv og et arbeidsmarked hvor alle som kan har en jobb de trives i, og kan 
leve av. Skal vi klare å utjevne forskjellene i byen må vi først skape verdiene som skal deles 
mellom oss. Jeg er derfor opptatt av at vi må styrke Oslo Kommunes egne selskaper og jobbe 
for enda bedre rammebetingelser for gründere, teknologimiljøer og en stor og viktig 
utelivsbransje.  Etter mer enn 25 år som Oslo-boer ser jeg hvordan byen har utviklet seg 
veldig positivt, særlig med byfornyelse i sentrum og langs havneområdene. Nå vil jeg bidra til 
at vi også får et løft for ytre by. Stedsutvikling og fornyelse kan ikke bare skje i sentrum 
dersom vi skal ha med oss alle. Jeg mener vi må satse på oppgradering av nærområder, 
lokalt næringsliv og stedsutvikling i ytre by og legge nye kommunale administrative 
arbeidsplasser utenfor sentrum. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Director i Sopra Steria (2022-), Partner i Footprint Consulting (2020-22), Byråd for næring og 
eierskap i Oslo (2019), Stabssjef for byrådet i Oslo (2015-18), Valgkampsjef stortingsvalget 
2013, Leder av Arbeiderpartiets politiske avdeling (2012), Valgkampsjef Oslo AP (2011), 
Politisk rådgiver APs stortingsgruppe (2008-09), Politisk rådgiver Stoltenberg II (2005-2008), 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Glad i Oslo. Glad i folk. Og glad i resultater. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Helge Stoltenberg 

Fødselsår: 1967 

Partilag: Sagene Arbeiderpartilag 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Siviløkonom 
 

Relevante tillitsverv: 

Styremedlem og leder av Årvoll Arbeiderpartilag og Sagene Arbeiderpartilag. 16 år i 
bydelsutvalget i bydel Sagene, 8 år som BU-leder. Medlem i representantskapet og har stillet 
i styret til Oslo Arbeiderparti. 
 

Min motivasjon:  

Jeg vil være med på å gjøre Oslo til en by for alle, en by der alle kan trives og få gode liv. Jeg 
vil gjøre Oslo til en grønn by, en by der alle kan puste fritt. Jeg vil være med på å gjøre Oslo 
til en trygg by, en by der eldre vet de blir tatt vare på når de trenger det. Jeg vil ha en by hvor 
barn og unge kan vokse opp trygt. Jeg vil ha en by som vi kan bevege oss trygt i. Jeg vil være 
med på å gjøre Oslo til verdens beste by for alle. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har en lang erfaring i partiarbeid og har en bred kontaktflate i hele Oslo Arbeiderparti og 
i Arbeiderpartiet i resten av landet. Jeg kjenner Oslo godt gjennom å ha vært folkevalgt i 
mange år. Jeg har jobbet i hele mitt liv i privat næringsliv, men jobber nå som 
organisasjonsrådgiver i Oslo Arbeiderparti. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg er veldig glad i kultur og idrett. Jeg elsker Oslo og spesielt bydel Sagene. Jeg vil være et 
ombud for alle i Oslo, en som lytter til folk og skaper politikk sammen med folk. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Kristin Bergersen 

Fødselsår: 1968 

Partilag: Ensjø Kampen Vålerenga 

Bydel: Gamle Oslo 

Formell utdannelse: 

Master of management / BI + cand.mag. UIO 
 

Relevante tillitsverv: 

Nestleder Vålerenga skoles musikkorps, leder Vålerenga Janitsjar, diverse verv i 
Homonettverket i Oslo AP. 
 

Min motivasjon:  

Etter en pause fra politikken, så har jeg lyst til å bidra med min erfaring og kompetanse fra 
både politikk og arbeidsliv. Vi har fremdeles en delt by, fattigdom og sosial ulikhet har blitt 
forsterket gjennom pandemien. Det er sosialdemokratiets oppgave. Ta vare på de mest 
sårbare i samfunnet, og den jobben vil jeg være med på. Sosial ulikhet og fattigdom skaper 
ensomhet og utenforskap, som igjen kan føre til psykiske helseproblemer, flere som ikke 
gjennomfører skolen, flere uføre og dypere skiller i samfunnet. Velferdsstaten er vårt felles 
sikkerhetsnett. Den sikkerheten må forsterkes i kriser, ikke bygges ned. Vi må tørre å ta 
vanskelige valg og prioritere tøft. Men aldri på bekostning av de som trenger velferdsstaten 
mest. Det er min motivasjon for å engasjere meg i politikk igjen. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

De tre siste årene har jeg jobbet som kommunikasjonssjef i Mental Helse. Gjennom det 
arbeidet har jeg erfart den manglende forståelsen i samfunnet og hos myndighetene for 
hvordan man kan legge til rette for og jobbe for bedre psykisk helse. Tabu og skam eksisterer 
fortsatt, og vår manglende evne til å forebygge psykisk uhelse på alle arenaer i samfunnet er 
urovekkende. Det er alltid de mest sårbare som får merke konsekvensene av kriser. Jeg 
ønsker å jobbe for at folk skal bli hørt og forstått. At vi som er de mest ressurssterke skal lage 
løsninger som skaper en god psykisk folkehelse. Det vil spare menneskeliv og det vil spare 
samfunnet for enorme summer. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Jeg har verdens beste familie; to barn og en samboer som alltid vil være første prioritet i 
livet mitt. Jeg er ikke-binær, feminist og har alltid vært sosialdemokrat. Livet har vist meg at 
verdiene i sosialdemokratiet; solidaritet, rettferdighet og likestilling er grunnleggende for alt 
jeg står for. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Heidi Bang 

Fødselsår: 1992  

Partilag: Sagene Arbeiderpartilag 

Bydel: Sagene 

Formell utdannelse: 

Statsviter 
 

Relevante tillitsverv: 

Sitter for tiden som styremedlem og kvinnekontakt i Sagene Arbeiderpartilag. Tidligere 
nestleder i Utdanningspolitisk forum, og blant annet sentralstyremedlem i Norsk 
studentorganisasjon, styremedlem ved Studentersamfundet i Oslo, 
universitetsstyrerepresentant ved UiO og leder av Sosialdemokratene på UiO (nå A-lista). 
 

Min motivasjon:  

Jeg er født og oppvokst på Torshov, og har alltid følt at Oslo må være verdens beste by å bo 
i. Det vil jeg at Oslo skal fortsette å være, for alle de fine folka som lever livene sine her. 
Dessverre har vi altfor stor ulikhet i byen vår. Vi ble rammet hardt av pandemien, og nå har 
vi nye kriser på trappene. Å ta tak i alt dette krever et sterkt Arbeiderparti i førersetet. Det er 
verdt å stå på for. Jeg vil engasjere meg for at vi får et bedre boligmarked, et levende bybilde 
med lokalt næringsliv og kultur, og en grønnere by. 
 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg er statsviter og har på ulike måter vært opptatt av rettferdig og god politikk hele mitt 
voksenliv – både i jobb, studier og på fritiden. I studietiden drev jeg med studentpolitikk og 
skrev for studentavisa Universitas. I 2017 jobbet jeg med valgkamp for Arbeiderpartiet. Jeg 
har vært praktikant på den norske ambassaden i Tokyo og jobbet i barne- og 
familiedepartementet. Nå jobber jeg som politisk rådgiver i Negotia, en fagforening for 
arbeidstakere i privat næringsliv. På fritida leder jeg arbeidet med å lage nytt program for 
Sagene. Engasjerende og tydelig kommunikasjon er en kjepphest for meg. 
 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Etter å ha bodd i både California og Tokyo mener jeg fremdeles at Sagene er best. 
 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 
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Navn: Henning Klouman  

Fødselsår: 1982 

Partilag: Ullern Arbeiderpartilag 

Bydel: Ullern 

Formell utdannelse: 

Master i Arkitektur fra NTNU, Trondheim (2009) 

Relevante tillitsverv: 

Styremedlem i Ullern Arbeiderpartilag 

 

Min motivasjon:  

Jeg ønsker å bidra når Arbeiderpartiet skal utvikle byen vår videre. Våre grunnverdier, som rettferdig 

fordeling, er et viktig fundament for en trygg og god by der alle har like muligheter. En mer sosial 

boligpolitikk er en forutsetning for dette. For fremtidens Oslo er jeg opptatt av at vi også ivaretar de 

ressursene vi allerede har og legger til rette for en mest mulig bærekraftig byutvikling. Dette jobber 

jeg også for i mitt daglige virke. Jeg er stolt av jobben Oslo Arbeiderparti har gjort for Oslo og meg, og 

ønsker å være med å bidra til at byen blir enda grønnere, bedre for alle, mer rettferdig og mer 

inkluderende. 

 

Mine kvalifikasjoner og erfaring: 

Jeg har lang og allsidig erfaring som arkitekt, bl.a. fra større byutviklingsprosjekter. Gjennom egen 

praksis i Valencia (2009-2011) deltok jeg i et multidisiplinært team i arbeidet med en alternativ 

områdeplan og utviklingsstrategi for bydelen el Cabanyal i Valencia (La Pepri, Valencia 2010) på 

vegne av PSPV-PSOE (Arbeiderpartiet i Valencia). Fra 2020 har jeg drevet egen praksis. 

 

Er det noe mer jeg vil medlemmene skal vite om meg: 

Oppvokst på Lindeberg, og nå bosatt på Skøyen. Er veldig glad i byen vår og kjenner den godt fra øst 

til vest - og tilbake. I 2020 sluttet jeg i trygg og “overarbeidet” stilling, for å kunne bidra faglig med et 

større sosialt engasjement - og for å gjøre plass i livet til politikk. 

 

Samtykke til offentliggjøring: Ja 

 


